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20190113-MvS-Therapeutentraining-3-3-dag-Kerkenveld-Zwaanshoek 
Therapeuten training dag 3 

13 januari 2019 
Martijn van Staveren en vele wijsheid dragers met bronbewustzijn. 

 
 
Welkom hier in Zwaanshoek. Deze dag heeft niet een programma. Het is echt erdoorheen 

wandelen van wat is er allemaal gaande en waar kunnen wij naar toe. Er zijn genoeg 
dingen die we kunnen doornemen. Maar allereerst mijn groet aan jullie allemaal, ik kan 

jullie niet allemaal knuffelen. (Hij omhelst ons energetisch). Ik vind het heel bijzonder dat 
we de moeite nemen om elkaar gedag te zeggen en als het dan niet lukt, het is er al! Daar 
zit bij mij nooit een druk op dat je daardoor een goeroe wordt of dat jij een goeroe wordt 

als jij mij knuffelt of als ik jou knuffel. Het is iets heel hartelijks, het is iets heel plezierigs 
en voor mij is het iets wat heel oorspronkelijk hoort bij het mens zijn. 

 
(Er wordt geschoven van plaatsen vanwege het niet goed kunnen verstaan) Dit zijn al de 
eerste tekenen in ons om ruimte te maken voor een ander of voor het veld en daarbij ook 

gelijk jezelf te kunnen bewaken. Als kind vond ik het heel interessant als ik naar school 
reed in de trein als ik dan moest opstaan voor een ander, hoe dat dan gebeurde in de 

energie. Ik zeg niet dat dat hier gebeurde. Maar wat er gebeurt in jezelf als je ruimte 
maakt voor een ander. 
 

Ik reed vanochtend hiernaartoe met onze andere auto. Wij hebben een sensor in de auto 
als er een band zacht is en we gingen naar het bos toe en toen was het “ping” en iedereen 

keek, “ping” dus al die hoofdjes in de auto hé “ping, wat is dat?” Dus een zachte band. 
Bleek een spijker in te zitten. Thuis nog met een fietspomp bezig en onder hand ben ik 

bezig om hier samen met jullie te zijn en elkaar vandaag te ontmoeten en dan voel ik ook 
van ik doe ook zo mijn best, terwijl ik sta te pompen, maar ik voel ook dat ik net zo hard 
mijn best doe naar jullie om er ook te zijn. Dat voelt zo wezenlijk in mijzelf dat ik dan ook, 

net als jullie, de reis maakt hiernaartoe. Waar je ook vandaan komt, de aanzet om hier te 
zijn en dat voel ik dat we dat met elkaar allemaal doen. En dat is iets heel kostbaars. Dat 

mogen we best nog een keer tevoorschijn halen dat het heel kostbaar is om hiernaartoe te 
gaan en dat jij hiernaartoe bent gekomen. Dat is echt heel essentieel, want zonder jou zou 
dit moment er gewoon niet zijn. Het gaat pas leven als je er zelf bij bent. 

Dus ik reed hier vanochtend naar toe en ik voelde van ja dit is echt een tussenfase, het 
hoort helemaal maar dit proces, maar dit is een tussenfase, deze dag, om naar een grotere 

beweging te gaan, waar iedereen al in de eigen flow in zit, om naar een grotere beweging 
te gaan in de zin van dat wat er in ons nu gaande is dat dat zich verder gaat uit rimpelen 
ook in de werkelijkheid buiten jezelf. Dus dat je andere mensen ziet veranderen in iets, of 

een reactie, er gebeurt iets, of juist het gebeurt het tegenovergestelde. Het maakt niks uit, 
alles heeft effect. Ja we zijn dus met hele mooie dingen bezig. Deze dag is voor mij, zoals 

ik het beschouw, is eigenlijk dat er niks te beschouwen valt. We hebben niet een idee van 
dit gaan we vandaag doen behalve alles is hier open, we laten alles organisch en heel 
transparant ontstaan en ik wil daar best wel een soort lijn laten stromen waarvan ik voel 

van “oh daar kunnen we het over hebben” dus ik kan een soort inzet, aanzet geven tot 
maar wat ik van jouw vraag als medereiziger om niet te volgen in die beweging maar 

daarin zelf te creëren. Dus als je iets voelt, we zitten hier met 80 mensen dus je kunt, even 
tijd technisch, je kunt niet een kwartier lang even je verhaal gaan uitrollen want dan 
komen we nooit allemaal in dat stukje aan de beurt, maar je kunt wel voelen van dit is 

even nu nodig en dat voel ik, ik moet het nu wel in het veld brengen. Dat je voelt van oké 
ik geef wel ook mee de richting van het geheel, want daarom ben je hier. Dus voel waar 

jouw essentie ligt vandaag in je bewustzijn hier vanbinnen, kijk ook eens wat er allemaal 
gebeurt op dit moment in je leven, waar je doorheen reist, wat er gebeurt op fysieke 
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gebied, wat er gebeurt in de werkelijkheid waarin je leeft, dus je omgeving. Kijk eens naar 
je relaties, hoe je jezelf ervaart binnen relaties, kijk eens hoe je met dieren omgaat op dit 

moment, kijk eens hoe je de wereld ervaart op grote politiek niveau, internationaal, als je 
daar iets van kunt zien. Durf eens met je bewustzijn naar alles te kijken wat er aan de 

hand is. 
 
Het wordt echt tijd dat we dat ook, daarom is die kern zo noodzakelijk dat we vanuit dat 

innerlijke veel meer durven te gaan kijken. 
Wij reden gisteren in de auto met die lekke band waarvan we achteraf pas wisten dat het 

een lek was omdat het een speciale band is die leeg kan rijden, daarom met een speciale 
sensor is die we met z'n allen negeerden, en daar reden wij dus mee naar het bos toe in 
Drenthe en toen zei Raymond “ik wil graag even naar Beilen toe daar is een grote winkel 

met allemaal verschillende soorten vissen, heel veel vissen en daar ben ik al eens geweest” 
Dus wij reden op weg naar de koffie en daartussen in programmeerde hij iets anders. En 

dat programmeren kwam vanuit een gevoel. En zo kwamen we op het onderwerp vissen. 
Nou ja wat voor vissen dan, wat voor vissen zijn er dan, wat vind je daar leuk aan, soorten 
vissen werden opgenoemd en wat er leuk is aan die vissen, wat voor gevoel hij daarbij 

heeft. En toen kwamen we ook op het punt dat als je die vissen wilde kopen dat ze ook 
geld kosten. “Ja die vis die kost 150 euro, en een andere 320, en er zijn visjes van 2 euro”. 

En zo ging het eigenlijk over die levensvorm over geld. Terwijl wat eronder zit is puur 
liefde. Maar het hele arsenaal aan vibratie van bewustzijn verplaatste zich eigenlijk naar 
iets waar die vissen dus helemaal niet mee bezig zijn c.q. het bestaat niet eens voor die 

dieren maar wij, als andere levensvormen hadden het daar dus in de auto wel over. Dat is 
interessant hè, want dat zet zoveel lagen open, het zijn de kleine dingen die je dan heel 

bewust doorheen kunt gaan. En toen vroeg ik aan Raymond “vind je het dan ook bijzonder 
hoe wij nu allemaal praten over die levensvorm” “Vissen zijn het”!  “Ja vissen” een 

correctie hè…”dat we daarover praten en dat wij als het ware beslissen d.m.v. het 
uitwisselen van geld, over hun bewustzijn heen, want zij weten daar niks van, dat wij 
daarmee bepalen waar ze naar toe gaan, wat er met hen gebeurt en dat er eigenlijk een 

soort, we zijn een beetje aan het schaken met die levensvorm zonder dat ze überhaupt 
weten dat er geld is en dat er überhaupt een andere beschaving is die een bepaalde 

doelstelling heeft met hen”. Nou dat ging dus heel ver en dat was allemaal niet van belang 
maar mijn ouders en Ellen zaten in de auto van ja, ja, ja, Ja dat is het hè, van hé wat apart 
dat we eigenlijk dat doen en zo normaal vinden. En jullie snappen natuurlijk precies waar ik 

het over heb want uiteindelijk is het dat wat er met ons ook gebeurt. In kwantum wordt er 
met ons ook gespeeld, wij zijn ook onderdeel van iets, waar we als niet vissen zeg maar 

ons langzamerhand bewust aan het worden zijn en dat we ook zeggenschap hebben. Van 
wie zijn wij eigendom als mensheid op dit moment van de aarde. “We zijn geen eigendom” 
Nou de vraag mag best gesteld worden “van wie zijn wij eigendom, wie claimt ons, waar 

zijn wij ons nog niet bewust van, en hoe stop je dat als je je daar bewust van wordt”   Nou 
ja bijvoorbeeld, als die vissen zeggen van “hé ik spring gewoon in jouw aquarium of in 

jouw broekzak en ik ga met je mee naar huis, maar dan doe ik het wel zelf en dan laat ik 
het niet door een ander bepalen”. En toen zegt hij “ja maar het is wel heel leuk want als je 
veel geld hebt dan kun je uiteindelijk nog meer bepalen van hoe het allemaal loopt”. Ik zeg 

“ja precies, en als je dan het geld ziet als macht en macht ziet als bewustzijn, als je meer 
weet en door een ander heen kunt beslissen dan heb je eigenlijk steeds meer geld, steeds 

meer macht over de ander” Toen zei hij van “ja maar ik vind het wel heel leuk want 
daardoor kan ik wel zelf kiezen”. Ja dan is het lusje weer rond, de gedachte dat dat nodig is 
om zelf te kunnen kiezen, dat is eigenlijk wat ons wordt geleerd. En toen vroeg ik aan hem 

“stel je nou eens voor dat dit een film is waarin we leven die heel goed georganiseerd is en 
dat je binnen die film de mogelijkheid hebt om het anders te doen, dat je dan bijvoorbeeld 

geen geld meer nodig hebt om die vissen te kopen, maar dat je het op een andere manier 
in beweging kunt zetten waardoor precies dat naar je toe komt als het ware op basis van 
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wat jij werkelijk van binnen voelt”  Toen zegt hij “ja dat snap ik wel maar ik zie er helemaal 
geen probleem in om het te doen op de manier zoals het nu gebeurt”. Dat is dan het 

softwareprogramma van het denken wat er allemaal in ons aanwezig is. Toen zeg ik “ja 
maar als je dan ook nog een keertje besluiten kunt hoe jij op basis van het innerlijke in 

jezelf, dat filmpje waarin je zit, kunt aanpassen” “dat hoeft helemaal niet ”zegt 'ie. “Ik hoef 
helemaal niks aan te passen” Hij is nou 16, 5 jaar en daar komen andere ideeën doorheen, 
en dat is ook mooi. Ik vind dat heel fijn want alles is nodig om het onderzoek te doen. Nou 

ja zo waren wij een beetje aan het praten op weg naar die vissen en op een gegeven 
moment voeg ik aan hem “stel je nou voor dat als deze werkelijkheid zo'n film is, zo'n spel 

van een Play station, als je een Play station spel doet waarin je door landschappen aan het 
rijden bent, of aan het rennen bent of wat dan ook en je hebt de kans om vrij snel tot het 
uiteindelijk doel te komen, want je weet toch wel waar het spel om gaat” “ja dat weet ik”  

“als je nou eens door hebt of c.q. door gaat hebben hoe je sneller tot het einde kunt komen 
van het spel, of misschien niet het einde maar waar het werkelijk om zou kunnen gaan, 

wat zou je dan doen, zou je daar dan gelijk naar toe gaan of zou je”  “Nee” zegt 'ie “nee 
dat hoeft helemaal niet want ik ga gewoon lekker door dat spel heen spelen, vind ik 
hartstikke leuk”. Kijk en dat is waar wij hier met elkaar mee bezig zijn. Het gaat om keuzes 

en ook doorzien van wat er dan leuk is. Dus wij kunnen in onze werkelijkheid, net als een 
soort spel, een holografisch spel, kunnen wij besluiten om in een soort onderzoek te zitten 

waarin wij door gaan hebben hoe dingen anders kunnen en hoe je sneller tot de essentie 
kan komen, in jezelf en van het geheel, en tegelijkertijd kun je ook door blijven gaan, 
tegelijkertijd op de oude manier. Dus je blijft eigenlijk in het oude concept, in de oude weg 

zitten, terwijl je wel degelijk weet waar het echt om gaat. Nou wat ik mee geef is waar ik 
vanuit functioneer, zoveel mogelijk, ik zal niet zeggen dat het altijd gaat want dat is 

gewoon niet waar, omdat ook ik te maken heb met allemaal afleidingen en prikkels, maar 
dat is dat ik vooral goed vastheb en houd aan dat ik weet waar het om gaat, in mijzelf en 

voor het grote geheel. Het grote geheel van de mensheid, het grote geheel van de mensen 
die de aquariumbakken vervoeren waar we in zitten en die daar ook geld voor vragen. Het 
grote geheel daarbuiten die die vissen in het aquarium bakken gestopt hebben om een 

bepaalde reden, voordat ze in de aquariumbak zaten waren ze vrije wezens en zwommen 
ze door een gigantische oceaan. Dat is iets dat hou ik vast en dat ben ik en ik stem mijn 

hele leven daaropaf, ten dienste. Dat betekent dat als ik dus in een spel, door al die straten 
en gangen loop dat ik besef ik loop door die gangen en straten van dit stuk software van 
deze werkelijkheid. Ik ga dus ook niet per se iets aan die software veranderen, ik ga niet 

denken van ja die straat die moet hier eigenlijk gewoon weg, en daar programmeer ik een 
andere straat in, nee dat is niet waar ik me bezig ben. Dit is het script en ik blijf heel 

krachtig in mijzelf aanwezig, dat is waar het omgaat, hier liggen de boodschappen, in 
mijzelf en vanuit dat stuk, dat ben ik mij bewust, en vanuit dat stuk leef ik in die straat, in 
die scripten. En dan zal je merken dat de reacties in dat script, in die straat waar je 

doorheen gaat dat dat aan gaat sluiten of reageren gaat, subtiel of ineens heel fors, op wat 
je van binnen voelt. En als je daar een compromis in gaat maken, als je gaat voelen van 

“ja nou ik vind het wel heel fijn om te weten waar het over gaat en ik weet ook uiteindelijk 
wat de doelstelling van dat spel is, van dat virtuele computerspel, ik weet wat de 
doelstelling is maar onderhand ga ik gewoon toch lekker al die scripten induiken en leven 

die er allemaal voor geprogrammeerd zijn omdat ik het hartstikke leuk vind, dat is dus ook 
prima want dat is wat de mensheid op deze planeet aan het doen is, het gaat helemaal niet 

om dat dat fout is of dat er een oordeel aan hangt, sterker nog het is een leven op zich 
maar er ligt ergens een moment in je leven dat je moet voor jezelf, puur en alleen voor 
jezelf, de keuze maken van waar leg ik het accent op van waar het echt om gaat. En op het 

moment dat je dat gaat voelen en je gaat het doorzien, dan speelt zich dat dus ook af in 
elke minuut eigenlijk af. En dan wordt het leven echt bewust geleefd. Dus dan heb je door 

wat er gebeurt in die ene minuut. Je hebt door wat de ander zegt tegen je, en zelfs als de 
ander iets heel lelijks zegt begrijp je dat je daar niet op hoeft te reageren op die manier 
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van dat script, maar dat je voelt binnenin wat jij ervaart, waar je voor staat. Dat is waar 
het omgaat. Er is dus een grote groep mensen in dit hologram aanwezig, in deze 

werkelijkheid die wat leven nou eigenlijk is, op een hele eenvoudige, niet complexe manier, 
terugbrengt in dit informatie bewustzijnsveld. Dus niet aanwezig in de mens meer in het 

fysieke bewustzijn, maar wel het bewustzijn zelf. Dus de mensen die geboren worden, 
koppelen, zich bewust worden in een lichaam van deze werkelijkheid en die de boodschap 
in zichzelf dragen, en iedereen voelt dat op zijn eigen manier, die zal ergens in een bepaald 

moment voelen binnenin dat het er is, en dat die boodschap er niet alleen is voor jou. Maar 
dat die voor het hele leven is. Eigenlijk voor iedereen. Dus je moet op een gegeven 

moment anders gaan kijken naar de wereld. Je moet anders gaan kijken naar je medemens 
en je moet anders kijken naar een crimineel, want je moet compleet alles hoe je hebt 
gekeken, geprogrammeerd uit het spel, het gaat niet om dat je het negeert en wegzet, en 

zo maar even onvoorwaardelijk liefde gaat geven het gaat erom dat je voelt binnenin dat jij 
het vermogen in jezelf draagt om door anders naar een ander te kijken dat er ook andere 

reacties in beweging komen. En als je dat dan weer gaat leven dan merk je ook dat je een 
deel bent van de bevrijding, ook van de werkelijkheid buiten jezelf. En dat de oplossingen 
niet per se alleen maar buiten jezelf liggen maar vooral verbonden zijn aan jouw 

bewustzijn. 
 

Nou we hebben een paar mooie dagen gehad, ik denk dat dit vier groepjes niet-
therapeuten zijn. We hebben allemaal iets doorgelopen, we zijn natuurlijk niet voor niets 
naar die herziening dagen gegaan van hoe je therapie kunt ervaren, hoe je je eigen 

bijdrage kunt gaan ervaren. Daar ben je naar toe gegaan omdat je daar al bewust van bent 
én omdat je voelt van ja het moet nu ook echt anders. Misschien vul ik nu voor een aantal 

mensen nu iets in, het zij zo! Maar je voelt ergens in jezelf “het moet ook anders!” Ik moet 
anders gaan staan, ik kan niet tegen andere mensen zeggen van waarom doe je het zo of 

zo, kan het niet zo, nee ik moet het zelf zo doen. Zo moet ik zelf zijn, zo ben ik eigenlijk al, 
alleen het moet doorbreken in al die wrrruh informatie denkpatronen en gedragspatronen 
en reflexen!  Afschuwelijk, al dat gedenk, wat een ontvoering van gedachten. Die mensen 

die voelen van er is veel meer aan de hand dan alleen de fysieke werkelijkheid, fysische 
natuurkundige wetten, er is veel meer dan alleen dit universum van wat wij bewustzijn 

noemen, er is veel meer, die mensen zijn ernaartoe gegaan. Het is voor mij een hele grote 
eer om daarin samen met jullie in te navigeren en te onderzoeken, waarbij ik heel veel van 
jullie opsteek en leer, want alles wat tegen mij wordt gezegd, ook als je denkt dat je een 

vraag stelt aan mij, dat is geen vraag, dat kan je voor jezelf misschien wel als een vraag 
beschouwen, maar voor mij is het weer een bewustzijnsmoment waar ik mijzelf open en 

luister en voel van wat jij eigenlijk vraagt, want daarmee activeer je ook weer iets in mij 
door daar op te kunnen reageren of in uit te wisselen, dus dat is een hele mooie beweging. 
Laten we maar eens gaan kijken in hoeverre wij het geldsysteem, dus nu heb ik het niet 

letterlijk over het geldsysteem, maar dat aquarium systeem, kunnen doorgronden, kunnen 
kijken van waar zwemmen we zelf heen en hoe gaan we in ons leven om met het diepste 

wat er in ons zelf leeft. En daar heb ik in twee dagen een soort voorzetje in gegeven en dat 
is door iedereen weer toch anders ervaren, uiteraard, logisch, want we zijn nu op een 
ander punt gekomen, maar we moeten ook ergens daarin durven doorbreken, niet groeien, 

breken! Het gaat om breken, jongens, het gaat niet meer om groeien. We moeten 
doorbreken in het neerzetten en het uitwerken van dat innerlijke vermogen en dat ook in 

een krachtveld te doen van jezelf en in samenwerking ook met anderen. En ja ik ben heel 
dankbaar en ik vind het ook heel kostbaar dat we dat met elkaar mogen beleven, maar er 
mag best nog wel een paar extra dingetjes gaan gebeuren. Nou daarvoor heb je dieper 

onderzoek nodig en ook het delen met elkaar. Ik denk dat als we nu gaan kijken dat de 
afgelopen twee dagen, dus zeg maar deel 1 en 2 dat we bij elkaar zijn geweest, hebben we 

nog doorgenomen. Dat zijn hele compacte dagen geweest. Er is heel veel gezegd, maar er 
is ook heel veel in beweging gezet voor jezelf, kun je kijken van wat het ook met je doet en 
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kun je het ook zijn.  Nou wat ik wil meegeven in dit moment is een moment van stilte wat 
we samen creëren, dat we even goed kunnen voelen wat erin onszelf aanwezig is en wat je 

voelt op dit moment, want ik ratel en reutel maar door, en dat zijn ook allemaal velden die 
ik ook allemaal uitspreek, dat ze hier kunnen zijn, ook vanuit mij, dat je in jezelf nu gaat 

voelen wat je ervaart in dit moment. Zou je dat willen doen en je sluit je nergens bij aan. 
Het is gewoon even een moment van stilte een paar minuten en ervaren in alle rust wat je 
ervaart. Dus geef het geen naam gewoon voelen wat is er aan de hand. Wat ervaar ik in 

mijn systeem. Het kan lichaam zijn, het kan er ook buiten zijn. Zet je lichaam ook even 
goed van het slot af, elke spier ontspannen en dan kunnen we daarna lekker gaan 

beginnen…………. 
 
Oké zolang ik op deze aarde leef hier in deze werkelijkheid besef ik dat mijn gedachte, dus 

mijn denken van mijn hoofd, mijn gevoel wat daaronder zit, een heel krachtig instrument is 
om informatie uit te zenden waar andere mensen op reageren, ander leven, planten, 

dieren, mensen, niet-mensen. Dus het bewustzijn, frequentie, trilling, is een enorm c.q. het 
allerbelangrijkste wat er is. En mijn hele leven heb ik hier op deze aarde gekeken zowel 
ook naar mijzelf, hoe ik daarin leef, wat er gebeurt. Wat er gebeurt als een leraar, een 

meester, terug naar de kindertijd, mij iets leert wat voor die persoon echt noodzakelijk is, 
het is voor die persoon belangrijk dat ik het leer. Dus het was voor mij helemaal niet 

belangrijk maar de druk waar ik onder gebukt ging, de druk die gepaard ging met het 
vinden en het weten van de ander dat ik dat zou moeten leren, dat moeten, dat 
informatieveld wat er was en wat in mij werd gezet door naar mij te kijken en te weten dat 

dat wat in dat boek staat dat dat daar, in dat persoonlijke lichaam, dat daar in mij 
geïnstalleerd moet worden, dat dat dus niet gaat gebeuren omdat ik dat niet duld in 

mijzelf. Dus ik was heel moeilijk in het opnemen van informatie wat ik niet wilde. Dus ik 
ging heel vaak leeg naar huis. Toen kwam ik op een gegeven moment in mijn kindertijd 

kwam ik bij de huisarts terecht, vanwege hele, hele heeeeeele ernstige hooikoorts en dat 
was echt heel ernstig. Zo ernstig dat ik mijzelf niet herkende in de spiegel. Dus ik kreeg op 
voorhand hele dikke spuiten in mijn bil. Papa en mama bewaarden die prikken in de 

koelkast, die nam je zelf mee naar huis. En iedere keer als ik daar was en hij begon met 
prikken, was nog niet begonnen, ging bij mij al het informatieveld in mijn systeem al bezig. 

Dus ik werd, kun je achteraf zeggen nerveus, nee het informatieveld wat mij verstoort 
omdat in het hele veld al ligt wat er gaat gebeuren, en voornamelijk komt dat omdat ik dat 
dus weet, maar in dat stuk moet je dan nog zeggen van “ja de arts weet dat, de assistent 

weet, boekje, waarvoor ik kom” “nou neem maar plaats in het kamertje daar” Dat hele 
proces erheen, dat hele veld wat zich eigenlijk al aan het uit trillen is, dat merkte ik al in 

zenuwen, in spanning, eigenlijk mijn hele gemoedstoestand veranderde al, was al 
veranderd en ging dan daar in die behandelkamer voorover staan, broek naar beneden en 
dan ging mijn vader mij afleiden, dat dacht 'ie, om die prik te krijgen die ik al kreeg 

voordat ik 'm kreeg. Dus ik was daar aan het onderzoeken, wat gebeurt hier nou toch. En 
op een gegeven moment zei ik van “ik heb geen prik meer nodig” “wat?” “Natuurlijk wel 

want...” Nu allerlei redenen werden verteld waarom ik die prik zou moeten hebben. Op een 
gegeven moment heb ik die prikken niet gekregen en dan was het zo van hier komt een 
prik maar op het moment dat die bijna mijn bil ingaat, dan niet! Op dat moment kreeg ik 

hem al. Door de informatie, want die informatie zit niet alleen in die vloeistof, dat is wel de 
chemische informatie, die ook echt in het fysieke lichaam wordt gespoten, maar de 

informatie wat die prik is, is ook holografisch aanwezig, want het is niet alleen een fysiek 
lichaam, het is een heel energieveld. Het is niet alleen een injectie met vloeistof, het is een 
heel energieveld. En op een gegeven moment zei ik dus “geen prik ”dus dan was het “stop” 

en dan gebeurde dat ook en ik kreeg het voor elkaar door ongelofelijk hard te gaan gillen 
en schreeuwen en te huilen, dus ik heb alles ingezet om het niet te laten plaatsvinden en 

vervolgens werkte die prikken dus ook, die ik dus niet kreeg. En toch was mijn hooikoorts 
voorbij. 
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Opmerking: mooie vervanging voor chemo. 

 
Martijn: mooie vervanging voor chemo en in feite alles hangt af van hoe je jezelf in dat 

moment ervaart en hoe krachtig je dingen ook weet. Dus het komt heel diep aan weten, 
denkvermogen, weten, denken, voelen, emoties, trillingen, krachtveld, lichaam, zenden, 
ontvangen, HIER BEN IK. Zo ben ik aan de slag gegaan en op een gegeven moment had ik 

dus door, we hadden ook een huisarts bij ons in de familie, dat het werk van een huisarts 
en ook gewoon überhaupt het hele fysieke gedeelte, dat dat heel dankbaar werk is en heel 

krachtig werk is, maar dat er ook nog ergens een rol ligt voor de patiënt als het ware, dus 
voor de mens zelf. 
 

En zo ben ik mijn hele leven dingen aan het uitzoeken gegaan van hoe werkt dat dan hier, 
hoe gaan de mensen hier om met hun gedachten. Dus ik werd ook echt wel als een patiënt 

ontvangen, logisch hè. “Neem plaats en oh je komt voor...” Het staat hier “je komt voor 
(knipt met vingers) zzzzt, plop, dáárvoor! En ik rrrrrr, “jaha ik kom daarvoor” Dus twee 
informatievelden komen kennelijk ergens voor, maar ze weten niet precies waarvoor ze 

komen maar het informatieveld weet het. Dus daar binnenin wordt het niet geweten maar 
het lichaam weet het wel. Zo ben ik mijn hele leven aan het onderzoeken gegaan en gaan 

kijken van hoe kan de mens zich bewust worden, hoe werkt dat hier en hoe werkt dat ook 
in mijzelf. Ik snapte en op bepaalde stukjes ben ik ook nog in onderzoek, ik snapte niet hoe 
het kwam dat mensen bepaalde reacties hadden die zo afweek van wat ze eigenlijk zelf 

wilden en voelden, dus toch het gedrag, hoe kan het dat je daar zo ontvoerd wordt? En dat 
leidde uiteindelijk tot een aantal jaren geleden, door meer informatie wat we met elkaar 

aan het delen zijn, natuurlijk tot de vraag van kunnen we niet met elkaar een soort 
training, samenkomst, informatie uitwisselen dat we op een compleet andere manier 

bewustzijnsbijdrage kunnen, dus een soort andere therapeut worden. De therapeut niet 
aansluitend op het probleem, dus op de oorzaak en de presentatie van het probleem, maar 
de genezing, dat is een groot woord genezing, maar genezing is niets anders dan een 

informatieveld verandering waarin dus alles weer mogelijk wordt. Dus niet dat je dát wil, 
want dan komt 'ie uit de mind, maar dat je veldverandering bewerkstelligt. En die vraag 

kwam natuurlijk vaak dat mensen vroegen van “nou zullen we daar eens met elkaar over 
gaan praten en een soort opleiding of trainingen of dagen in organiseren” Nou uiteindelijk 
heeft dat geresulteerd in deze beweging dat we dat allemaal aan het uitzoeken zijn, en dan 

komen we bij elkaar en dat is ook heel fundamenteel, omdat alles draait om het 
veranderen van informatievelden. Wij hebben het bijvoorbeeld gehad over hoe je jezelf 

kunt beschouwen, zit je hier als therapeut of als mens, of zit je hier én én. Heel veel 
mensen hebben jarenlang therapieën gedaan, gedeeld met andere mensen en dat is fijn, 
wat er ook gebeurd is en op wat voor manier. Dat maakt helemaal niks uit. Al die tijd heb 

je ook gevoeld op de één of andere manier als mens c.q. therapeut, van ja er is meer maar 
waar zit dat meer? Waar open ik dat in mijzelf? Moet ik het weer uit een boek halen? Moet 

ik het van iemand horen die voor de zaal gaat staan in Zwaanshoek. Waar zit dat dan? 
Waar zit dat meer, waar zit die verruiming?  En hoe pas ik het toe. Nou dan is het fijn dat 
je bepaalde dingen met elkaar doorneemt, het opent, het oefent, het zichtbaar maakt, het 

toegankelijk maakt en vervolgens natuurlijk ook zelf helemaal in je eigen vorm omzet. 
Waar we in de dagen waar we bij elkaar zijn gekomen hebben we in groepjes gezeten van 

zo gemiddeld 20 mensen en nu zitten we hier met 80 mensen en we mogen best weleens 
goed gaan beseffen dat we datgene dat we met kleine groepjes doen, dus dan voelt het 
allemaal heel behapbaar, maar dat het ook met 10.000 mensen behapbaar kan zijn, en dat 

we nu met 80 mensen bij elkaar zitten dat we dezelfde geborgenheid dragen hier als dat je 
met 20 mensen zit. Echter het is wel zo dat niet alleen jij maar al die andere mensen om 

jou heen diezelfde innerlijke roep hebben gevoeld van “hier moet ik eens een keertje op 
een bepaalde manier iets mee gaan doen” In feite praten we over het goddelijke in onszelf 
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ontwaken, ons bewustzijn opruimen, opschonen en dat bewustzijn inzetten. Waar het dan 
om gaat in dat moment voordat de naald in je bil gaat, dat was dan mijn bil, dat je dat 

herkent! Dát wou ik nou even zeggen. En dat betekent dus, niet per se iets met de 
therapie, maar dat betekent het in alles wat je doet! In alles wat er naar je toe komt. In 

alles wat je gaat denken. In alles wat je al denkt. Alles wie en wat je bent geworden. Alles! 
En dat is zo belangrijk, zo ontzettend belangrijk omdat daar ook de grote verandering ligt. 
Het herkennen wanneer die injectienaald, een sturing, er is en hem nog dieper weet in te 

zetten in jouw denken en jouw handelen. 
 

We spraken over kosmische ontdekkingen op kosmisch gebied die eigenlijk nog maar 
peanuts zijn van de kwantumfysica op het gebied van zeg maar de meest kleine op dit 
moment meetbare voor de gewone reguliere wetenschap, de quarks, dat die van richting 

veranderen en informatie doorgeven waardoor er een andere reactie in het veld 
tevoorschijn komt. We spraken over oorzaak en gevolg, wat blijkt uit metingen maar wat 

we ook zelf kunnen zien. Namelijk, als je met je bewustzijn, zonder persoonlijke belangen, 
die scheiding gaan we straks goed neerzetten, als je met je bewustzijn in het moment waar 
het om gaat aanwezig bent en in dat moment met je bewustzijn jouw krachtveld van wat je 

zelf ervaart, je zo bewust wordt wat je ervaart in jezelf, zo bewust wordt, geen gradaties 
erin, gewoon voor jezelf maximale bewustwording, dat dat vibratieveld doordat je je 

bewust wordt wat er gebeurt in jezelf en ook rondom jou, dat dat vibratieveld, dat is een 
informatiepatroon, en eigenlijk is dat het nul veld van de schepping, dat dat veld zo 
krachtig is en een reactie geeft waar helemaal geen script meer op volgen kan. Dus dat 

scripten niet meer aansluiten op dat wat er gebeurt in jou. Waarbij er, als dat plaatsvindt, 
oorzaak en gevolg, kosmisch, waarbij als dat plaatsvindt er altijd, we moeten ons bewust 

zijn, altijd direct scripten zijn die zoeken die daar het beste een vervolg op kunnen gaan 
geven, nadat ze zich is gaan openen. Dus even praktisch gezien, we hebben het gehad 

over er zijn oorzaak en gevolg, oneindig hoeveelheid momenten sluiten aan op dit moment 
nu, miljarden dingen kunnen eruit ontstaan. Wij beschouwen dat als een logisch gevolg van 
het nu-moment, maar ons denken navigeert daarin. We hebben gesproken over dat we 

scripten kunnen openen, veranderen, door anders te denken komt er een andere reactie 
op, en ontvouwt zich een compleet andere werkelijkheid. Die werkelijkheid die wijkt dus 

nergens op af want we hebben geen vergelijkingsmateriaal want die werkelijkheid is dus de 
primaire hoofdwerkelijkheid. Net als dit moment waarin we nu zitten. Dat er tegelijkertijd 
in dit moment nog miljarden andere scripten zijn die we met ons primaire bewustzijn nu 

fysiek niet ervaren, dat zorgt ervoor dat we die anderen dus niet zien en eigenlijk alleen 
maar dit stukje NU ervaren. We hebben het dus gehad over het openen van scripten, 

anders denken, anders voelen, en het geprogrammeerde script wat er is, wat zo reageert 
op het intellectuele denkveld, dat is een heel groot informatieveld, dat dat script daar 
perfect op aansluit binnen bepaalde bandbreedte en daarbij de mensheid in een soort 

mogelijkheid om zichzelf te ontwikkelen, nog steeds gevangen houdt daar binnenin en dat 
het mogelijk is om die kaders weg te halen waardoor er andere mogelijkheden ontstaan, 

die, dat noemen we dan die worden gedé-script, eigenlijk gedé-isoleerd, dus je verruimt je 
bewustzijn, er komen dus mogelijkheden tevoorschijn uit dat geprogrammeerde script, die 
komen tevoorschijn wat al heel verruimend voelt, je voelt “ah nu zijn er veel meer dingen 

mogelijk” maar als we nu naar het nul veld gaan van de schepping, dan zou het zo zijn en 
dat is waar het allemaal echt over gaat, dat de mens door dit hele proces heen ergens gaat 

voelen, wacht eens “IK BEN” En dan is de “ik” niet meer gerelateerd aan de persoonlijkheid 
maar dan komt er een heel ander bewustzijn tevoorschijn waar het persoonlijke 
informatieveld, de persoonlijkheid, niet meer primair in staat en dan komt er zo'n ander 

bewustzijn dat het script als het ware niet meer kan reageren op het moment daarvoor. 
Dus er ontstaat een bubbel van bewustzijn, ploep, hij is er en op dat moment voel je ook 

en dan weet je in dat moment dat alles mogelijk is, dan moet je goed opletten wat je denkt 
en vooral heel diep voelen en blijven waar het echt om gaat, en dat veld moet groter 
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worden en ruimer worden en dan kom je uiteindelijk terug in de oorspronkelijkheid van het 
goddelijke in de mens dat zij het vermogen zo van oorsprong in zich draagt dat ze 

helemaal geen script volgt, geen één, maar zelf scripts creëert. Openingen creëert. En 
vervolgens routes creëert. Maar daar is wel het één en ander voor nodig. En dan is het niet 

meer één van de miljarden scripten. 
 
 

Vraag: hoe voel je dat verschil? 
  

Martijn: daar is dus geen ruimte voor je persoonlijkheid. Dat kun je eigenlijk niet meer 
vergelijken. In deze werkelijkheid hier bedoel je hè? In deze werkelijkheid hier, ik kan het 
alleen maar voor mijzelf zeggen, ik ervaar het in deze werkelijkheid hier, als een totaal, 

nou ik moet het vergelijken in woorden anders heeft het helemaal mogelijk geen betekenis, 
ik ervaar het als een volledige surrealistische staat van bewustzijn. Dus geen aansluiting 

meer hebben op de werkelijkheid, zoals we weleens horen van mensen die in een psychose 
zijn gekomen, maar dan dus niet de grip op je leven kwijtraken, maar je heel erg gegrond 
en bewust voelen, heel erg verbonden voelen met de wereld, maar eigenlijk ook voelen van 

ik leef in een gigantische droom, en ik ben helemaal niet meer wie ik ben, en alles om mij 
heen speelt zich heel ver van mij af, daar komt het heel dichtbij in de buurt. En dan. Heel 

anders. En ik denk dat dit wel heel begrijpelijk is voor ons allemaal omdat we dit allemaal 
wel kennen. Ergens in ons leven zijn er van die momenten. Maar dan gaat het persoonlijk 
ontwikkelende stuk, het ik-persona, dat gaat niet eens secundair, dat gaat helemaal naar 

de achterkant. En het is ook fijn dat het er wel is omdat het wel je bewustzijnsgrid is 
waarop je functioneert in deze wereld, maar het staat niet meer helemaal vooraan. Dus in 

deze wereld waarin we nu leven verzet de mens zich op alle mogelijkheden om de schepper 
in zichzelf terug te vinden. Ze zal alles doen om die radicale herziening tegen te houden 

omdat in eerste instantie er geen grip meer lijkt te zijn op de werkelijkheid. Die 
verschuiving, we willen wel veranderen, we willen wel onszelf bekrachtigen, we willen wel 
werkelijk weer in de natuur komen, we willen ook echt weer de natuur laten weten “we zijn 

er” maar er moet eigenlijk niet teveel veranderen. En dat is de grote transitie en dat is ook 
waar ik vaak zeg van dat de mens er alles aan zal doen om de innerlijke bevrijding te 

voorkomen omdat het eerste moment helemaal niet voelt als een bevrijding maar juist als 
een totaal verlies van controle en een grip wat je kwijtraakt en dan gaat mentaal, 
emotioneel, fysiek dus, maar ook lichamelijk gaat meewerken om jou als het ware 

gevangen te houden. Er zitten zoveel scripten doorheen, het is een gigantische bult aan 
scripten die er doorheen zitten hoe dingen worden ingezet, laat ik gewoon zeggen 

lichamelijk, lichamelijk is een heel groot instrument tegen het repatriëren van je eigen 
vermogens. Dan ben je met je bewustzijn bezig en dan gebeuren er dingen in je lichaam 
die gaan aandacht vragen. En daar is niets mis mee, dat mag en moet ook aandacht 

hebben, maar op het moment dat het aandacht gaat krijgen en vragen en er komt een 
soort surrealistisch gevoel doorheen en er komen wat zorgen doorheen, dan moet je eens 

opletten, heel goed gedetailleerd naar jezelf durven kijken in hoeverre je persoonlijkheid 
daardoor weer tot leven gaat komen. Ja dat is iets heel interessants! Dus daar waar we het 
in de kern over hebben is dat wij als mensen van deze wereld, met onze persoonlijkheid, 

dus ik sta hier ook met een Martijn persoonlijkheid, met onze persoonlijkheid op reis gaan, 
krachtig aanwezig zijn, eigenlijk echt in de kern mens zijn, en daarbij gevoelens durven te 

ervaren van verlies van controle en goed gaan voelen wat er in jezelf gebeurt en daarbij 
het besef hebben dat bij de verschuiving van die rol, de verschuiving van bewustzijn alleen 
maar naar buiten een bewustzijn naar binnen, er zit geen god meer tussen, niets, alleen 

maar je eigen bewustzijn want dat is god, een deel van de kracht van het geheel, dat je in 
dat moment met je aandacht buiten én binnen, een reactie geeft in het veld met je 

bewustzijn dat er geen aansluiting meer is van de scripten. Dus je loopt dwars door de 
zwaarbeveiligde zone heen van mensen die je niet zou kunnen bereiken omdat daar allerlei 

http://leven-na-de-dood.freevar.com/Matrix.html


 
 

 
René Yanadath  Pagina 9 van 51                                         Matrix.html 
 

geheime diensten en secret services dwars er doorheen omdat jouw bewustzijn sluit niet 
aan op die situatie. Goed opletten hoe alles werkt. Iemand die te horen krijgt “ja daar kun 

je niet heen, die kun je nooit bereiken, want die heeft wel 12, 13, 14 cirkels van beveiliging 
om zich heen en allemaal scherpschutters en dat”, dan komt er een heel, dat wordt 

allemaal verteld en voordat je het weet, je weet het al want het is al 100 keer op t.v. 
gezegd, dan ben jij geïnstalleerd in het bewustzijn aansluitend in dat informatieveld dat je 
daarmee te maken hebt. Maar als je jezelf zo krachtig kunt ervaren dat jouw bewustzijn 

niet meer op dat denken aansluit, ik spreek nu over een heel extreme toestand en dat doe 
ik bewust, dat je helemaal niet meer aansluit op dat wat er aan de hand is maar alleen 

maar voelt in jezelf en vanuit dat gevoel gewoon heel fatsoenlijk bij je moeder op de koffie 
gaat wat heel toegankelijk, nou ja niet bij iedereen, maar bij mijn moeder fysiek 
toegankelijk is, als je met dát bewustzijn daar doorheen loopt is er niemand die je zelfs 

tegenhoudt. Niemand. Dus wat is dat oorzaak en gevolg, actie en reactie, het centreert zich 
om ons. Wij zijn dat. Dus als we spreken over therapeuttraining, dagen deactiveren van 

therapeut syndromen etc., terugkeren naar mensen onderling samen met elkaar. Dan gaat 
het er dus ook om, hoe kom jij weer in je vrije autonome zone, hoe kun je ook met andere 
mensen samenwerken, je moet dus niet aansluiten met je denken wat de ander zegt of 

uitdraagt, of op welke manier dan ook naar jou toebrengt. Het gaat om hele andere manier 
van bewustzijn. 

 
Vraag: wat ik uit jouw verhaal begrijp, jij zegt heel expliciet het is het loslaten van denk 
dingen en zo, daar zit zo'n ontzettend krachtige comfortzone behoefte aan vast en die 

bepaalt ook een heleboel factoren in het denken om daaraan vast te kunnen blijven houden 
zodat je in dat script blijft. Dat klopt? 

 
Martijn: ja dat klopt. 

 
Vraagsteller: dus het bewustzijn van welke factoren dat dan zijn om in die comfortzone 
gekoppeld zitten en je daarin willen houden is eigenlijk stap 1 om los te kunnen laten. 

 
Martijn: ja dat klopt ook helemaal en nou ga je het derde kloppende vertellen. 

 
Vraagsteller: voor mij is dat een enorme uitdaging het loslaten van het denken, dat kan al 
een bevrijding zijn door in je hersenen vormen van vergeetachtigheid, ik noem maar wat, 

waardoor je dus niet meer kan vasthouden aan gewoontes. 
 

Martijn: dus gewoontes, herinneringen, geheugen laten we dat ook noemen, zijn ook 
allemaal informatievelden, spelen dus een gigantische rol in onze wel of niet verandering. 
Kijk en waar het soms op lijkt is als je met deze materie bezig gaat en uiteindelijk is het 

ook zo, het lijkt er niet op, het is waar het echt ook om gaat, het speelt zich in een soort 
ander tempo af, waar het op lijkt is dat je dan volledig, dit waar ik het nu over heb, overal 

zou moeten gaan toepassen in je hele leven. En het kan wel. Het kan. Maar wie zegt jou 
dat dat dé weg is? Stel je nou eens voor dat denken, dus de hele werkelijkheid, wat zich 
afspeelt naar jou toe, dus dat informatieveld in jezelf dat dat dus een circuit is, een 

informatie circuit, als je dat hele informatiecircuit zou willen veranderen dan moet jij dus 
compleet veranderen. Jij. Alles! Dus je baan, de manier hoe je naar de wereld kijkt, met 

wie je leeft, ik hoef het allemaal niet op te noemen want het is alles. 
 
Opmerking: het mag in stapjes. 

 
Martijn: ja precies en dat is iets dat we moeten beseffen dat dat ontstaat als we de meest 

cruciale momenten in ons bewustzijn kunnen vangen. En dat zijn niet altijd de meest 
belangrijke en zichtbare dingen. Dus we moeten vooral zoeken, in ons bewustzijn goed 
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aanwezig zijn, zoeken, dus zeg maar een soort zuignap effect vanuit hiervan ah, plop, daar 
ga ik dus niet meer in mee, niet met de ander hè, maar daar ga ik dus niet meer in mee 

met wat er in mij gebeurt, en ik ga eens goed voelen wát er nou eigenlijk bij mij gebeurt. 
Ik zat even razendsnel in een denkreflex, een denkprogramma, en dat gaan we niet doen, 

dus ik ga kijken naar wat er in mijzelf gebeurt. En als je die kleine dingen in het leven, die 
dus heel groot zijn, als eerste kunt zien, kunt opsporen, en daar zet je, daar gaan we zo 
nog met een paar oefeningen nog even naar kijken, je zet daar je bewustzijn in, dan zul je 

merken dat dat verandert, dat dat veld anders reageert, maar nog niet je hele leven is 
veranderd. Snap je, het leven wordt net als een soort spoor applacement van allemaal 

sporen bij een trein, zijn er een paar die al verschuiven maar het geheel blijft van bovenaf 
gezien, met een drone kijk je dan naar beneden, ligt alles er nog wel zoals het was maar 
het functioneert al anders. En het is aan jou om op een gegeven moment te zeggen van “ja 

nu zet ik fors in en nu ga ik nog veel meer dingen veranderen” Maar dit is in feite waar het 
allemaal om draait als je spreekt over heling in de wereld, dan hebben we het over dat de 

mens terugkeert in een ander oorspronkelijk bewustzijn. En dat oorspronkelijke bewustzijn 
is gebaseerd uiteraard op verbinding, evenwicht met het leven. Evenwicht! Dus je moet 
kijken waar ben ik uit evenwicht?  Nou daar is niet veel zoekwerk voor nodig omdat we als 

mensheid gewoon allemaal uit balans zijn. Het is niet zo dat als je 10 miljoen op je 
rekening hebt staan dat je dan in balans bent en het is ook niet zo dat als je hartstikke arm 

bent en je nergens meer aan mee doet omdat je spiritueel hier bent dat je dan in balans 
bent. Het zit heel ergens anders. Wij moeten dus naar dat balans moment toe. In het 
moment in balans. En dat is een hele grote opgave. En toch is het ook weer niet zo 

moeilijk. In dat moment dat wij in balans komen is balans gelijk aan, het overkomt je niet 
dat moment, maar je doorvoelt in dat moment wat er gebeurt. Wat gebeurt er. Wat is er 

aan de hand? Daar gaat het om. En in deze wereld zijn er een heleboel mensen, echt 
behoorlijke aantallen, procentueel gezien zal het nog erg weinig zijn maar in aantallen zijn 

het veel mensen die hier op de aarde doorhebben dat ze bij zichzelf en los van allerlei 
dogma's, bij zichzelf en in zichzelf aanwezig moeten zijn en daar waar je met aandacht en 
bewustzijn bij de  eigen ervaring ook in het lichaam, niet een betekenis geven, alleen 

voelen wat er aan de hand is, dat ze daarmee een prikkel geven aan het veld, waardoor het 
informatieveld verandert en zelfs ook nog geïnitieerd kan worden tot een bepaalde 

beweging, tot een richting. Dat de mens in staat is richting te gaan geven in deze 
werkelijkheid. En dát is wat de mensheid niet mag weten. Dat is eigenlijk ook waar de 
mensheid uit gehaald is. En dan praten we over een volledige heel wording in het 

bewustzijn, dat je invloed hebt op de werkelijkheid, maar ook binnen het hele 
genezingsproces. Er komt weer een creatiekunst terug. Genezing is in feite creatie. 

Genezing is niet een oplossing bedenken op het hele voortraject, maar genezing is het 
herstel van het geïnstalleerde aanwezige veld, van het informatieveld. Want dat 
informatieveld dat speelt zich nu af. En dat informatieveld kan opengaan en veranderen op 

basis van jouw bewustzijn. Dus het is een complete verandering in ook hoe de 
werkelijkheid zich gaat gedragen. En die natuurlijke ordening die is nu gaande. En in feite 

is dat niet zomaar eventjes een tweedaagse samenkomst maar dat is een heel leven lang 
een samenkomst met jezelf. En die gaat gigantisch diep en wij hebben elkaar daarbij zo nu 
en dan nodig en om een beetje fine te tunen en te kijken, want soms kan iemand anders 

net even iets zeggen over een situatie dat je zegt aahh, dan heb je nog niet eens letterlijk 
gehoord wat de ander zegt, maar er gebeurt iets, een bewustzijn wordt uitgesproken via de 

woorden, tjoek, tjoek, tjoek en je weet het, natuurlijk dat was het. Daar kun je dan zelf 
nog niet op komen omdat daar nog een geïnstalleerde gedachte voor zit. En we moeten 
dus wel echt een beetje zorg dragen dat we met elkaar in een open veld leven. Het is 

natuurlijk wel zo dat als je met mensen gaat samenwerken, je werkt altijd met jezelf 
samen, maar als je in het bewustzijns energieveld samenwerkt is het altijd zo dat je elkaar 

in eerste instantie vanuit het persoonlijke stuk tegen komt. Je komt nu Martijn tegen op dit 
moment, dus ook met al zijn stomme dingen. Daar zul je dus doorheen moeten gaan. En 
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de afgelopen 10, 15, 20 weet ik veel hoeveel jaren of 3 maanden, zijn jullie ook mensen 
tegen gekomen in deze materie, in dit bewustzijn waar je misschien een vraagteken bij 

hebt “hmm jij?” ik zeg maar even iets, of dat waar is voor jou dat weet ik niet. Maar ook 
daar moet het denken opgeruimd worden. Want het denken van “hè jij?” is dan eigenlijk 

vanuit jouw stuk denken over dat stuk van de ander die jij, die de ander ook al aan de kant 
heeft gezet om er te zijn. Het gaat niet om vergeving, het gaat om totaal andere zienswijze 
van mensen ontmoeten en ook met elkaar. En deze beweging heeft echt een aanloop nodig 

van een X-aantal momenten in jezelf om tot een bepaalde herziening te komen die er ook 
zit en blijft en dat 'ie niet steeds opnieuw wordt overschreven door eerdere patronen. 

 
Vraag: Hoe werkt dat als je met iemand anders, ik noem dat even cliënt, bent en jij komt 
in dat onbewust zijn dat surrealistisch gevoel, verandert er dan sowieso iets in dat 

gezamenlijk veld en ik kan dat niet goed pakken hoe dat dan bij die andere persoon, want 
je bent dan samen één, als hij dat niet pakt, laadt die dan meteen dat script in? 

 
Martijn: deze hele essentie waar we het over hebben draait uiteindelijk om hoe jij als 
wezen, als bewustzijn, laat ik zeggen, uitzendt, uit informeert in het veld. Ja? Het gaat 

eigenlijk primair over jezelf. Dus het gaat altijd alleen maar over jezelf. Als ik bijvoorbeeld 
iets doe en jij ziet dat dat geen effect heeft gehad op die ene persoon, dan heeft het geen 

effect gehad door hoe jij naar mij kijkt. Dit is geen direct antwoord op jouw vraag. Het is 
even alles bij elkaar vegen naar jezelf toe en daarbij niet zeggen van “ja maar ik ben nu 
zelfverantwoordelijk” want dat is dus niet zo want er wordt gevochten en gestreden over 

het innerlijk vermogen van wat de mens, dus jij denkt en voelt. Dus alles wat er gebeurt is 
een script, maar wat er dus niet gebeurt, wat andere mensen dus voor jou doen en wat 

niet uitwerkt bijvoorbeeld voor jou of wat andere mensen voor jou doen bij een ander wat 
niet uitwerkt tot een verandering is nog steeds gecentreerd om jouw bewustzijn, want jij 

neemt het waar. 
Het is het ei van energie, we hebben allemaal onze eigen ei waar we in zitten als het ware 
en dat ei dat is onze werkelijkheid. En tegelijkertijd dat we allemaal in onze eigen ei zitten, 

zijn al die eieren ook wel vervloeid. Maar elk ei zit gelinkt aan één persoon. Maar in mijn ei, 
waar jullie in gelinkt zitten vanuit jullie ei in mijn bewustzijn, daar moet ik mijzelf wel goed 

bewust houden dat wat ik doe dat dat invloed heeft op alles, op jullie in mijn ei. En alles 
wat ik doe naar jullie toe in mijn ei dat wordt doorgevoegd holografisch in het ei van jou. 
Mits je echt oprecht in waarheid en in evenwicht wordt uitgezonden door mij. En als daar 

iets tussen zit dan resoneert 'ie ook wel door, dan pik je er ook wel wat van op, maar dan 
kan het herschreven worden of die persoonlijkheid gaat daar weer over denken en zet het 

weer terug in de oude vorm. Leuk is dat. Dit is de holografische transmissie code, dus in de 
broncode van ons bron bewustzijn, onze codering. Dus dat zijn allemaal lagen. 
 

Vraagsteller: ik vraag mij dan ook af hoe je dat ontvangt, het kan ook zijn dat er heel 
veel ligt nog, het werkt ook twee kanten op, er zit ook een ontvangststuk in. 

 
Martijn: het is geven en ontvangen. Maar waar we nu zitten in dit moment gaat het vooral 
om geven. Waar wij nu staan is dat we eerst gaan zenden. Dat we eerst uitzenden. Want in 

feite is het hele spirituele model wat er omheen gevlochten is allemaal gebaseerd op 
ontvangen. “Haaaah heerlijk” Dat is ook heerlijk, maar jouw eigen vermogen moet eerst 

uitzenden. 
 
Vraagsteller: die ontvanger bedoel ik niet. In de omgekeerde situatie dat bijvoorbeeld dat 

er iets neergelegd is in het veld, een verandering, op de kwantum fysische manier dat er 
iets veranderd is in het veld maar dat ik het zelf nog niet helemaal gepakt heb, maar dat je 

hem wel op elk moment kan pakken als je iets wilt veranderen in het leven terwijl het er al 
ligt. 
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Martijn: ja, je kunt alles pakken ook op het moment dat je het, aards gezien, mist. Dat is 

mogelijk. Maar dat betekent wel dat je er moeite voor moet doen, maar het kan. Want ons 
bewustzijn is niet gekoppeld alleen aan het moment van nu. Wel onze persoonlijkheid. 

 
Vraag: Ik had een hele en dat komt steeds terug met haartesten, dat ik bijvoorbeeld een 
kind kan testen die en die is dan volledig in balans en dan krijg ik op een gegeven moment 

een moeder die ik ook aan het behandelen ben, daar krijg ik een mail van “wil je alsjeblieft 
naar mijn kind kijken want die zit onder het eczeem” Maar in het hologram van het kind die 

ik dus zie, is die volledig in balans. Waar zit ik dan in dat moment, ben ik gewoon de 
observant die boven die twee verschillenden hologrammen hangt of hoe moet ik dat zien? 
 

Martijn: nou straks na de lunchpauze gaan we hier even goed op in, op de rol van de 
therapeut, van de waarnemer, want daar draait natuurlijk alles om. Of je nou een therapeut 

bent, een praktijk hebt of niet, dat maakt niks uit. We zijn natuurlijk allemaal aan het 
therapeutiseren in onszelf. Heel veel dingen worden daar neergelegd zodat je toch in je 
oude systeem zou kunnen zitten, niet per se naar jou, maar dat we dus worden gelinkt 

naar het “oude”, oude manier van een oplossing. 
Want als je, ik ga er toch even kort op reageren, je zou in dit voorbeeld kunnen zeggen “ja 

sorry met het kind, hartstikke goed, niks aan de hand, maar sorry maar eigenlijk bent u 
degene die de aandacht nodig heeft als moeder want u bent eigenlijk heel erg uit balans”. 
Dat zou je kunnen zeggen. Maar het hoeft dus niet zo te zijn. 

 
Vraag: ik ga nog even door op de gedachtelijn die zij had ...je hebt eerder ons de 

handreiking gedaan over hoe je vanuit je essentie healing doet en dat je dus niet gaat 
geven maar enkel de energieën bij elkaar brengt en vertrouwt dat het genezingsvermogen 

van de ander al of niet die healing intentie oppakt. Dat is eigenlijk wat je net in het gesprek 
met haar net neerzet van je bent in gesprek met elkaar, je zit in je essentie en al of niet 
haar systeem is scriptvrij genoeg om die schone energie die je wil aanbieden te ontvangen. 

 
Martijn: dat klopt. Dit is een soort verificatie samenvatting dat ten aanzien van wat de 

ander net zei dat het vooral gaat om dat je uitzendt en dat je d.m.v. het uitzenden, het 
weten, op basis van iets binnen in jezelf, informatie in beweging zet waardoor er bij de 
ander iets verandert. Uiteindelijk is dat ook wat het is. 

 
Vraagsteller: maar dat veranderen bij de ander kan alleen als dat daar de frequentie 

opgepakt wordt. 
 
Martijn: nou dat is interessant want wanneer verandert er iets, verandert er iets nou als 

de ander het kan ontvangen of niet? Het kan altijd maar het is heel verbonden aan ons 
bewustzijn, hoe krachtiger we daarin staan. Je kunt letterlijk en dat is door heel veel 

andere mensen geschreven, daar zijn ook rapportages van, er waren bezoekers uit andere 
werkelijkheden, die verschenen, dus ook echt mensen, die verschenen bij mensen die 
allerlei lichamelijke klachten hadden en daarna waren die klachten voor altijd weg. Ze 

hadden al 30 jaar lang hele ernstige fysieke klachten, maar die waren één keer aangekeken 
door een ander bewustzijn waarbij dat bewustzijn, van die mensen die dus op dit moment 

een onderdeel zijn van dit hologram, in hun hologram die persoon anders ziet, waardoor in 
hun hologram die persoon anders is, en vervolgens die verandering doorgezet wordt door 
de hologrammen heen van degene die het ook echt in het eigen hologram ervaart. Dus het 

gaat om een bepaalde duplicaat code die je meegeeft. Dat is heel erg interessant hè? 
 

Vraag: maar zit je dan toch niet intenties te doen in een healing want je wil de ander 
anders zien dat dat 'ie is? 
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Martijn: nee je zit geen intenties te doen. Dat zou je kunnen denken, maar als je denkt 

dat je de ander kunt genezen, dan kom je weer in een ander veld terecht. Die gaan we na 
de pauze even opsplitsen. 

 
Vraag: aansluitend op wat er net is gezegd, op het moment dat er iets is, jij gaf straks het 
voorbeeld hooikoorts, nou heb jij hem vanuit de ontvanger ingegeven maar er is een 

onderwerp en dan vind ik het heel lastig om te kijken wat is de intentie hier want eigenlijk 
die hooikoorts wil je misschien, ik weet het niet, van af. Ik heb het ervaren als het 

ontstoren van de gedachtes die er zijn, dat je het zo doet, maar er zit toch ook een focus 
op de hooikoorts, weet je, dus waar zit, ik zie het als een gongslag een energie dat alles 
wat er is eraf gaat, maar ik vind het heel lastig om te weten waar is nou mijn focus nog 

aanwezig, want je noemde zelf het voorbeeld hooikoorts. Jij zei ik hoef die naald niet meer 
want het zit al in het informatieveld en toen dacht ik wow maar dan zit ik wel met die focus 

van die informatie, want dat is ...?? 
 
Martijn: ja maar het is een onderdeel van bewustwording. Je moet je eerst bewust worden 

hoe informatievelden werken of fysiek of in de energie, hoe dat invloed heeft eigenlijk al op 
jou, zonder dat ze eerst fysiek hoeven te worden.  Dus je moet in het onderzoek kijken hoe 

reageert mijn brein mijn hele informatiebewustzijn, ik noem dat even brein, op de 
gedachte dat je een injectie krijgt, zonder dat je hem hoeft te krijgen fysiek, is dus die 
informatie er ook al, en kan op basis daarvan jouw brein al veranderen en als een soort 

oplossing, extern van iets anders, al op reageren. Dat is stap 1, stap 2 is dat je daarbij dat 
af pelt en tot de kern kunt komen van maar dan heb ik die gedachte niet eens nodig van 

iets anders, ik heb dus helemaal niet de energie, de holografische transmissie code nodig 
van die injectie waar mijn brein op reageert, maar in feite kan ik dat zelf ook creëren. Dat 

is de stap daarop. Dus al die laagjes zijn er. Waar het vooral omgaat is dat je jezelf in dat 
moment ontstoort. En ik heb natuurlijk als jongetje onderzoek gedaan van kan ik ook de 
ontstoring ontvangen en zonder, dus dat is nog steeds extern, kan ik die ontstoring 

ontvangen in de vorm van een prik, zonder dat ik die prik hoef te hebben. Kan ik de 
gedachte van het informatieveld wat opgewekt wordt én bij de ander én bij mij, kan ik die 

eigenlijk al werkzaam laten zijn zonder dat die stof in mijn lichaam terechtkomt? De 
volgende stap is: ik heb het niet nodig, ik ga heel krachtig kijken met een bewustzijn wat 
gelinkt is aan niets, en dat is het grootste uitzoeken van hoe dat functioneert, ik kan met 

mijn bewustzijn zorgen dat die verstoring, wat we dan hooikoorts noemen, dat die 
weggaat. Dan moet je hem vanuit jezelf inzetten. Je moet in dit onderzoek niet 

krampachtig alleen maar vanuit jezelf per se willen werken, want je hebt misschien, ik ga 
niet zeggen dat dat altijd zo is, je hebt misschien soms ook iets nodig om te achterhalen 
van wat nou het verschil is in jezelf tussen iets werkelijk van jezelf of juist net niet. Dus dat 

mag er best gewoon zijn. Uiteindelijk is alles energie. Alles is informatie. 
 

Vraag: je hebt het synthetisch veld, wij zijn het energie ei in principe, maar we voelen de 
verdichting van het lichaam, is dat lichaam dan op een bepaalde manier ook gehackt om 
ons weg te houden bij dat wat we nu allemaal bespreken, want het treedt iedere keer weer 

primair naar de voorgrond. Als ik hartkloppingen of hartritmestoornissen heb dan is dat 
primair aanwezig. Dus dat is ook een vorm van een hack op dat fysieke stuk vanuit dat 

synthetische veld? 
 
Martijn: Nou, dat is helemaal waar, onze lichamen zijn niet functioneel ten opzichte van 

wat het allemaal kan, en tegelijkertijd wordt ons lichaam, en vooral onze geheugenmodule, 
gebruikt als gereedschap om ons in bepaalde krachtvelden die we zouden kunnen ervaren, 

te ontvoeren met de gedachte dat het komt door jou hartritme stoornis. En zo komen we 
dus in het woord therapeutiseren, wat natuurlijk heel noodzakelijk is want als je ziek bent, 
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je lichaam heeft een verstoring heb je bepaalde informatie nodig. Je hebt bepaalde laat ik 
zeggen farmaceutische middelen nodig om in dat moment te voelen van dat het iets beter 

gaat of iets minder. Maar dat past wel bij de staat van het denken op dat moment. En het 
vergt nogal wat van “nou haal ik het hele denken weg, die middelen ga ik ook niet 

gebruiken, ik ga nu naar een heel ander veld, in mijzelf” En dat is wel waar het om gaat, 
en daar tussenin liggen allemaal wegen die nog te bewandelen zijn. We zijn aan het breien, 
het is als je aan het breien bent en je bent klaar, dan is het ook niet zo dat je hem gelijk 

aan kunt trekken en op vakantie kunt gaan. Dat heeft nog wat dingen nodig. Dat is wel wat 
we moeten beseffen maar het is de grote trukendoos die tegen ons wordt ingezet. Het is 

een heel geavanceerd programma wat tegen de mens wordt ingezet, is en wordt! 
 
Vraag: je gaat absoluut naar die stilte lijn om in je eigen bron essentie te zitten terwijl je 

met een ander in gesprek bent en in die bron essentie kun je die ander ervaren vanuit het 
nulpunt veld waar alle mogelijkheden daar zijn, je kunt dus de ware, welke potentie dan 

ook, van die ander ervaren, zien en dat is dan toch weer een focus? En dan zie je het niet 
als een eczeem of een hooikoorts maar welke andere potentie dan ook en het feit dat je die 
ervaart, die focus hebt, die maak je krachtiger. Als heling moment zonder dat je zendt of 

wat dan ook. 
 

Martijn: ja in de kern is dat zo. 
 
Vraagsteller: maar dan zit je toch met een bepaalde focus te kijken naar al die opties in 

dat nulpunt veld. 
 

Martijn: Nu volgens jouw beleving wel. Maar die gaan we er straks gewoon even uit 
skippen. Dat is leuk. Deze dag is vooral bedoeld om lekker te delen, dingetjes tevoorschijn 

te laten komen waardoor we nog beter gaan voelen waar het aansluitpunt zit in onszelf, 
zodat we krachtiger dan ooit in onszelf aanwezig kunnen zijn en dat ook kunnen delen met 
andere mensen. 

 
Iemand deelt: dat is precies mijn punt en waarom ik nu ook hartkloppingen heb, want dat 

krijg jij makkelijk gezegd in jezelf aanwezig zijn, maar ik kan dat gewoon niet en ongeveer 
99% van de tijd wil ik gewoon niet in dit lichaam zijn. En hoe moet ik dat dan veranderen 
als ik constant in de shit zit en dan moet denken van “nee hoor ik zit in een bloemenveld” 

en dit vind ik voor mij het allergrootste probleem. Dan denk ik ja leuk je moet in jezelf zijn, 
nou ik kan dat heel vaak niet, en je moet in je lichaam, zijn nou dat kan ik dus heel vaak 

niet! En hoe moet ik dan iets kunnen wat ik niet kan? En ik voel me daar zo wanhopig bij, 
zo moedeloos en zo hulpeloos, dan komt er bij mij echt zo'n programma binnen van “rot er 
maar mee op, ik wil gewoon niet meer” omdat ik dat zo moeilijk vind en daar voel ik me zo 

mee overbelast omdat ik iets moet gaan doen wat ik helemaal niet kan. 99% van de tijd. 
 

Martijn: heb jij het gevoel, dit is geen grappige vraag die ik nu stel, heb jij het gevoel dat 
je een soort voorstelling zou moeten hebben dat je in een bloemetjesveld zit? 
 

Vraagsteller: nee dat was maar een voorbeeld 
 

Martijn: dat was eigenlijk een betekenisloos voorbeeld? 
 
Vraagsteller: ja in dit geval. 

 
Martijn: daar moet je mee stoppen, je moet tot aan de kern komen waarin het voor 

jouzelf om gaat. Want jij geeft aan, dit is gewoon in helderheid en met elkaar in openheid 
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Vraagsteller: ja maar dat is zo makkelijk, iedereen zegt “kom in de kern en dit gaan we 
zo”, ik kan dat niet! 

 
Martijn: Het gaat hier niet om wat iedereen zegt, het gaat om wat je zelf kunt voelen. 

 
Vraagsteller: nou ik voel dat niet! 
 

Martijn: jij voelt iets heel duidelijk en daar moet je naar toe, in de kern, wat voel je, pijn, 
dat is waar hè?  Ja. Het lichaam voelt pijn. 

 
Vraagsteller: ja ook wanhopig, van hoe moet je dat veranderen of zo. 
 

Martijn: wat ik doe vooral ook in sessies, als mensen helemaal nergens meer bij kunnen 
komen, wat je door in alle eerlijkheid hier en ik vind het heel fijn dat je dat doet, niet meer 

kunnen voelen door verstoringen en allerlei dingen die er doorheen lopen wat gewoon heel 
diepgaand is, “wat kun je nog wel voelen?” Wat jij kan voelen is pijn, hoe erg het ook is om 
het, want je geeft het ook aan dat het heel erg is, maar je voelt wel pijn, en met die pijn 

daarmee moet gewerkt worden en niet met dat bloemetjesveld van het voorbeeld wat je 
eigenlijk niet had willen geven. Snap je, dus er zit een afleiding, een misleiding c.q. route 

in, daar zit 'ie, die heb je me net al even laten zien en eigenlijk kunnen we hem met elkaar 
zien, die zit ons allemaal. Maar jij maakt hem hier zo voor het grote geheel maak jij hem 
hier duidelijk. Daar ben ik je ook dankbaar voor, het gaat om de kleine dingen om die te 

zien. Jij geeft hier een volledige uiting aan iets wat open moet, hè, in jezelf. Maar 
tegelijkertijd komen er wel twee sporen tevoorschijn en dat is 1. je weet wat je voelt en dat 

is pijn, ga niet roepen van het gaat om je moet in je bewustzijn iets voelen of je moet. Nee 
daar gaat het niet om, we moeten niks, dit is wat er is, je voelt pijn en tegelijkertijd loopt 

er iets anders doorheen. Dat zei je net. Die kunnen we eruit halen. Die kan jij eruit halen 
en daar gaan we straks heerlijk en krachtig naar kijken, want met pijn kun je twee dingen 
doen: je kunt je laten leiden c.q. afleiden misleiden door pijn, en dat is vreselijk om het 

hardop te zeggen als je zelf heel veel pijn hebt, dan is het erg als iemand dat zo maar zegt 
dat je afgeleid wordt en misleid wordt door pijn, wat denkt 'ie wel. En aan de andere kant 

omgedraaid is het een informatieveld en binnen dat informatieveld moet iets gebeuren en 
dat kan. En dat moet dus dan niet gebeuren met een bloemetjesveld en twee stokjes 
wierook, maar het moet gebeuren door wat jij doet, stem bam, uiten, schreeuw het er 

maar uit, het moet gehoord worden. 
 

Vraagsteller: ja maar dan denken de mensen dat je getikt bent en zo, dan krijg je dat ook 
nog over je heen. Van “oh wat ben jij aanwezig” of “oh wat ben jij woedend” 
 

Martijn: ben je niet, dat is dus de afleiding, dat zijn dus de gedachten die erin gezet zijn. 
 

Vraagsteller: nee dat is wat ik hoor van andere mensen! 
 
Martijn: Nee, dat is wel wat je hoort, maar dat zijn de gedachten die ingezet zijn in 

geheugenmodule. We gaan het er zo over hebben, dat wordt het helder. 
 

Vraagsteller: voor mij niet hoor. 
 
Martijn Ja, ik ga mijn best doen in mijn ei dat het helder wordt naar jou, maar ook voor 

mijzelf. En dit is iets gezamenlijks. Jij bent de dappere die hier de pijn durft te tonen die 
niet meer acceptabel is en er zijn meer mensen die dat ook voelen. Niemand projecteert 

hier op elkaar, we zitten hier allemaal op deze aarde, een paradijs wat in een enorme 
moeilijke situatie verkeert waar wij een deel van zijn. En ook ik voel de pijn, ook ik heb 
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gisteren lekker in mijn praktijkruimte op een kleedje bij het vuur heel hard gehuild, 
gewoon uit emotie, niet omdat ik in een drama zit, maar in emotie vanuit verbondenheid 

van wat hier allemaal gebeurt en hoe pittig maar ook hoe krachtig het is wat er gebeurt, 
laat het maar gewoon stromen, laten we elkaar meer dan ooit echt ontvangen. 

 
Deel 2 
Het is heel fijn dat we hier bij elkaar zijn en dat er ook zoveel vriendschap kan zijn en 

zoveel met elkaar delen en praten, maar probeer ook eens contact te leggen met iemand 
anders die je al heel vaak gezien hebt en weinig gesproken hebt. Zo van “wat fijn dat jij 

hier ook bent en wat brengt jou hier” Dat je dat stukje ook in gaat. Met elkaar mixen. 
Ik heb een paar dingen opgeschreven die voorbijkomen. Eén die heel veel naar voren 
komt, niet alleen hier maar ook met andere ontmoetingen, dat mensen zeggen van “ja hoe 

gaan we nou eigenlijk om met opnames, er worden dingen opgenomen en jij hebt gezegd 
Martijn dat het niet zomaar gedeeld zou moeten worden en aan de andere kant zeg je dat 

weer wel” Wat is het dus nu eigenlijk? Ja ik heb daar helemaal geen antwoord eigenlijk op 
omdat ik daar niet over ga. Wat ik heb gedaan, gepoogd in de energie te brengen is dat we 
in ons zelfbewustzijn, dat wat we doorlopen, doorstromen, in onszelf en door de informatie 

met andere mensen, dat dat een bewustzijnsfrequentieveld is wat een enorme uitbreiding 
kent. En dat er krachten zijn die dat beletten willen, voorkomen. Wat ik heb aangegeven is 

dat wij waakzaam moeten zijn, niet naar andere mensen toe, waakzaam zijn naar onszelf 
toe, wat er in ons leeft op het moment dat we informatie. Dus vanuit welk veld laat ik mijn 
vakantiefoto aan jou zien. Wil ik jou die zo nodig laten zien in wat voor super leuke 

vakantie ik heb gehad, ben ik daar onvoorzichtig mee, zodat dus ook alles wat er nog 
omheen zit, ook in beweging komt, en in feite ook wordt gedownload door de ander die het 

bekijkt, of laat ik iets zien, voelen, het gaat dus over de opnames van deze informatie, het 
gaat niet om Martijn zijn informatie, het is überhaupt geen Martijn zijn informatie, het is 

jouw informatie, het is jouw kracht en jouw onderzoek. Maar hoe ga je daarmee om, want 
als je dat zo maar naar buiten toe slingert als het ware, van je zet het zo hop zo, zonder 
enige vorm van energetische bewaking, zet je zo maar naar buiten, dan zijn er andere 

krachten, ik noem het zijn mensen die zich vaak daar niet bewust van zijn, en soms heel 
erg bewust van zijn, om daar gedachten doorheen te zetten. En dan wordt dat veld, dat 

resonantie informatie bewustzijnsveld wordt een insertie, er wordt iets doorheen gezet. En 
dat is precies waar het allemaal om gaat. Dus mijn antwoord op die vraag van wat kan ik 
ermee doen, dat is helemaal aan jezelf, ik zou op zich in ieder geval zeggen van als je het 

gevoel hebt dat je die dingen niet wilt delen zomaar naar buiten toe, en wat is dan naar 
buiten toe, naar mensen die nog niet zoals op deze manier zoals jij, dus niet zoals ik het 

zeg, maar zoals jij er mee bezig bent, het hoeft niet getoetst te worden aan mij, dat is 
allemaal onzin. Wees heel alert. Dat je het niet toetst aan mij, daar gaat het niet om. Het 
gaat erom dat je het toetst aan je eigen gevoel. Dat je op zich dat zonder enig probleem 

zou moeten kunnen delen met mensen die hier ook mee bezig zijn, dus ook als het een 
ander groepje is, prima toch, niks aan de hand. En als je het wel naar buiten toe brengt en 

je zegt ja maar ik ken mensen die zijn hier ook mee bezig, die kunnen dit gewoon horen 
dat je in dat moment je bewustzijn er gewoon doorheen zet van “oké zij kunnen het wel 
horen maar de vraag is of dat ook zo zal uitpakken in dat moment?” Dus dan moet je in 

jezelf in dat moment, in jezelf voelen dat je in evenwicht bent. Dat je evenwichtig dat kunt 
overdragen. En niet met een gedachte er doorheen. Doe je dat niet, als je zelf niet in 

evenwicht bent, er loopt een onevenwichtige gedachte doorheen ja dan gaat dat door het 
veld en die geef je dus gewoon mee. En dan zitten we dus in de Tweede 
Kamerverkiezingen. Wat ik erover zeggen kan is alleen maar het is allemaal vrij, alles is 

vrij, iedereen kan doen wat hij of zij wil, want het is allemaal waar het omgaat. We hoeven 
er geen copyright op te zetten, wel waakzaam zijn. Dat is het enige en ook het gevoel in 

jezelf onderzoeken durven dat als je iemand anders vraagt uit een andere samenstelling 
van mensen die ergens anders met deze onderwerpen bezig geweest zijn en je vraagt iets 
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aan hen en je krijgt te horen “nee nee want wij zouden dit voor onszelf houden” dat je in 
dat moment ook kunt voelen van “oh ja, ja ja oké, goed” weet je wel zo, dan is dat gewoon 

dus zo, hoewel ik dat zelf heel anders ervaar, ik vind dat dat wel open kan, en dat mag best 
stormen, jij hebt kennelijk de beleving nu dat dat dus anders in elkaar zit voor jou dus is 

dat gewoon goed. Evenwicht, nulpunt! Geen willen, in dat moment is dat ook gewoon 
helemaal oké. Vanuit dat veld zou je dan een dag later of op een ander moment in één 
keer het naar je toe krijgen. Snap je, dus het is heel belangrijk dat je met elkaar dit, wat 

nu in ons ligt verscholen bewaakt en tegelijkertijd niet dicht gaat zetten. Ik moet hem nou 
even benoemen want hij komt een aantal keren voorbij. En dat is ook logisch, hoe kun je 

dat doen zonder dat daar allerlei toestanden uit kan ontstaan én geen cultvorming, 
natuurlijk want dat krijg je dan toch op een gegeven moment weer wel, want er hoeft maar 
één persoon te zijn die dat denkt, die er mee bezig is en dan zet die persoon het er 

doorheen. Dus open en eerlijk zijn. 
 

Vraag: hoe zit het dan als wij oefengroepjes organiseren dan, voor mijn gevoel tenminste 
is dat anders als dat wij met elkaar oefenen, als dat iemand zeg maar de buurman erbij is, 
en we nodigen de buurman uit en we oefenen op jou, zou ik me nog mee kunnen vinden, 

maar omgedraaid als de buurman op mij gaat schouwen dan zeg ik keihard nee! Dat voelt 
voor mij niet goed in de energie. Hoe zie jij dat? 

 
Martijn: dat de buurman jou schouwt? Wat ik erbij voel is dit. Ik begrijp wat jij overdraagt. 
Dat is natuurlijk een heel cruciaal punt, het is heel afhankelijk en verbonden met het punt 

hoe jij je voelt als het ware. Als je je niet krachtig voelt en niet fijn, dan zou ik zeggen dan 
mag er maar één ding gebeuren en dat is dat je dat zegt en dat meegenomen wordt en 

gebeurt dat niet ja dan moet je denk ik gewoon gaan. 
 

Vraagsteller: (niet volledig weergegeven). Schouwen wat komt daar allemaal mee want 
we hebben allemaal programma's, trauma 's etc. en zijn we op dat moment ook werkelijk 
zuiver aan het schouwen, nou ja ik heb sowieso moeite om in mijn innerlijk te komen, 

maar wat resoneert dan met het schouwen verder nog? 
  

Martijn: er zijn verschillende lijnen van hoe zeg maar cyclus van bewustwording resulteert 
in een verandering in de matrix of zelf het openen van matrix. Schouwen is daarbij 
eigenlijk de eerste fase, dat je gaat schouwen betekent niets anders dat je je bewust wordt 

van je omgeving en dat je daarnaar kunt kijken en aandacht kunt geven. En als schouwen 
gezien wordt als iets wat effect zou kunnen hebben op jou dan komen we dus in fase twee 

terecht en dat is namelijk dat je vrijkomt van wat andere mensen van jou zien, en vrijkomt 
van wat andere mensen van jou schouwen. Hmm dan wordt 'ie weer compleet. Dus eerst 
breng je je eigen bewustzijn in deze wereld dat je gaat schouwen, je gaat waarnemen, je 

merkt dat jouw waarneming effect heeft op die werkelijkheid, dus ook als je andere 
mensen schouwt, gaat observeren en andersom is het zo dat als jij wordt geschouwd door 

iemand anders of door andere mensen dan gaat het effect hebben op jou en dan kom je 
dus op het punt van “hé wacht eens even dat zou dus een cliënt van mij kunnen zijn, die 
groep mensen die mij aan het schouwen is, die gaan mij op dit moment als therapeut 

besturen in wat ik zou moeten voelen door hun schouwsessie. Op dat moment moet het 
innerlijk bewustzijn, dus het weder opstaan van het innerlijke krachtveld, heeft aandacht 

nodig en als dat weer aan staat dan kan iedereen maar lukraak schouwen. Maar we komen 
er echt zo op. 
 

Vraagsteller: ik vind het fijn dat jij dat kunt, maar ik kan het niet. 
 

Martijn: daarom zit jij in een ander hologram. Er is iets, ik heb dit meegemaakt en 
misschien hebben jullie daar iets aan. Ik heb zelf meegemaakt ik denk dat het rond 2010 
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was, toen zat ik in groepjes, kwamen we één keer in de maand en soms één keer in de 2 
weken een groepje mensen 8-10 bij elkaar in Leeuwarden en daar sprak ik over deze 

onderwerpen. Vervolgens ontstond er uiteraard uit het delen met elkaar, ontstond er ook bij 
die mensen de behoefte om daar ook uiteraard, want dat is waar het om gaat nietwaar, die 

wilden ook over praten met andere mensen, die wilden het graag doorzetten. En dat deden 
ze ook op hun eigen manier. Dus ik hoef niet een check, check, check van zeg je het wel 
goed? Dat maakt helemaal niks uit, het is altijd goed want het past binnen dat deel waar jij 

mee bezig bent, en misschien is het wel zelfs veel beter binnen waar jij mee bezig bent als 
hoe ik het zeg. En die mensen kwamen op een avond met nog wat andere mensen daar, 

dus dat groepje werd 25 mensen. En vervolgens werd er geoefend en gewerkt, even het 
woord oefenen weg, vervolgens werd er gehandeld, innerlijk, en met denken op basis van 
wat Martijn had gedeeld, maar die mensen die daar zaten die wisten niet dat ik Martijn 

was. En dat was heel helder voor mij omdat op een gegeven moment moesten die mensen 
doen wat die andere mensen hen hadden gezegd wat ik had gezegd, maar dat zeiden ze 

niet zo statisch van zo moet het, maar die gingen het zo vertellen waardoor er een soort 
krampachtige oefening setting plaatsvond die helemaal niet meer vrij was vanuit het hart 
en ook helemaal niet naar links kon of naar rechts kon want het moest zo, en ik zat daarbij 

en op een gegeven moment zei één van die mannen “wie denkt die Martijn wel dat 'ie is, 
dat hij hier zal bepalen...!”  En ik zei “maar ik heb dat ook nooit gezegd” Die les die ging bij 

mij zo diep, zo diep van oké dit is dus iets, we weten het, maar het vervloeit er wel in. Dus 
je brengt altijd je eigen vibratie in het veld. Je brengt altijd, de mensen waar jij mee wilt 
samen zijn, breng je bij elkaar. Je vervoegt jezelf dus ook nooit in een situatie waarin je 

voelt dat het daar de essentie, wat jouw broncode is, dat jouw essentie daar niet zichtbaar 
wordt gemaakt omdat daar de essentie van een ander zichtbaar wordt gemaakt. Het gaat 

er niet om dat je je terugtrekt, nee maar het gaat erom dat je op een gegeven moment 
keuzes maakt, want deze matrix werkt overal, dus ook hier. Dus ook juist binnen als 

mensen bij elkaar komen en hiermee gaan werken. Juist daar wordt de maximale tweespalt 
en tweedeling geforceerd. En ook daar en daar kunnen we niet omheen, merken we dat 
zelf omdat we er iets bij gaan voelen, wij gaan er iets van vinden en op dat moment terug 

naar het evenwichtspunt in jezelf, en zorg dragen dat je daar of daarin kunt staan, je kunt 
hem helder maken of je zegt van nou dan is dit gewoon niet de plek waarin ik het proces in 

mijzelf ook echt kan uitrollen, dus mijn aandacht mag hier dus af, met alle liefde doen jullie 
het zo, dan ga ik daarheen, of ik ga zelf een avondje organiseren. Het komt eropaan dat 
we dus voelen van waar ligt het punt dat ik het echt weer in dezelfde cyclus zit van dat ik 

ergens aansluit van wat het niet is. Dus je moet heel bewust daarin zijn en ik denk dat dat 
gewoon goed is om dat te benoemen want op eigen manier is iedereen bezig met oefenen 

en testen en kijken hoe integreer je dat. Binnen familieopstellingen, hoe integreer je dat, 
als fysiotherapeut. Het is kwantummechanica wat ingevoegd wordt in wat je al geleerd 
hebt. Dus wat je geleerd hebt doet een stapje naar achter, de kennis blijft paraat, want dat 

is heel belangrijk in de transitie, maar tegelijkertijd wordt er iets anders bij gezet. En dat 
moet je dus op je eigen manier integreren en dat betekent dat als je niet met een techniek 

werkt zoals bijvoorbeeld een familieopstelling of fysiotherapeut, dat je daar in de plaats zet 
“mijn leven”. Mijn leven is de fysiotherapeut. Dus ik moet mijn eigen ruimte 100% volgen 
en daarbij niet dwangmatig eigenwijs zijn maar wel blijven luisteren naar wat er in het veld 

gebeurt, wat het met mij doet, maar ook voelen van nou dit is dus niet mijn systeem. Dit is 
het niet. Nou wat is er mis mee? Als je echt open en transparant bent kan een ander tegen 

jou zeggen van hé bijvoorbeeld jij vindt het niet echt lekker werken nou dat begrijp ik ook 
wel, dan is dat voor jou gewoon niet fijn, maar hoe kunnen wel het wel fijn maken, maar ja 
dit is onze werkwijze, nou niet fijn, oké nou dan ga ik naar huis want ik voel dat ik me hier 

niet lekker bij voel en dat de mensen jou een kus kunnen geven, lieve schat, we zien 
elkaar in een ander moment. Hoe lekker kan dat zijn, jongens. Hoe moeilijk is het eigenlijk, 

toch niet? Nou oké. 
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Er waren net een paar mensen, het gaat over bomen kappen. Wij wonen in Drenthe, er 
staan veel bomen om het huis, er zijn veel bomen die zijn gewoon gaar aan de binnenkant, 

dus die zij uitgedroogd, en als het hard waait dan hoor je ze al kraken en het is ook goed 
om af en toe die tuin te verruimen, dus ik ben door die tuin gegaan en toen voelde ik van 

welke boom zal ik hier weghalen, en welke boom krijgt nu meer plek. Nou dan komt het er 
dus op aan om in evenwicht te staan in je tuin, dus niet denken, dus ik sta in de tuin, ik 
ben gewoon daar en ik sta alleen maar te voelen wat ik voel, ik sta alleen maar te voelen in 

die tuin. Ik voel waar ik in evenwicht zit en waar niet en dan ga ik kijken wat er in mijzelf 
gebeurt en vervolgens besluit ik van nou die boom, die boom en die boom die kunnen weg. 

Ik sta bij die boom en ik heb daar een kettingzaag die lawaai maakt en ik denk op dat 
moment tsja, eigenlijk zaag ik de creatie van de gedachte van iemand anders, of het 
gevoel van de ander hier straks doormidden. Wie zou die bomen hier ooit hebben 

neergezet, hoe zouden die gekomen zijn, waarom, zijn ze klein gekomen, hoe oud zijn ze 
eigenlijk. Ik mag hier nu wonen in deze matrix maar er zijn nog andere mensen die in deze 

informatie ook geleefd hebben. Dus ik sta zo en heel diep van binnen voel ik, niet een 
vraag, maar heel diep van binnen voel ik de vibratie, ik weet het en in dat moment en dat 
is een command, ik weet in dat moment (knipt met vingers) een signaal, er is hier 

informatie aanwezig wie dat heeft neergezet, die dat heeft geplant. Het enige verschil 
tussen dat ik het niet weet en die informatie er wel is, is in feite het niet leiding nemen in, 

dus blijven wachten tot dat veld tegen mij gaat zeggen van uh nou die heeft het hier 
neergezet. Nee dat gebeurt niet, mijn bewustzijn moet eerst open. Mijn bewustzijn moet 
open en dan komt die informatie in beweging. Dus ik geef een command, ik denk eraan. Ik 

ben aan het werk gegaan, bomen weggehaald, op een gegeven moment ga ik naar binnen. 
Wat heerlijk dat de struiken opnieuw kunnen opstarten. Eigenlijk zouden wij ook met een 

kettingzaag…voor degene die er geen leuke ervaring mee heeft is het geen leuk grapje. De 
deurbel gaat en voel ik er vind hier een verandering plaats in het veld wat niets te maken 

heeft met deze dag van wat er eigenlijk in zou moeten zitten. Degene die dit huis heeft 
gebouwd staat voor de deur. Hij wil door de tuin lopen. (Verkort weergegeven) en “alle 
bomen die hier staan heb ik er allemaal ingezet”. En in dat moment een gons van warmte 

en verbondenheid. Nog geen anderhalf uur geleden en dan staat er een man voor me die 
vol liefde vertelt “ik ben degene die al die bomen en berken heeft neer gezet” Ook die man 

door het huis heen en vertelt allerlei ervaringen en herinneringen, heel veel dankbaarheid. 
Foto's gestuurd van huis. Dat is hoe het veld functioneert, normaliter als wij in evenwicht 
staan en niet wachten maar zelf de leiding geven. En niet wachten alleen vanuit liefde en 

dat is goed, dus dat niet. Het is voelen, waar ben je mee verbonden en wat gebeurt er in 
jezelf, plus binnenin de gedachte die je net hebt gesteld dus ik, laat ik het nieuwsgierigheid 

noemen, ik was gewoon in het hoofd nieuwsgierig wat voort kwam uit een dieper gevoel 
van hé ik zaag die boom om, dus eerst het gevoel, dan komt het denken, nieuwsgierig wie 
zou het neergezet hebben, en bij het ontstaan van die gedachte vanuit het evenwicht dat ik 

daar ben in betrokkenheid, die gedachte terughalen door te voelen wat is er in mijzelf aan 
de gang, wat beleef ik nu. Ik wil er geen naam op plakken, het enige wat ik ervaar is wat ik 

beleef, wat ik beleef in mijzelf. Dat kan zijn in het lichaam, maar energie is niet alleen maar 
het lichaam, het is ook buiten het lichaam, dus wat ik beleef kan in het lichaam zijn maar 
ook er omheen. En dán ontstaat het, op het moment dat ik in evenwicht ben en ik ben in 

evenwichtig bewustzijn, dus ik ervaar en beleef in mijzelf wat er aan de hand is, en op dat 
moment weet ik op basis van dat moment, ik weet, zonder nieuwsgierig te zijn, ik weet, 

dat kan je dus niet in woorden omzetten hè, het is eigenlijk een soort van een andere taal, 
ik weet wat daar binnenin wordt gevoeld op basis van die nieuwsgierigheid, boem, dan is 
'ie in beweging. En dit punt is dus de command. Dat is de command waarin je een 

kernachtige, hele krachtig weten hebt in dat moment wat niet alleen maar een gedachte 
weten is maar vermengd is met wat er in dat moment wordt beleefd in jezelf. En als je niet 

oplet zou je dus alleen maar in dat moment alleen maar aan die bomen denken en het idee 
hebben dat ik verbonden ben met die bomen “oh wat heerlijk goh, wie zou die bomen, wie 
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zou deze grote eik hebben neergezet, oh oh, wie zou dat hebben neergezet, ja ja, nou ik 
wens ik geef het aan het universum, ik wens dat er een antwoord komt op wat ik wil”. Nee 

in dat moment gebeurt er van alles in mij, wat ik ben de lichtdrager van informatie en 
bewustzijn, dus er is een bewustzijn van mij nodig in mijzelf, bij mijzelf om te beleven wat 

daar is. Niet wat er komt, maar wat er is! En het bijzondere is dat wat er bij jou is, wat er 
beleefd wordt, dat wordt met je bewustzijn gegrid en op dát moment vindt het plaats. 
 

Je moet heel goed opletten dat je met je gedachte niet zit bij het hoofdpijnsyndroom of bij 
iemand zijn of haar seksueel misbruiksyndroom, hoe heftig dat ook is, want de oplossing 

zit daar niet. De oplossing zit hem bij jou op dat moment als observerende 
therapeut/mens, goed opletten wat beleef ik hier. En dan komt dus degene die aan mij 
vertelt hé ik ben degene die die bomen hier heeft neergezet, komt in een andere vorm 

tevoorschijn van hé ik ben de verandering in het proces waar de ander een verandering in 
nodig heeft zonder terug te hoeven graven wat er allemaal gebeurd is daarvoor. 

Dus het zit in ons bewustzijn. 
 
Vraag: maar als je wel die beelden krijgt met de focus van het proces, maar wel het script 

in leidt dat tot twee banen leidt (niet goed te verstaan) dat is toch wel een beeld van het 
proces waar het om draait? 

 
Martijn: ja het is ook het vermengen van twee verschillende richtingen. Wij hebben dus te 
maken met twee verschillende informatievelden die, als we dus preken over het 

informatieveld van het lichaam en het denken, dus niet afkomstig zijn uit één afzender ook 
nog eens. Maar daar hoeven we niet achter te zoeken, we kunnen alleen maar kijken van 

we hebben een informatieveld van wat er op ons afkomt en waar we iets over gaan denken 
en waar we iets zelfs ook bij kunnen voelen, want neurologisch kunnen wij heel veel dingen 

voelen, maar het in eigenaarschap nemen, het koppelen van je bewustzijn door te kijken 
wat je beleeft in jezelf, dat is de andere taal. Het bewustzijn moet zetelen in het lichaam! 
Daar gaat het om. En die twee dingen tegelijkertijd inzetten in je leven. En daarom is het 

ook binnen het werken met jezelf, het therapeutiseren met jezelf en ook met anderen, in je 
praktijk bijvoorbeeld of met je kleinkinderen maakt niks uit, is van wezenlijk belang want je 

ziet daar dus dingen gebeuren. Je kunt het ook alleen maar doen daar waarbij je echt 
betrokkenheid bij voelt. 
 

Vraag: Ik heb een stuk gelezen over een verpleegster die in Amerika zij heeft een alien 
geïnterviewd in 1947, je hebt het over Roswell gehad dat daar ufo's geland zijn, en ze 

noemt ook de piramides in  Egypte dat de machthebbers de piramides daar hebben 
neergezet als een mysterie, als een misleiding, ook waarheden zitten er in, maar ook om 
de mensen te misleiden zodat ze helemaal soort verward raken. Zou je daar wat over 

kunnen zeggen. 
 

Martijn: Nou weet je als we spreken over o.a. de piramides dan moeten we het veel 
breder brengen. Kijk er is in deze matrix van alles gaande. Je hebt deze werkelijkheid. Er 
zijn heel veel inmengingen van allerlei levensvormen en intelligenties. Maar uiteindelijk is 

alles wat wij waarnemen, wordt gedownload in ons systeem. Dus wij nemen het waar en 
wordt de energie omgezet in het lichaam. Dus wat je ziet in een vorm wordt door de 

waarneming, of het nou fysiek is, of het is een andere waarneming, wordt door de 
waarneming omgezet in energie bewustzijn. En dat is de bedoeling, dus in die zin zou je 
kunnen zeggen bijvoorbeeld over de Egyptische piramides, maar ook over heleboel andere 

dingen, is dat vorm trilling weer herschept. Wij hebben het altijd over dat trilling vorm 
schept maar de vormen die er zijn, wat het ook is, worden weer trillingen, zijn trillingen, 

maar worden weer trillingen op het moment dat het wordt waargenomen door de mens. 
Dus we kijken naar die piramide maar in feite wordt die hele piramide, het fysieke deel, 
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maar ook het deel wat wij dus niet zien, dat hebben wij al vaak besproken dat het 
merendeel wordt niet vertaald door de primaire visuele cortex maar wordt eigenlijk buiten 

het visuele beeld gehouden, maar in feite wordt de hele piramide en de rest wat we fysiek 
niet kunnen zien, wordt omgezet in informatie bewustzijn. Dus waar ben je eigenlijk als je 

in Stonehenge gaat zitten? Dus er liggen heel veel boodschappen, vooral binnen het hele 
spirituele ontvoering scenario, ligt helemaal vol gestippeld en vol gelegd met allerlei 
vormen waarvan de mensen niet eens weten wat het is, wat vorm is, dat het trilling is, ook 

niet dat ze een ontvanger is van die informatievormen, en ze weten nog niet eens 
überhaupt, afgezien van wat dat is, weten ze ook nog niet eens wat die piramide is. Want 

daar zijn ook nog een keer 500 verschillende verhalen over. Wat je niet weet moet je 
gewoon bij wegblijven. Eerst moet je kijken in jezelf wat het oplevert daar. Dus je kunt wel 
die piramide ingaan, dat is heel interessant, maar ik ga altijd maar eerst voordat ik een 

taartje koop bij de winkel, kijken door de vitrine hoe die eruitziet en wat ik daarbij ervaar. 
En dan weet ik heel snel wat ik wil hebben. Dus dan kijk ik wat is er van binnen aanwezig. 

Dan ga ik het pas ook fysiek doen. En wat wij doen is vooral overal ons mee bemoeien, 
instappen, we zijn totaal onszelf kwijt, we ervaren allemaal sensaties uit die trilling die 
gedownload wordt, waarvan we denken wat het is maar in feite is het een grote 

ontsporingsroute. 
 

Stel wij gaan met elkaar naar Stonehenge, een plek waar miljoenen, miljoenen, miljoenen 
mensen doorheen gelopen zijn en dingen hebben ervaren en dat is het. En jij gaat, de rest 
van de groep gaat met jou mee, want zo moet je het even bekijken, vanuit jouw hologram, 

en je gaat met elkaar daar naar binnen en je gaat daar eens voelen werkelijk, niet wat je 
denkt, maar voelen wat je in jezelf ervaart als je daar bent. “Oh jé dan is het wel nodig dat 

ik nergens meer in geloof” Dat is als eerste. Dus je moet niet geloven dat het door de 
druïdes is gebouwd, dan moet je ook niet geloven dat het een baken is van buitenaardsen 

of een portaal. Het hele scenario wordt allemaal geskipt. Eigenlijk blijft er dus niks over 
behalve wat jij dan zonder geloof daar in die situatie ervaart wat er in jezelf gebeurt. Wat 
gebeurt er, wat beleef je in jezelf en dat geef je dus geen naam, het enige dat je er bent 

met 80 mensen ben je op een plek en met 80 mensen zijn met het goddelijke in zichzelf, 
namelijk bewustzijn, aan het brengen bij zichzelf wat er wordt ervaren, wat wordt er 

beleefd. En dan gaan de 80 mensen tegelijkertijd, dat wat er wordt beleefd richten, zowel 
in zichzelf zien, want dat is de therapie, in zichzelf zien richten naar datgene waar ze zijn, 
waar ze naar toe gereisd zijn, dus Stonehenge is dan de cliënt, en in hetzelfde moment 

gaan ze, terwijl ze het vanbinnen voelen en zien en voorstellen, zetten ze hun gedachten in 
lijn met dat belevingsveld in zichzelf, zetten ze de gedachte naar buiten toe naar de plek 

waar ze in zitten dus in de matrix. En dan gebeurt er datgene wat er van binnen ontvangen 
is wat er van buiten naar binnen komt door de waarneming van die plek, door het 
downloaden van die informatie, en dat is wat we de hele dag doen, de hele dag informatie 

aan het verzamelen. Daar komen ziektes ook uit voort omdat we niet snappen hoe we die 
informaties ook kunnen releasen als het ware. En ben je met 80 mensen daar aanwezig, 

800 mensen voelen wat er gaande is, willen helemaal niet iets openen, ze willen niet weten 
wat het werkelijk is, ze willen het niet mooi oppoetsen, ze willen de cliënt niet lopend naar 
huis brengen, geen waarheden open maken, het enige wat ze doen is met hun goddelijke 

bewustzijn in zichzelf, in zichzelf die beleving ervaren en richten in zichzelf op een 
voorstelling naar datgene waar ze zijn, dat stellen ze zichzelf voor, en tegelijkertijd richten 

ze dat wat ze voelen, dat belevingsveld, richten ze naar buiten d.m.v. het denken. En wat 
er dan gebeurt is dat er in die matrix, dus in jouw hologram, en in 80 andere 
hologrammen, wezens die van binnenuit functioneren, een informatieveld in beweging 

komt die de ziekte, de trilling, de vorm, dus in dit geval Stonehenge, het energieveld, op 
losse schroeven zet en niet meer laat resoneren per se met de vorm die iedereen denkt. 

Dus dat is ook de hoax van de ziekte, en dat is ook de hoax van geloof van bijvoorbeeld 
Stonehenge. 
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Vraagsteller: dus het zou goed zijn om die dingen waar te nemen en vrij te maken?   

 
Martijn: dit kun je alleen openen van binnenuit. Je moet hier aanwezig zijn op de aarde 

om dit te doen. Niet van buitenaf. Het kan niet anders! En dat is ook wat wij ten diepste in 
onszelf voelen van dat het ja niet echt een missie is, maar dat het iets is wat in jezelf ligt 
en wat grootste stap die daar tussenin staat is de bevrijding van je eigen leven. Van dat je 

gelinkt zit aan het hele proces van het regerende systeem. Ik ben dus op dat soort 
momenten ook nooit aanwezig als andere mensen gaan, want ik heb nooit de behoefte 

gehad omdat ik zeer weinig mensen tegen kwam die dit ook konden vanuit een innerlijke 
academie. Die dat ook kunnen voelen zoals ik dat voel of maar dan net even iets anders, ik 
net iets anders dan een ander, Ik heb altijd gekozen om uit het veld te blijven, massaal uit 

het veld te blijven om bijvoorbeeld naar dingen te gaan kijken die een bepaalde betekenis 
hebben. En toen ik wat ouder begon te worden, we praten nu over 20+, toen kon ik mijn 

bewustzijn verder uitklappen omdat mijn lichamelijke conditionering van mijn lichaam als 
het ware wat meer naar de achtergrond begon te gaan, kon ik ook dus wel in die kerk gaan 
zitten. Dat ben ik dus gaan testen, toen kon ik voelen wat die kerk energie deed. Dus ik 

zag hoe de mensen gewoon, met alle liefde hoor, gegijzeld zaten maar wat minder tot geen 
effect op mij had. Alles in een vorm, en een vorm is een energie, een trilling, een 

frequentie. Trilling en frequentie is informatie en achter dat informatieveld zit een heel 
script aan software wat in feite ons letterlijk in de werkelijkheid laat bestaan en ons de 
doorzettingsvermogen, de doorzettingskracht om het anders te ervaren als het ware 

afsnijdt. 
 

Opmerking: er zijn heel veel verschillende velden, want ik kom ook dat veld tegen van 
jongeren vanaf een jaar of 19 tot 26 die aan het studeren zijn en ik merk dat daar ook een 

veld zit waarin zij eigenlijk niet meer tot leren komen. Het lukt ze niet meer. En dat is een 
collectief veld bijna waardoor ze zelf niet meer na kunnen denken. En niet alleen door de 
iPhone. 

 
Martijn: Nee dat klopt. Als we hiervan uit gaan dat alles wat wij hier ervaren, dat alles 

energie is, pure energie en of we het nou materie noemen of we noemen het een 
atmosferische energie, of we noemen het lichtenergie, het maakt niks uit. Alles wat er 
daardoor is buiten onszelf en daar hoort het lichaam bij, is onderdeel van het energieveld 

van deze aarde. Alles wat er in deze matrix gebeurt en ook is gebeurd, dus ook is het een 
herinneringsmodule op basis van energie. Of je dat nou zelf hebt meegemaakt of niet, dat 

maakt helemaal niet uit. Dat is informatie. Alles wordt voor altijd en alles opgeslagen. 
Alles. Er is een tijd geweest en dat vermogen is de broncode, de sleutelcode in ons, er is 
een tijd geweest dat wij met ons bewustzijn zo operationeel zijn dat wij lezen kunnen uit 

het veld wat er dus is. Dus wat er ooit is gebeurd, dat weet je! Wat er is ontdekt door een 
ander en wat een ander heeft uitgewerkt, dat weet je, is vrij toegankelijk. Het is niet voor 

niets dat bijvoorbeeld inlichtingendiensten rondom de wereld gingen vliegen met 
geblinddoekte mensen die in een soort hypnotische situatie verkeerden, die zodra ze de 
landgrenzen overgingen een andere taal begonnen te spreken. En vervolgens weer over 

een andere landgrens, weer over een andere taal begonnen te spreken. En ook binnen dat 
moment dat ze een andere taal spraken die ze nooit hadden geleerd, dus dat is een 

informatieveld waar ze doorheen gaan, ook ineens allerlei geschiedenis feiten kenden van 
dat land.  Dus je moet durven vaststellen dat wij als energie, ons bewustzijn, echt tot leven 
moet komen om ook het veld te kunnen lezen. Lezen en een instructie geven, instructie 

geven en lezen. Alles is aanwezig, alles is opgeslagen. Als jij iets denkt over iemand, dan is 
die gedachte er en die is voor altijd in jouw systeem aanwezig. En jouw systeem, jouw 

lichaam, leeft in deze matrix. Dus die informatie, alles wat je ooit hebt gedacht, is dus voor 
altijd in deze matrix aanwezig. Het maakt niet uit of dat in Argentinië is of in Alaska. Waar 
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je ook woont, dat informatieveld is in jou aanwezig. Dat beperkt zich niet alleen tot het 
lichaam, dat is kwantum overal tegelijkertijd aanwezig. Waarom worden onze kinderen 

naar school gestuurd, waarom worden wij weer naar school gestuurd, we worden naar 
school gestuurd om te volgen, om externe informatie op te nemen. Te leren uit de boeken, 

wat heel, ik ga het ook niet rottig benoemen, het is heel waardevol. Ik vond het heel 
interessant om bepaalde dingen uit de boeken te lezen over Griekse mythologie, vond ik 
fantastisch. Ik vond het nog fantastischer als een leraar daar uit ging voorlezen, dan 

hoefde je het zelf niet te lezen maar alleen maar horen wat er volgens in die beleving aan 
de hand is. Maar uiteindelijk leren wij niets anders dan dat we ons vast klikken met onze 

zuignap op iets anders. Terwijl er iets is in ons waardoor we dingen zo weer kunnen weten 
omdat het er al is. Het is er al. En daarom is het innerlijke bewustzijn, en daar is het hele 
therapeutendagen om dat het innerlijke bewustzijn de leiding neemt d.m.v. een paar hele 

simpele oefeningen die en enorme uitwerking hebben. Voor de één gaat het die kant op 
voor de ander gaat het die kant op. Maar je laat eigenlijk niet anders ontstaan dan het 

nulpunt, het scheppingsmoment, het moment waarin matrix wegvalt, dan wordt er 
geschapen, mensen denken altijd dat ze moeten aan scheppen door er iets in te zetten, dat 
is het niet, iets valt weg. Een verstoring valt weg waardoor het absolute nul, de nullijn van 

bewustzijn tevoorschijn komt waardoor ruimte en tijd wegvalt, vanuit dat stuk dat er dus 
iets kan zijn door jou waardoor je het weet. En dat hoef je niet eens in je hoofd te weten 

op dat moment. 
 
Dat is best wel een abstract iets hè? Dat is een hele route maar daar kom je niet anders 

doorheen door het gewoon ook te doen. Ook al zeg je “ja wat is dan het?” Nou doe maar 
gewoon. Ik bedoel, er is ook op een dag dat je zonder die wieltjes bent gaan fietsen, toch? 

Ja en je wist op dat moment niet hoe en wat en het wieltje werd misschien wel, net als bij 
mij, heel stout tijdens het fietsen omhoog gevouwen. Waardoor ik gewoon fietste rondom 

het pleintje bij mijn ouders en er was niets aan de hand, ik fietste en toen zei mijn moeder 
“kijk eens naar beneden” , dus ik kijk naar beneden “oooohhhh, geen wieltjes” boem. Zo 
sterk is dat denken! En dat ook bij je therapeutische sessies anders gaan doen. Dus wat 

gebeurt er, wij luisteren naar informatie uit de matrix. Wij leven in een matrix lichaam en 
dat lichaam luister naar de informatie, onze persoonlijkheid zit daar in geprogrammeerd, 

dat is ook een informatiebewustzijn, en kan ruim baan maken, als je het werkelijk wilt kan 
dat, dan moet je je er ook niet mee gaan bemoeien als het gebeurt, dat je denkt van “oh ik 
moet toch even mijn persoonlijkheid terughalen” nee laat maar lekker weg floepen. Kijk 

maar eens dat gevoel als het helemaal weggaat. Het ergste dat je kan gebeuren is dat het 
helemaal weggaat. Je luistert, je ervaart, dat zijn trillingen, frequenties, die komen naar je 

toe, informatie, woorden, voelen, zien, cliënt komt binnen en begint tegen jou te praten. 
Nogmaals het gaat niet om de cliënt, het kan ook gewoon in de wereld zijn, een situatie. 
Iemand gaat praten, je masseert iemand of je doet acupunctuur of je hebt een 

homeopathische praktijk, ik heb ook met huisartsen gesproken, 5 stuks in totaal die dit aan 
het integreren zijn als huisarts binnen de praktijken, gewoon anders kijken en observeren, 

dat is mooi hè, dat het dus ook in het veld in beweging is. 
Je luistert en ervaart binnenin jezelf wat de ander je vertelt. En er zijn twee manieren hoe 
je het ontvangt. Je ontvangt het én in je brein, je brein ontvangt het waardoor je er iets 

over kunt denken, dus je kunt je laten ontvoeren en gijzelen door het verhaal wat de ander 
jou vertelt, wat de klacht is, of de uitdaging, of de verstoring of waar de ander mee zit, is 

heel fijn om naar te luisteren. En tegelijkertijd weten we ook, maar dit is alleen het verhaal 
van wat de ander hier vertaalt in denken. Want achter het verhaal zit een emotie, een 
informatieveld dat bewustzijn is van die persoon. Dus die persoon die voelt iets heel dieps 

in zichzelf en het kan best zo zijn dat die persoon zich er totaal niet van bewust is, maar 
die persoon heeft een gemoedstoestand een bewustzijnsfrequentieveld in zich , dát is wat 

er wordt vertaald door die ander in woorden in zijn of haar verhaal, hopsa dat verhaal gaat 
naar mij, het verhaal wordt op dat moment ontvangen en eigenlijk wordt het verhaal op 
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dat moment ingevoegd in mijn lichaam, want ik hoor het verhaal, maar in het moment dat 
dat gebeurt ontvang ik niet alleen de woorden maar ook het hele informatiebewustzijnsveld 

van die ander. En dan is het opletten dat ik in dat moment in het midden, in evenwicht ben. 
Ik heb compassie en warmte voor de ander dat de ander bij me is, en ik voel ook de liefde 

van hè dit is een moment waarin jij en ik samen in dit moment, dit moment, kijken naar 
wat er hier nu neergelegd wordt. Primair. Altijd. Tweede in het moment is dat je weet met 
je hoofd dit is wat er net is gezegd. Dat is waar de ander mee zit. En de ander vraagt mij 

een oplossing op basis van het aanwezige probleem wat de ander denkt wat het probleem 
is. Dat ben je ook bewust. Dat is stap 2. 

Stap 3, ik noem het even in een concept, stap 3 is dat je in dat moment bewust bent dat 
door het aanhoren, beluisteren, ik noem het even beleven van wat de ander vertelt in 
woorden, er ook een beleving is in jezelf. En als je niet oplet zit je alleen in de diagnose 

van het brein in de oplossing waar dus ook een oplossing zou kunnen komen dat je zegt 
van “ja maar het zit 'm niet in jou maar het zit 'm eigenlijk in je moeder” maar dat je in dat 

moment voelt wat er in jou geleefd en beleefd wordt, wat er in beweging, wat voor soort 
energie er is. En dat is dus heel abstract, want daar ligt dus geen oplossing. Dus dat is een 
soort gevecht in het begin tussen wat je diep in jezelf ervaart, in jezelf, het gaat niet per se 

dat het alleen in je lichaam is. Je lichaam is een deeltje van een veel groter bewustzijn, het 
informatieveld. En je kunt je het beste in het begin richten op je lichaam dat je kunt 

voelen, bijvoorbeeld je bent in gesprek en je zit ergens, dat je heel bewust je lichaam voelt 
vanaf je schedel tot aan je voeten, en dat je ook voelt ”ik ben hier” dit lichaam is hier en 
daar ben ik nu een onderdeel van in dit lichaam, ik zit hier en terwijl ik voel en die ander 

dit allemaal vertelt, voel ik ook iets in mijzelf. Dat is toch logisch? Je ontvangt informatie en 
dat is energie. Dus in het moment dat je dat voelt is het grote gevecht voor de mens om 

én te voelen in zichzelf, dat informatieresonantieveld, de trilling, wat plezierig of onplezierig 
kan voelen. Het is maar net even hoe je het zelf ervaart. Daar mag je dan helemaal 

neutraal naar toe dat je er helemaal geen etiket opplakt. En in hetzelfde moment dat je dat 
voelt, dat je het verhaal vasthoudt wat de ander heeft verteld. Beiden zijn nodig. Want met 
het innerlijke bewustzijn binnenin, wat jij ervaart, want daar gaat jouw bewustzijn naar 

toe, dat veld en het verhaal, die twee, komen bij elkaar. Eigenlijk wordt het informatieveld 
van de ander, in de vorm van een probleem, maar dat is een bewustzijnsveld, wordt in jou 

gedownload en vergezeld van jouw bewustzijn. Daar gaat het om. Dat is de connectie. De 
connectie is dat je voelt en ik kan het niet vaak genoeg zeggen, we gaan hem na de lunch 
echt even samen door lopen, dat kan fijn zijn, het is gewoon hartstikke fijn, dat je in dat 

moment met je bewustzijn bij jezelf beseft dat alleen het aandacht geven, je bewustzijn 
richten op die beleving in jezelf, dat dat een samenvloeisel is tussen jouw bewustzijn, dus 

jouw aandacht en het gedownloade informatieveld van de ander. En dat is dus stap 3. 
Stap 4 is dat je daar leiding inneemt en daar iets mee doet. En dat kan alleen als je 
nergens in gelooft. Want als je ook maar ergens in gelooft, wat het ook is, al is het nog zo 

fijn, als je ook maar iets in gelooft speelt het mee in de manier hoe je jezelf ervaart, in dat 
moment. 

 
Vraag: en wat is dan de instructie in dat moment? 
 

Martijn: dat je er iets mee doet. 
 

Vraagsteller: dat je de leiding neemt. 
 
Martijn: ja dat is stap 5. Maar ik denk dat we dat met elkaar zo in gaan zetten om te 

kijken van hoe werkt dat dan? En dit is dan niet zo abstract meer. Eerst even met elkaar 
lopen we het weer door en dan kun je het vervolgens ook nog eens toepassen in een 

situatie zoals jij leeft op dit moment. Waar je het bijvoorbeeld in zou kunnen herkennen. 
Met vrienden, cliënten, maakt allemaal niet uit of werkzaamheden in het reguliere circuit. 
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Dit is bewustzijn. 
 

Vraag: als ik een cliënt heb en die heeft een niet door haarzelf uitgesproken trauma zeg 
maar op d'r keel, dus in principe heeft ze mij dat ook niet meegedeeld, maar ik kreeg een 

enorme hoestbui omdat mijn keel dan gaat prikkelen. Je zei een keer dat hoeft helemaal 
niet.    
 

Martijn: nee, dat zeg ik nog een keer, dat hoeft helemaal niet. 
 

Vraagsteller: dat hoor ik je zeggen maar het is een gegeven dat het gebeurt op dat 
moment en naderhand zakt het af omdat de energie verandert. Want dat is een praktisch 
ding. Waarom, je stemt af op elkaar, waarom ontvang je dan toch, ondanks dat je bij jezelf 

bent, nu, het kan nog beter, dat geef ik toe, maar waarom komt het dat toch nog zo 
binnen? 

 
Martijn: Als dit gebeurt hoeven we nooit een gevoel te hebben dat we het niet goed doen. 
We voelen allemaal “hè verdorie het is wel even goed om die pijn in mijn rug te voelen, dan 

voel ik me ook verbonden met de ander, hij of zij heeft ook pijn en dat voelt eigenlijk ook 
heel fijn”. “ik heb zelfs het gevoel dat het daardoor juist beter gaat met jouw rugpijn” “ja 

klopt” “ja want ik heb het nu” 
Waar het om gaat, wij zitten in mechanismen verwikkeld. Ons brein werkt met 
informatiepatronen, dus we hebben een bepaalde manier van hoe we functioneren, dat is 

dus een informatieveld en dat blijft heel lang door regeren en draaien binnen de herziening. 
Dat kan vervelend zijn omdat je het gevoel hebt misschien van dat is helemaal niet meer 

nodig, dus het zou eigenlijk helemaal niet meer  hoeven, dus het kan vervelend zijn, maar 
ik zou daar dit op willen zeggen dan is het heel erg belangrijk dat je, als je spreekt over 

afstemming op de ander, dat je vooral heel erg bewust je niet afstemt op de ander, maar je 
heel bewust echt puur op jezelf en dat het afstemmen op de ander, de liefde die daarin zit, 
dat daar het mechanisme in zit, er wordt daar een brug geslagen in het afstemmen op de 

ander, daar zit het mechanisme in, dat is een mechanisme waardoor die informatie van die 
ander in jouw persoonlijkheid zit als therapeut. 

 
Vraag: dat is dat lekken waar je het eerder over had? 
 

Martijn: Ja dat is het lekken, maar dat is iets dat kennen we allemaal, Dat gebeurt 
bijvoorbeeld ook als je luistert naar een goede vriend of vriendin die in problemen zit. 

 
Vraag: maar kan het ook zijn omdat ik de mensen zo fysiek aanraak? 
 

Martijn: nee dat hoeft er helemaal niets mee te maken te hebben, maar het kan wel één 
van jouw lek systemen zijn. Dat kan ik natuurlijk niet zeggen, dat zullen we dan moeten 

onderzoeken in onszelf. Chantagepunt is de aandacht voor de ander! 
 
Opmerking: je gaat dus weer buiten jezelf. 

 
Martijn: ja weet je, we kunnen dus heel veel aandacht voor de ander hebben, dat werkt 

en functioneert alleen maar als je maximaal ook de aandacht bij jezelf hebt. Wat ons 
patroon is als mensheid is dat we zelf dus in een soort trauma-moment leven, dat we 
vanuit onze eigen pijnen gaan handelen om de ander een verbetering aan te reiken. Ja dat 

is eigenlijk het cruciale punt. En als we daar naar toe gaan van oké daar moet ik dus, ja 
dat is gewoon waar, als je dat ergens kunt herkennen in jezelf en dat moet je gewoon 

ergens gaan doen want het zit gewoon verborgen dan, dat betekent dus van oké dan moet 
ik dus concluderen dat ik eigenlijk toch vanuit een soort pijnstuk vanuit mijn 
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persoonlijkheid functioneer, dat is er, dat hoef ik ook niet te gaan lopen therapeutiseren, ik 
ga niet mijn ballast van mijn persoonlijkheid naar voren brengen, maar ik ben dus 

kennelijk niet voldoende in evenwicht. Dus er is een onevenwichtige situatie. En als er een 
niet-evenwicht is binnen de persoonlijkheid en het trauma dan mag je niet behandelen, als 

je behandelt op klanten. 
Ik heb ook twee keer een praktijk dag afgezegd omdat ik niet volledig in mijn evenwicht 
zat. En ik kan het gewoon niet doen. Want A. ik word er heel verdrietig van, want ik zit niet 

in mijn energie en ik kan de mensen niet werkelijk ontvangen in de energie, dus dan gaat 
alleen het deel van het begrip en het voelen daar ook gaat lopen. En ten tweede ik word 

daar ook zelf ziek van want mijn lichaam wordt niet in balans gebracht door het innerlijk 
bewustzijn. Dus ik ga onderuit. Dus ik word hartstikke moe, ik voel me ziek en beroerd en 
er gebeurt eigenlijk ook niks. Want wat er dan gebeurt is meer op basis van woorden en 

denken, wat voor de andere mensen weleens heel verhelderend kan zijn maar dat is een 
deeltje van het geheel. En niet de hoofdmoot. 

Nou hoeveel mensen durven in zo'n moment te zeggen “ik moet stoppen” Want, en dat 
kennen we ook allemaal, als je een praktijk hebt, je kunt niet zomaar al je cliënten 
afbellen, wat zullen die allemaal wel niet denken? Je kunt niet zomaar je dag annuleren 

want ja je hebt ook je boodschapjes nodig. En er zijn legio redenen om het niet te doen, 
dus nou daar komt 'ie weer: 

Waar stapt de mens overheen en doorheen, wanneer stapt ze op: 
 Ze stapt op het moment dat ze eerlijk is! 

 

Dat is de ontmaskering binnen deze twee-driedaagse in het begin dat je ziet van hoe diep 
dat in geprogrammeerd zit in jezelf. En het is zeer bevrijdend, zeer bevrijdend om dwars 

door het denken heen te handelen vanuit je gevoel en precies dat te doen waarvan je voelt, 
en zelfs als je het niet kunt voelen door de pijn en de boosheid, dat je het weet “nou ik zou 

dat moeten doen”, Dat je het gewoon doet! Hopsa en op dat moment gaan al die lijnen los, 
vanuit leiding inderdaad, gaan al die lijnen los die eruit voortkomen die je creëert door niet 
open en eerlijk met je cliënt, patiënt, medemens samen te zijn. En dat vergt echt heel veel 

hoor. Want je moet echt in jezelf in balans komen. 
 

Die stapjes die we net hebben doorgenomen die schrijf ik straks nog op en samen nog 
even rustig doornemen in de stilte. Maar het is heel belangrijk, want daar zit namelijk iets 
in, in die route zit iets in wat een heel belangrijk aandachtspunt is en dat is namelijk de 

cliënt zelf. De vraag van verschillende mensen en misschien heb je hem niet hardop gesteld 
maar is hij wel degelijk bij je aanwezig, “ja maar wat is nou nog de rol van de cliënt in dit 

verhaal?” Als ik de ander niet kan bereiken, die cliënt, heb ik dan niet goed genoeg mijn 
best gedaan, of kan ik het dan niet, of is die persoon niet daaraantoe of wil die persoon 
misschien wel of niet? Nou in de kern in het zo dat de ander helemaal niets te willen heeft, 

kosmisch gezien. Klinkt streng maar het is werkelijk zo. In de kwantumfysica, vanuit het 
nulpunt wat er vanuit het wezen tevoorschijn komt heeft de ander eigenlijk in de kern niets 

te willen. Als jouw vermogen helemaal open staat dan verandert datgene bij de ander 
volledig waar jij voor staat, dat is de message die je afgeeft. De kosmisch kwantum 
fysische resonantie die je afgeeft door te zijn wie je bent. Echter zitten hier behoorlijke 

infiltraties in. Dit bewustzijn waardoor er wel degelijk allerlei dingen doorheen lopen. Dus je 
moet ook echt blijven staan. En precies daar als we zien dat genezing niet plaatsvindt of 

dat een verandering niet plaatsvindt, hebben we de neiging, daar komt 'ie weer, we doen 
een stapje terug en we stappen terug in een oud spiritueel overtuigingsmechanisme dat de 
ander er nog niet aan toe is, want de ander moet het wel willen. Nou, dat is dus niet het 

geval! Het is niet die ander die het niet wil, het zijn anderen die dat niet willen. En wij 
hebben niks te willen, wij kunnen alleen maar kijken in onszelf waar voel ik nu een 

bepaalde vreugde bij? Want dit werk, dat heb ik ook gezegd tijdens de samenkomst dagen 
in kleine groepjes, dit is niet altijd nu direct passend bij waar je zit, wel nu dit, maar in een 
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ander later moment kan het best zij dat je voelt pffff, hallo het klinkt allemaal heel 
eenvoudig maar passend bij waar ik mee bezig ben is het nogal wat! Probeer dit 

puzzelstukje maar eens in de puzzel te krijgen waar het gewoon niet in past. Nou dat is 
een behoorlijke puzzel, dat stukje draaien, dat stukje draaien en dan heb je misschien wel 

het gevoel van nou ja het werkt niet, het functioneert niet, ik krijg het niet voor elkaar. 
Maar dat is de kwantumfysica. Omdat jij het op jouw manier in dat stukje voor elkaar 
krijgt, dat ene stukje en de rest niet, en je met eerbied naar elkaar staat en open zegt wat 

je voelt en erbij ervaart, kun je ook in je hologram ervaren dat stukje wat de ander wel 
erin heeft kunnen krijgen, wat jou dus kennelijk nog niet gelukt is, kun je in de energie, 

doordat je dus die ander ontmoet, want hij of zij is de drager van die energie, kun jij door 
een gesprekje en aandacht met die ander, die informatie c.q. oplossing, wat daar dus wel 
gelukt is, downloaden in de energie. En die zou je missen als je je daar niet bewust van 

bent. 
Zal ik het nog een keer zeggen. 

 
Vraag: begrijp ik dan goed dat wat jij, je hebt op een gegeven moment gezegd dat je daar 
toestemming van de ander voor nodig hebt, is dat wel waar dan? 

 
Martijn: ja dat is waar om jezelf te toetsen, het evenwicht en het is waar om de ander het 

signaal te laten ontvangen dat er met aandacht en focus bij zichzelf aanwezig geworden 
wordt, is. Als beide personen, cliënt en degene die behandelaar is in dit veld dat alle twee 
weten, dan is het niet meer nodig. 

 
Vraagsteller: je zou eigenlijk ook een soort instructie kunnen geven aan iemand om meer 

bij zichzelf te zijn? 
 

Martijn: …ja dat kan, dat klopt, alleen spelen er nog een paar dingen mee omdat wij niet 
de enige zijn die aan de touwen trekken. Dus wat ik er vooral mee beoog en ik heb het 
energetisch op mijn manier uitgezocht, het kan best zijn dat het voor jou heel anders 

functioneert, dat is vooral wat je zelf moet voelen, maar ik heb gevoeld en dat zal 
ongetwijfeld ook te maken hebben met belangen die door mij weer heen spelen, iedereen 

heeft allerlei belangen waarmee geschaakt wordt, dat ik door die kernvraag, de aandacht 
en de focus, het nulpunt, het scheppingsveld, de openheid en de maximale transparantie 
door te koppelen met die vraag, afstemming, dat 'ie plaatsvindt. En dan tsjoep, ga ik 

daarin, in mijzelf. Dus ik doe het eigenlijk om een afstemmingsmoment te creëren in het 
weten, want het is puur een weten. Als er iemand vraagt mag ik met je meekijken in deze 

sessie, als ik dat aan iemand vraag “geef je toestemming dat ik namens jou, want jij bent 
hier nu gekomen, dat ik namens jou en vanuit jouzelf dat ik mag meekijken in het proces 
wat jij hier al uitzendt, want dat ben jij, mag ik daarin meekijken, dan doe ik eigenlijk niets 

anders dan maximaal transparantie brengen. En bij het maximaal transparantie brengen 
wordt een mentale vraag gesteld die energetisch van aard is bij mij, opent zich dat veld, 

wordt die atmosfeer ook daarin gezet, mocht de ander het anders ervaren of mocht er een 
andere atmosfeer door mij heen spelen waar ik me niet bewust van ben. En ik stel de 
vraag bijna altijd, een heel enkele keer gebeurt het ook niet, en ik heb ook een aantal 

keren de vraag wel gesteld omdat ik voel dat het een bepaalde functie kan hebben, een 
energieverbindingsfunctie, maar er zijn ook moment echt heel veel geweest dat ik ook het 

idee heb van nou het hoeft eigenlijk ook niet. En toch dan vraag ik achteraf aan de mensen 
soms van heb je iets gevoeld bij die toestemming? “ja ik voel dat doordat ik toestemming 
geef aan mijzelf, want dat is het, dat ik dieper in mijzelf terechtkom, van nu is het serieus 

business” het is ook een soort activiteit moment. Dus zo kun je hem ook voelen. Het is 
voelen voor jezelf en kijken hoe dat functioneert. Als twee mensen, zoals wij nu met elkaar, 

we zijn nu met 80 mensen, als twee mensen bij elkaar komen die hier heel diep in zitten en 
die de balans in zichzelf tevoorschijn hebben gehaald in dat moment dan zul je ook voelen 
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dat je in dat moment al aan het werken bent. Het gebeurt al. Dus dan hoeft er niks meer 
afgestemd te worden want dan is de afstemming er al. Maar laten we daar geen doekjes 

om winden, we komen allemaal vanuit een verstoord veld komen we naar voren toe. Dus in 
de sessie komt iemand altijd omdat hij of zij verstoord is. Al zou het alleen maar de autorit 

zijn of een telefoon daarna die er nog tussen door kwam, maar ook het hele verhaal ervoor 
van wat er allemaal gebeurd is. Snap je, dus je zet eventjes een frequentie erin, in het 
veld. . 

 
Opmerking: mij viel het op toen je het over die puzzelstukjes had dat wij eigenlijk hier 

ook allemaal puzzelstukjes zijn en toen ik mij daarvan bewust was en dan daar verbinding 
mee maakte, voelde ik een heel krachtig veld. Dat was fijn. 
 

Martijn: ja dank je, het is gewoon een krachtig veld. Ik heb mijn hele leven altijd beseft 
dat als ik bepaalde dingen wel kan en andere mensen niet dat ik het die mensen schenk in 

het veld doordat ik het weet en ik het wel ben en zo kan ik het ook andersom ervaren dat 
andere mensen die iets kunnen mij open te stellen, door eigenlijk goed te luisteren en te 
ontvangen dat ik en iets weten en iets voelen wat bij mij niet op zijn plek valt, dat ik door 

die informatie ook kan ontvangen in mijzelf. Tegelijkertijd moet ik bij dat moment dat ik mij 
afstem op de ander wel echt afgestemd zijn in eerste instantie in mijzelf, altijd. En dat 

impliceert dat we gezamenlijk bewustzijn zijn. Want als ik iets weet en iets voel van die 
informatieveld die ik in mijzelf draag wat bijvoorbeeld bij jou nog niet in dat moment 
toegankelijk is vanuit jezelf door allerlei redenen, dan is het uitwisselen van elkaar, want dit 

zijn dus de woorden, is het uitwisselen van elkaar in energie, is precies de voeding, de 
brandstof, waardoor datgene wat je niet zou kunnen snappen toch in informatie en energie 

hebt overgenomen, want dat is actief  en dat valt ineens in een vorm ergens in je leven in 
je eigen brein dat je het ook snapt. Zo kom je ineens razendsnel tot inzichten. Nou dat is 

het kwantum bewustzijn en daarom is het zo belangrijk dat we open staan voor elkaars 
zienswijze. Dat we goed luisteren, oor maar ook hart, dat we ontvangen van wat je vertel 
je, waar sta je voor, ook als iemand niet aardig is, misschien wel juist, hè. Van waar sta jij 

voor? Wat is dan wat jij voelt? Want die persoon weet net zo belangrijke dingen als iemand 
die super in balans lijkt te zijn en voor een groep staat te praten. Dat is het hè?  Want ik 

sta ook niet altijd zo. Snap je, dus daar moet je met elkaar doorheen willen, je moet, het is 
wel een moeten hoor voor mij, dat is primair, je moet de waarde van elkaar kunnen zien. 
En als wij met elkaar op een gegeven moment door een berglandschap gaan en de 

omgeving is heel idyllisch en we komen bij een prachtig mooi meer uit en de zijkant van 
het meer dat staat helemaal vol met bloemen, en niet bloemen, met alle respect, van de 

Intratuin, geen hybride F1 soorten, maar echte analoge, uit zichzelf resonerende 
frequentievelden en je ziet al die grassoorten en je ziet alle elementen dan voelen wij 
allemaal gezamenlijk als wezens, voelen we allemaal net even iets anders. Toch zeggen we 

van we voelen ons allemaal verbonden. Maar in dat moment wordt mijn gevoel completer 
doordat er ook andere informatie bewustzijnswezens zijn die dat ook ervaren. En dan kan 

ik alleen maar zeggen van hier vanuit mijn hart van “wat fijn dat ik daarvoor open kan 
staan om dan te luisteren met mijn hele bewustzijn naar hoe de ander ook geniet” En wij 
zij veel te veel op het alleen pad gekomen, ook binnen het therapeutiseren. Want het ligt 

op de loer, het gevaar, om deze nieuwe c.q. oude techniek toe te gaan passen en op basis 
daarvan een nieuw spiritueel ego te laten ontstaan dat je zegt van “nou ik zit inmiddels bij 

de nieuwe lichting extra terrestrial humanoids. Nee dit is iets oorspronkelijks van ons 
allemaal. En ik heb een sterke behoefte om dat met elkaar te delen en uit te spreken want 
dat is waar het om gaat. Weer terug naar de basis en goed voelen dat een ander informatie 

in zich draagt, energiebewustzijn, die van wezenlijk belang is. In precies daar, als je 
begrijpt hoe er geschaakt wordt moet je in jezelf voelen met wie wil ik eigenlijk het liefst 

niet spreken, wie kan ik niet laten uitspreken. Waar wil ik bij wegblijven. Nou als jullie 
elkaar straks allemaal ontmoeten dan weet je dat degene die er straks naar je toe komt 
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degene is die nooit met je heeft willen praten. Maar de boodschap is duidelijk. Wij hebben 
voorkeuren en we moeten gaan voor alles wat er is. Straks schrijf ik de punten op en we 

doen het dus één keer conceptueel en daarna twee keer nog helemaal puur in de vrije 
energie dat we er doorheen lopen en dat we dat kunnen pakken. Want dan kunnen we ook 

verder draaien in alles wat er nog achter weg gaat komen, want het is gigantisch. We 
worden geroepen in deze wereld om onze plek in te nemen, gewoon als normale mensen, 
dus niet vanuit een nieuwe cult of religie, gewoon als normale mensen in ons eigen leven 

en het is fantastisch dat we allemaal verspreid wonen op de wereld, want als we allemaal 
nou bijvoorbeeld hier in Hoofddorp zouden wonen, daar kan Hoofddorp niet tegen. 

 
Deel 3. 
Eén van de meest belangrijke dingen is dat wij blijven beseffen dat het in eerste instantie 

altijd gaat om het bevrijden, het vrijer maken van ons ontvoerde, gegijzelde, meegenomen 
bewustzijn! Dat is heel belangrijk. Dus wat we allemaal doen, dus dat we niet vastlopen in 

allemaal behandeltechnieken die je dan leert, maar dat je vooral door hebt, of de vraag zou 
je kunnen stellen “waar ben ik nou eigenlijk mee bezig en wat is het doel en waar gaat het 
naar toe” het primaire doel in jezelf is dat je vrijer wordt in jezelf, dat je door gaat hebben 

waar je gekaapt bent, wordt, dat je met je aandacht en je focus bij niets anders bent dan 
waar het in jezelf werkelijk om gaat, wie je bent, wat je voelt. Je kunt deze techniek zeg 

maar om het even een techniek te noemen, die kun je wel helemaal onder de knie krijgen, 
op een conceptuele wijze en dat is ook heel handig om eventjes om ook voor het brein om 
een andere volgorde te bestuderen en ook als een soort handvat te kunnen gebruiken, 

maar als je dan nog steeds geleid wordt in je dagelijks leven aan allerlei modellen en 
principes en dogma's, ja dan heeft eigenlijk dit helemaal geen zin. Snap je. Dus voor mij is 

het niet zozeer dat ik naar een ultiem bevrijdingsgevoel moet, want dat koppel ik dan aan 
ruimte en tijd, aan dit moment, dat ik dan dit leven zou moeten ervaren als Martijn. Waar 

ik mee bezig ben is mijzelf aan het los vlechten van controlemechanismen. Dat is denk ik 
wel even goed dat we dit nu met elkaar doornemen om te voelen van het hoeft niet per se 
allemaal zo en zo en zo te gebeuren maar dat je vanuit jezelf kunt kijken van “joh waar sta 

ik nu, pfoeh en waar stond ik een jaar geleden of 10 jaar terug?” Wat een immense 
krachtige, juist wel menselijke groei, een enorme uitbarsting van meer zelf waarnemen, 

zelfbewustzijn. De vraag van “Ja waar gaat het heen en hoe manifesteert zich dat en wat is 
het uiteindelijke resultaat van als je het helemaal kort en krachtig neerzet”, ja dat is 
gewoon een versnelling van dat wat we dan anders in een ander moment tijdspanne, 

vertraging, slow motion meemaken. 
 

Wees ook dankbaar voor jezelf en vanuit jezelf, dat de meest kleine, ogenschijnlijk kleine 
veranderingen dat die er zijn! En voel niet van dat het te klein is. Want het zijn vaak de 
kleine dingen die tot een gigantische verruiming leiden in jezelf, waardoor je veel meer 

aanwezig bent in het leven op zich, en als daar dan een projectie doorheen gaat lopen van 
“ja maar het is nog niet voldoende want eigenlijk ik zit nog steeds in hetzelfde huis en ik 

heb nog steeds dezelfde ouders”, als dat er gaat regeren dan loop je helemaal voorbij aan 
alle gevoelens die in jezelf aan het vrijkomen zijn. Want daar begint het. Het moet in 
onszelf ruimer worden. We moeten meer ruimte creëren in onszelf en dan, als je daar met 

je aandacht ook naar toe kunt gaan en je voelt hoe ontzettend bijzonder dat is dat je in dat 
proces van jezelf de moeite neemt en hebt genomen en nog verder mengt om het nog 

verder op te rekken, nog meer zone, nog meer vrijheid krijgen, nog minder denken wat 
andere mensen denken, nog minder voldoen aan een gedachte in jezelf die je ineens hebt 
kunnen vangen, al die jaren heb je gedacht dat jij zo dacht, en het blijkt gewoon nooit zo 

te zijn geweest. 
Het was een regerende gedachte en een informatieveld waar je heel lang in hebt geleefd, 

dat was jij dus ook in dat moment, en ineens doorzie je dat. Daar gaat het om. Want dat 
verandert in je bewustzijn zoveel en dat leidt in de kwantumwereld, dus ook in alles wat er 
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nog gaat komen even in oorzaak en gevolg uitgedrukt, tot een gigantisch arsenaal aan 
andere mogelijkheden. Een ander leven, een ander bewustzijn verder trillen, verder 

resoneren. Ontwikkeling staat nooit stil. Dus daar mogen we best wel even met heel veel 
aandacht en kostbaarheid naar kijken, want anders krijg je zo'n leer dat je steeds een trap 

verder omhoog moet. En dat is dus niet zo. Het gaat erom dat hier in dit leven dat we iets 
heel wezenlijks in onszelf kunnen voelen, en in feite is dat veel moeilijker om het in jezelf 
te kunnen voelen en te gaan uitbreiden en het vast te houden, dat is al veel moeilijker dan 

dat je technieken leert om dingen te veranderen in deze matrix. Het zijn twee verschillende 
routes. Nou dat was het startpunt. 

 
We hebben het gehad over veranderingen, aanpassingen, informatievelden, maar ook 
geheugen is voorbijgekomen. Herinneringen. Geheugencircuits, wat we denken wat er 

gebeurd is. Vorige week werd ik ś nachts wakker, nee voordat ik wakker werd, ik was aan 
het dromen, mijn lichaam was aan het dromen en ik was wakker geworden in een andere 

werkelijkheid gewoon net zoals als deze werkelijkheid. Dus niet in een droomstaat, ik kon 
alles vastpakken, ik kon lekker in de wind staan, maar in eerste instantie stond ik voor een 
heel groot balkon, op de tweede verdieping van een soort Zwitsers huis, zo'n balkon maar 

dan heel groot. En daar stond ik en ik voelde van wauw dat ik hier sta en ik keek naar het 
schilderwerk, het was typisch echt ook aan een verfje toe, dus het was echt ook een 

fysieke werkelijkheid, en ik kijk zo naar beneden en terwijl ik naar beneden kijk besef ik 
ook van ja op dit moment is ook mijn lichaam ergens anders in een werkelijkheid, die dus, 
maar zweeft ook hier maar in feite ben ik nu even daar, ook in dit bewustzijn aanwezig is. 

Dus bewustzijn zweeft naar andere boxen met allerlei andere verschillende werkelijkheden. 
Dus ik zat met mijn bewustzijn geschoven in een andere werkelijkheid. Wij noemen dat 

dromen, maar goed, deze werkelijkheid is eigenlijk ook een droom. En ik sta daar op die 
tweede verdieping en ik kijk naar beneden en ik zie daar een hele grote schuur, heel groot 

naast een nog veel grotere loods, en ik kijk naar die schuur en ik wist in het moment, 
doordat ik dus daar in één keer verschijn, wist ik precies wat die schuur was, wat ik daar 
allemaal had gedaan en hoeveel jaren ik daar aan een bepaald project had gewerkt, en 

precies ook van waar ik was gebleven, met wie ik altijd had ge. Dus ik zeg dit: in dat 
moment was een finaal helemaal volledig zeer gedetailleerd geheugencircuit operationeel, 

dingen die ik dus hier, als mens, eigenlijk nooit zou weten. En volledig. Dus ik ging op die 
tweede verdieping daar mee spelen. Ik vond het zo leuk en ik wist op dat moment ook dat 
ik het zou zeggen hier in Zwaanshoek. Ik sta op de tweede verdieping en ik ga spelen met 

het geheugen. Ik ging dus heel bewust terughalen wat heb ik nou vorige week gedaan? 
Wat was ik vorige week aan het doen “oh ja vorige week deed ik op de aarde dat terwijl ik 

in hetzelfde moment ook volledige herinneringen heb dat ik dat deed”. Nu gaat het er niet 
om dat die dingen tegelijkertijd gebeuren, ik spreek over informatievelden. Geheugen 
informatievelden. Ik kon er helemaal in terugbladeren en ik wist precies hoe het allemaal in 

elkaar zat en ook wat voor gevoelens ik had en ik weet ook dat er iemand was die ik 
eigenlijk liever niet in die werkruimte zou willen hebben. (Lacht) er komt even een 

herinnering tevoorschijn. Dat wist ik in dat moment ook, terwijl het heel toegankelijk is, 
maar al die herinneringen waren er, dus ik ging daar helemaal zo doorheen. En ik voelde 
hoe bijzonder het is om ineens tot een volledige herinnering te komen die al die tijd op de 

aarde, hier, niet aanwezig is. En er kwamen twee mensen achter mij vanuit die hele grote 
huiskamer en ik draaide mij om, er stond een heel groot bankstel, 5 bij 4 zitplaatsen, hele 

grote hoekbank en een hele grote bruine houten kast, die helemaal gekerfd was, echt 
handgemaakt. Er komen twee mensen bij mij staan, dus één gaat hier (naast hem) en de 
ander gaat daar (andere kant naast hem) staan. En we staan met zijn drieën dus te kijken. 

“Ja ”zegt hij “hou dat maar eens vast, die herinnering” En ik wist wat 'ie bedoelde. Dus val 
nu maar eens terug in een soort slaap, zoem, en dat je al die herinneringen die er gewoon 

zijn en blijven meeneemt in je bewustzijn, dus je moet er bovenop en in aanwezig blijven, 
daar is 'ie weer, het is een soort dwangneurotische toestand, maar het is bewustzijn, in het 
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moment terwijl je wakker wordt dat meenemen in deze werkelijkheid. Dus ik ging daar dus 
liggen op die balustrade, ik was eerst naar buiten gegaan, ik heb nog naar het gras 

gekeken en de bloemen die daar allemaal omheen waren gegroeid, het was heel mooi en 
toen ging ik weer naar boven en toen ben ik weer van bovenaf gaan schouwen en toen ging 

ik liggen op een heel groot soort matras, een kussenmatras, dus een matras dat bestond 
alleen maar uit losse kussens waardoor het ook niet één geheel van matras was maar het 
bestond uit allemaal aan elkaar gemaakte kussendelen, nog niet verkrijgbaar op deze 

aarde. Ik lig daarop en op die kussens staan allemaal gliefs, allemaal tekens en ik ga 
daarop liggen in de stilte, rust en zij staan achter mij en kijken niet naar mij en kijken 

alleen maar voor zich uit. Dus ik word vrijgemaakt van visuele waarneming en ik voel dat 
ik heel diep in de ontspanning glij, zoals je dat ook voelt als je in slaap valt en dat je nog 
goed kunt voelen. Ik val in een hele diepe ontspanning en in dat moment blijf ik met mijn 

bewustzijn bij alles wat ik weet, en dan komt er een soort hittegolf en ik word wakker in 
mijn bed, midden in de nacht, en ik word wakker en ik Yes! Wat fantastisch dat dat ook 

kan, vanuit boxen, dus niet uit …?? maar boxen uit andere werkelijkheden. Dus ik tegen 
Ellen, “El, ik heb net zoiets bijzonders meegemaakt” “het is 4 uur!” Dus ik word wakker en 
de dag begint en ik ben bezig met die volledige herinnering, dus niet deeltjes, maar 

volledig, alles wat daarvoor zit. Ik praat dus niet over een week ervoor maar alles zoals je 
nu normaliter, wij kunnen ons niets herinneren, we kunnen alleen maar bepaalde patronen 

herinneren, maar ik kon alles in detail herinneren. Alles, dus de details ook ertussen. Wat 
zou ik vorig jaar op dat en dat moment hebben gedaan. Nou dat is heel moeilijk 
toegankelijk. Nu, in dit bewustzijn, zeer gedetailleerd wat er allemaal daar in details 

gebeurd is. Alleen maar door het bewustzijn. Dus ik ben nu heel druk bezig, ik moet even 
nu lachen om mijzelf hoor, ik ben heel druk bezig aan het onderzoeken hoe ik met mijn 

bewustzijn van deze werkelijkheid eerst naar een andere box ga, zodat ik daar de hele brut 
aan informatie van deze werkelijkheid tot in detail daar weet, om dan weer hier wakker te 

worden dat ik alles van deze werkelijkheid die ik eerst  meeneem daarheen, niet meet 
gefragmenteerd maar gedefragmenteerd op de juiste plek weer terug neem hierheen om te 
kijken van kan ik nu in een miniseconde nauwkeurig kijken wat hier gebeurt. 

 
Vraag: Waarom die omweg? 

 
Martijn: nou het is niet een omweg. Het is een weg. Omdat die dus kennelijk eerst uit het 
bewustzijn hier moet. Hij moet kennelijk even uit deze box, uit het Labyrint box. Daar moet 

die dus eerst uit. Wat ik wil zeggen is dit. Hoe komt het dat we zo slecht kunnen 
herinneren, als iemand aan jou vraagt weet je dat en dat nog? Dan is het vaak van nou ik 

kan me het niet herinneren. Dat zijn dan details. Maar als het gaat om een moment waarin 
je, wat je wel weet dan moeten we gewoon heel goed beseffen, dan zijn dat momenten 
waarbij er behoorlijke, of in mindere mate, maar in ieder geval emotionele patronen in 

aanwezig zijn. Wij kunnen ons namelijk hele moeilijke en hele leuke dingen onthouden als 
er emotionele patronen erbij aanwezig zijn. Dat schijnt dus makkelijker te zijn voor ons, 

m.a.w. vertaald: herinneringen zijn emotionele patronen. Als die patronen krachtig genoeg 
zijn, en dus ook door het brein opgeslagen, krachtig genoeg zijn, dan kunnen we het 
herinneren, maar als de informatie, dus de emotionele patronen, die informatievelden in 

mindere mate zijn, dus een emotionele staat van de mens wordt steeds minder en minder 
en minder totdat zij bijna niet meer kan voelen maar alleen kan denken, vergeet ze 

eigenlijk alles, ofwel ze kan haar bewustzijn niet meer inloggen in die herinneringsdatabase 
die in feite een emotioneel resonantieveld is. Is dit te volgen? 
Want als je vraagt van want deed jij op het moment dat toen de vliegtuigen de twintowers 

in gingen, bijvoorbeeld, dan weet bijna iedereen c.q. iedereen weet wat er op dat moment 
gebeurde en waar je was. Dus er is iets dat we moeten geheugen, herinneringen linken aan 

emoties. En als we er nu vanuit gaan dat emoties niet een neurologische herkomst hebben, 
maar dat emoties een herkomst hebben vanuit een evenwicht en heel 
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diepbetrokkenheidsgevoel wat niet hoort bij het brein maar waarvan je weet, op bepaalde 
momenten in je leven weet je dit is het. En natuurlijk mijn brein kan dat gaan uploaden, 

mijn hart stuurt het naar mijn brein en mijn brein kan dat dan begrijpen en kan dan 
vandaar uit iets doen, maar in feite zijn het emotionele frequentievelden. Het emotionele 

frequentieveld in de werkelijkheid waar ik het net over had, daar functioneert het lichaam 
anders dan hoe het lichaam hier functioneert. De lichamen hier zijn zo aangepast aan een 
echte modificatie in het hele, eigenlijk in het nervus vagus systeem van het data 

overdracht van het neurologische systeem naar het brein, waardoor de mens haar brein 
niet de informatie kan ontvangen, vertalen eigenlijk, van emoties, waardoor het brein niets 

weet. Dus elk brein weet helemaal niks. Terwijl als je in een hele diepe meditatieve staat 
komt of een heel diep gevoel, het kan zijn dat je naar buiten zit te staren uit het raam en 
dat je misschien ook nog wel ergens geëmotioneerd bent of je voelt iets, je staart naar 

buiten, de hersengolven veranderen en in één keer luisteren die hersengolven, die 
hersenen luisteren naar de informatie van neuroweefsel in het hart, het hart is en 

informatiedrager, dus emotie van alles wat er gebeurd is en ineens weet jouw brein hoe het 
zit. Dat onze geheugencircuits zijn niets anders dan emotionele velden. We moeten dus 
derhalve durven vaststellen dat we emotioneel als beschaving bijna dood zijn! Even heel 

zwaar uitgedrukt. Niet over ons, over jou, over mij, hier in deze groep, maar gewoon het 
collectieve veld waar de mensheid in leeft. We werden opgegroeid en opgeleid als mentale 

wezens. We moesten denken, we moesten externe informatie opnemen, we waren 
helemaal niet meer betrokken en ook onze ouders niet echt betrokken vanuit hun niet 
betrokkenheid bij ons. 

Het is een voortdurende herhaling van niet betrokken zijn bij de ander waardoor de ander 
ook niet voelt betrokkenheid te ervaren van de ander. Waardoor je in feite in een 

voortdurende lus, een doorzetting krijgt van mentaal bewustzijn. 
En nu komen wij tot diepere inzichten waarbij het aanwezig zijn van ons bewustzijn, hoe 

dat dan ook functioneert met ons voorstellingsvermogen in ons eigen lichaam, velden in 
beweging zet waardoor er ook emoties kunnen opstarten of opstappen?? in onszelf. Je 
kunt, terwijl je nooit emoties echt hebt gekend, bij bepaalde situaties kun je nu wel 

degelijk emoties voelen bij iets waar je in dit leven nog nooit een emotie hebt ervaren. Dan 
is het niet een emotie vanuit jouw hoofd, de matrixhouder, weet je nog dat je dat zo mooi 

zei in Renkum, matrixhouder, maar dat het echt gaat over een diepere verbinding, dat je 
voelt er is een hele overdracht gaande tussen mij in het echte voelen in relatie tot wat er 
zich afspeelt hier in de werkelijkheid om mij heen. 

 
En waarom ik dit allemaal deel is het volgende. Cyclus therapeut, cliënt, daar zetten we 

hem hier neer, we weten allemaal dat het om veel meer gaat dan alleen dat. Maar dat is de 
voorbeeldsituatie. Als blijkt dat ons geheugen van origine een informatie emotie 
bewustzijnsveld is, als blijkt dat trauma's breinverstoringen zijn, beiden zijn 

informatievelden, als blijkt dat bewustzijn kan veranderen, dus dat die informatievelden 
kunnen veranderen, een verstoring, een trauma, wat het ook is, als blijkt dat het kan 

veranderen door er met schoon en open bewustzijn naar toe te reizen, met voorstelling, 
naar binnen of naar de matrix naar buiten. Als blijkt dat dat kan, dan verandert er in dat 
moment het probleem, waar jij of de ander mee te maken heeft, en op dat moment 

verandert ook het hele informatieveld waar het geheugen uiting aan geeft. Want immers 
wij denken met ons hoofd, dat je eerst iets meemaakt in het leven wat jou onderuithaalt, 

het zwaar maakt, dat is de ervaring, de ervaring is tot op dit moment nu een 
geheugencircuit, Het geheugencircuit is in feite emotie, het leidt tot de conclusie of dat de 
situatie waar je nu mee te maken hebt of je cliënt, komt voort uit dat, dat, dat en dat. 

Maar als jouw bewustzijn in staat is om in dit nu een verandering te brengen in dat 
informatieveld dan is het, hop, scalp eronder door, alles wat er daarvoor is gebeurd 

helemaal niet van belang. En waarom ik dit nu weer zeg, nu maak ik bruggetjes, is dat 
daarmee een inzicht zou kunnen ontstaan dat we dus niet per se hoeven te weten, op dit 
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moment, wie we zijn en waar we vandaan komen. Het ontstaat, dat gaat open dat 
geheugencircuit, als wij stappen uit de oorzaak en gevolg. Dus in het werken met cliënten 

is dat slechts geldig wat je vanuit je bewustzijn in dat moment laat stromen. 
 

Oké, niet een zijstraat maar even een stapje daarvoor, kruising daarvoor. Eergisterenavond 
zat ik met mijn ouders bij de open haard en Ellen zei “kijk uit straks knettert het op het 
nieuwe vloerkleed…”. 

De t.v. stond ook aan en we zijn aan het praten en op een gegeven moment komt er op t.v. 
een man en die praat over trauma's en die man zegt dat en dat en dat “en dan kan het zijn 

dat dat” wij waren met elkaar in gesprek, maar dat werd er dus doorheen gezegd en dat 
hoorden we dus met elkaar, “nou kan het zijn dat dit je hele leven lang door blijft werken 
en effect houdt op je leven en of je je daar bewust van bent ja dat weet je niet, maar het 

kan ineens bewust worden in jezelf” Dat was het stukje op t.v. En mijn moeder zegt “hé uh 
wacht eventjes hoor” We keken dus niet naar de t.v. het gesprek werd beëindigd en ze zegt 

“weet je het is zo apart, ik kan ineens weer een droom herinneren” Ik zeg “waar komt dat 
dan door” “ja ik hoorde net twee woorden op de t.v. en dat deed me even denken aan een 
droom, ik weet in één keer totaal weer wat ik heb gedroomd” “wil je die vertellen” “Ja” en 

ze vertelt dus die hele droom. Ze zegt “dat is wel bijzonder dat ik dat net op de t.v. hoor en 
dat ik daardoor die droom weer kan herinneren”. Ik zeg “ja inderdaad dat is heel bijzonder” 

Ik zeg “en weet je wat er nu gebeurd is?” “Ja nou ja een associatie tussen wat ik al 
gedroomd had en wat ik niet meer kon herinneren en ineens dat er wat gezegd wordt 
waardoor ik hem weer weet te herinneren Ik zeg “mag ik hem ook even omdraaien ma?” 

“Zou het zo kunnen zijn dat je dit nooit gedroomd hebt maar door een aantal woorden op 
t.v. er een compleet holografische transmissie achter de woorden naar je toe geschoten 

wordt waardoor jij nu denkt dat je je dit herinnert, geïmplanteerd wordt, een holografische 
inplant, waardoor jij weet dat je dit al eerder gedroomd hebt en dat gekoppeld is aan je 

mind?” Hier moeten we op letten in alles wat we doen. In het werken met cliënten, werken 
met jezelf, wat gebeurt er, wat gaat er leven?  En ze zegt “maar ik weet zeker dat ik het 
heb gedroomd” Ik zeg “maar dat kun je helemaal niet zeker weten want voordat die 

persoon dat zei kon je het je niet herinneren” “ja maar toen was het er wel” ik zeg “nee, 
toen was het er niet, het kwam pas in je bewustzijn toen dat werd gezegd” “ja maar als het 

dan nooit is gezegd dan had ik dus nooit geweten dat ik dit had gedroomd” Ik zeg “nee dat 
klopt en daarom is het ook zo jammer dat het gezegd is, want nu zijn we uit het gesprek 
waar we het over hadden” Zo wordt er met ons geschaakt. Er worden dingen gezegd die 

ons bezighouden die ons eigenlijk weghouden van de kern. En toen kwam mij vader. Hij zat 
eerst nog even te luisteren en hij dacht ik zet mijn hele arsenaal in op een hele complexe 

manier. En dat deed 'ie. Toen zegt 'ie “maar mama heeft het vorige week al tegen mij 
gezegd toen ze net wakker werd” “ja ”zegt ze “verrek, dat is ook zo, jij wist het ook al hè?” 
“Ja, dus uiteindelijk wist ze het wel, ze heeft het uiteindelijk dus wel echt gedroomd maar 

ze heeft het tegen mij gezegd en daarna is ze het vergeten en toen kwam het weer tot 
leven door die t.v. ” En toen vroeg mijn moeder “ja maar oké als dat zo is wat jij nu zegt 

over dat er iets gezegd wordt en dat er een hele herinnering in beweging komt is papa dan 
een onderdeel van die herinnering nu in mijn hologram?” Dat is heel mooi. Ik zeg “nou ik 
kan niet zeggen dat hij dat is” Toen zegt 'ie “ik hoop het niet” dat is leuk hè zo spelen met 

elkaar. Ik zeg “maar je moet er wel rekening mee houden”. We beschouwen allemaal dat 
wij een gezamenlijke werkelijkheid hebben, dat hebben we ook wel, maar we moeten het 

even open pulken, dan ga je ook zien dat iemand anders ineens iets gaat herinneren, 
gekoppeld aan die ene vibratie- informatieveld, een trillingsveld wat in feite ontstaat op 
basis van een paar woorden. Als dat gebeurt en als er een cliënt naar jou toe komt en met 

een paar woorden vertelt wat hem of haar bezighoudt. Wat gebeurt er, er wordt een heel 
arsenaal aan script informatie, trillingsvelden, ingezet om jou dat stukje informatie, in feite 

is dat een soort herinnering op basis van de informatie van een ander, om jou daarin mee 
te laten denken en vervolgens te misleidden uit je kracht, bam! De mensheid zit volledig op 
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het verkeerde spoor. Dat zeg ik wel. We zitten op het goeie spoor om te ontdekken dat we 
veel meer zijn dan fysiek bewustzijn en dat we een toevalligheid ervaren wat deze 

werkelijkheid is, maar de mensheid in het geheel zit niet op het juiste spoor. Zij luistert niet 
werkelijk naar wat er aan de hand is en naar wat er gebeurt in zichzelf. Nou toen ontstond 

het volgende dat ik vroeg aan haar “zou jij op dit moment terwijl je hier op de bank zit 
eens een keer stil kunnen zijn” letterlijk zo zei ik het. Om aan te geven dat er veel wordt 
gepraat. “Ja schat doe ik” Mijn vader keek me zo aan van jou lukt dat wel. Het is allemaal 

in liefde, het is heel harmonieus, maar je kent het wel. En ze zit stil en ik zeg “breng je 
aandacht nu op dit moment naar je lichaam. “Ja maar hoe doe ik dat dan” Ik zeg “nou op 

dit moment kun je vast wel je rechtervoet voelen, voel je het?  “Ja verrek” Nou dit zijn de 
simpele hypnose trucjes, ontspanningstruukjes dat je je lichaam kunt voelen, maar wat je 
doet is feitelijk niets anders dan met je voorstellingsvermogen naar je lichaam reist en dat 

je daar door je focus je bewust wordt daarvan. Dat hoef je dus nu niet een naam te geven 
maar je wordt je bewust van die plek. Dus zo even kort door het lichaam. Ik zeg “wat zou 

je op dit moment kunnen zeggen op basis van je gevoel?”  “uhhmm” “nee niet denken” En 
ik mag dit allemaal gewoon zeggen, want dit is allemaal uit het leven gegrepen, dit werkt 
vaak ook makkelijker uit. “je zegt dat ik dan alleen hoef te voelen met mijn lichaam, ik voel 

het, verrek zeg mijn rugpijn trekt ineens een stuk weg” mooi hè, en daar waar bewustzijn 
komt is minder ruimte voor neurologische en eigenlijk explosie aan neuronen en 

informatievelden waarbij pijn”.  Ze zit zo op de bank en ze zegt “ja ik ben me bewust” en 
ze doet haar ogen open en ik zit tegenover haar ik zeg “goh waarom zit je hier, hoe komt 
het dat je hier nu zit?” “Ja ik snap het, ik zit hier niet omdat ik bij jullie op visite ben” “oké 

hoe komt het dat wij hier nu samen zo zitten, wat is dit tussen jou en mij?” En dat is een 
heel mooi moment waarbij de rollen ook in dit geval bij een fysieke moeder ruim baan 

maken voor een echt samenzijn tussen twee mensen. Dat is heel diepgaand hè. Ze zegt 
“het is heel apart, ik ga het toch wel vertellen” En toen vertelde ze dus dingen over haar 

jeugd, over de school, over een leraar die wat losse handen had en de hele reutemeteut 
erbij. Ze vertelde wat eruit voortkwam en de reactie van haar moeder, dus mijn oma, hoe 
ze naar een andere school ging en weer naar een andere school ging en vervolgens haar 

vader overleed en weer naar een andere school ging en ze vertelde een heel verhaal. En ik 
zit daar op mijn stoeltje, niet als therapeut, maar als mens, niet als Martijn maar als mens, 

niet als zoon, als mens. En ik luister hier (brein) en hier (hart) hoor ik haar verhaal.  En 
mijn vader zit ineens te huilen, terwijl hij dat verhaal al vaker heeft gehoord. De atmosfeer 
veranderde door menselijke aandacht. En in dat moment dat ze dat vertelt is er bij mij van 

alles gaande in mijn systeem, dus ik ben aan het luisteren, aan het ontvangen en ik voel in 
mijn lichaam beweging, energievelden, ik ervaar van alles, wat ik dus niet een naam geef, 

er gebeurde van alles. En terwijl ik zo met mijn ogen dicht zit, zie ik mijn moeder hier in 
mijzelf, ik zie het op een manier van een beeld, het maakt dus niks uit. Het kan ook zijn 
dat je met je aandacht hier bent en dat je iets anders ziet. Het kan zijn dat je niets ziet, en 

dat je hier bent en dat je het weet dat je je aandacht richt op de ander, en terwijl ik dat 
doe zie ik dat ze leeft, op mijn manier, ik weet dat ze leeft, ik weet dat ze sprankelend 

bewustzijn is in een vorm van. En in datzelfde moment en ik ben mij bewust van die 
energieën door mij heen, dat zijn dus de gedeelde informatievelden, achter haar woorden 
en ik voel met mijn bewustzijn in mijn lichaam energie, dat is dus haar energie en doordat 

ik er doorheen voel voeg ik mijn bewustzijn er doorheen en ik denk op dat moment, ik 
voel, en ik denk op dat moment heel krachtig naar buiten toe naar haar. Heel krachtig en 

gericht. En ik denk dus niet een gedachte van het ga jou goed en ik ga jou beter maken en 
je zult het nooit meer weten maar ik richt alleen maar mijn aandacht zoals je bij een 
tuincentrum zou kunnen zijn of in de natuur en je kijkt naar een bloem dan denk je ook 

niet iets wat je die bloem wil vertellen, je richt je aandacht erop en je aandacht is daar, dat 
kun je ook met je ogen dicht doen. Het is richten van bewustzijn. En dat was een 

gigantisch mooi moment. Toen was het helemaal naar een cyclus gegaan wat afgerond was 
toen zegt ze “ja goh hier gaat het om hè” Ik zeg “ja dit kan ik jou dus nooit vragen, dit kun 
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je nooit uit jezelf vertellen hè?” “Nee want dan zou ik het uit mijn hoofd vertellen” 
 

Maar wat is nu het dwarsverband tussen dit verhaal en wat wij allemaal aan het doen zijn. 
Een aantal hele essentiële dingen. Dus zij is daardoor, door aandacht te hebben voor 

zichzelf, want dat is ook nodig, en ik mijn aandacht in mijzelf, naar binnen en gericht naar 
haar, is zij in een ander informatiebewustzijn gekomen van zichzelf. Dat zegt ze ook “alles 
is anders” Zij gingen 's avonds naar bed “nou ik kon net zo goed gewoon niet naar bed 

gaan want er was van alles in mijn systeem bezig en ik wist van poverder potverdomme 
wat heb ik mijzelf jarenlang bedrogen”. Terwijl het niet een bedrog is want je bent wie je 

bent, maar bedrogen in de vorm van waarom moet er zoveel gebeuren om in dit weten te 
komen. Dat je dit kunt voelen dat er van alles in jezelf gebeurt. En zij zit nu in zo'n 
beweging en weet je voor mij is het niet een situatie dat ik nu over mijn moeder spreek, 

maar ik spreek in alle openheid over onszelf. Over mij, over jullie, over wie wij zijn als 
mensen in een soort van niet behandelmethode. En terwijl dit heel eenvoudig is en ook 

klinkt is het een kwestie van goed naar je emoties luisteren, velden die er in jezelf 
aanwezig zijn. Wij zijn namelijk niets anders dan alleen maar, slechts louter emotionele 
trillingsvelden, van oorsprong. Van oorsprong zijn wij, ons bewustzijn, niets anders dan 

emotionele trillingsvelden in vorm, scheppend naar een vorm. Dus dat informatieveld, dat 
bewustzijn, emotie, als jij met aandacht, waar je ook vandaan komt de aandacht, maakt nu 

even niks uit, als je met aandacht bij jezelf bent dan brengt jouw aandacht naar jezelf, 
brengt bewustzijnsgolven, dat zijn emotionele patronen, in beweging wat wij dan ervaren 
als een soort scheppingsveld, het krachtveld, stilteveld, een helingveld, een 

evenwichtsveld, een levensveld. Daarom moeten wij altijd eerst bij onszelf starten, altijd, 
daar moet het anker uit. En als je dat doet dan komt er ook een veld in beweging die je 

met je hoofd niet kunt snappen maar waar een andere herinnering van wie jij bent, wat je 
hoofd dus niet weet, op reageert. Dit is heel belangrijk want de gereedschap box die zit 

hier, maar de gereedschap box waar alles in ligt van waardoor dingen echt in beweging 
komen die zitten niet in deze persoonlijkheid. Maar die zitten in de herinneringen van wie ik 
werkelijk ben en wie niet toegang krijgt tot de persoonlijkheid. Dus ik moet ergens ook 

durven vertrouwen op het niet denken en het voelen in mijn bewustzijn wat er aan de hand 
is in het lichaam. Dat is cruciaal. Echt heel cruciaal. Het gaat ver voorbij wat we nu noemen 

compassie, dit is pure daadkracht. En deze matrix waarin wij leven regeert het 
informatieveld van de mind. Van wat over het algemeen de mensheid denkt. En het is hard 
werken voor ons allemaal om in een veld waar zulke krachtige gedachtegolven zijn om in je 

eigen taal terug te keren en de eigen taal vast te houden en daarvan uit te leven en tussen 
andere mensen die denken te voelen, overeind te blijven. Herken jezelf in de momenten 

dat je aan het schuiven bent in je bewustzijn. Laat het niet voorbij gaan maar kijk ernaar. 
Wat is het verschil en ik kan het niet vaak genoeg zeggen, en het heeft echt deze dag de 
verdieping echt nodig dat die goed in onszelf landt, hoe snel de mind het overneemt. Het is 

echt een formidabel geniaal systeem. Hoe snel we reactief zijn naar buiten. Je zit midden in 
een krachtveld, je bent met iets bezig, (knipt met vingers) dat gebeurt er af, weg is 'ie. 

Nou ik zou wensen dat alle mensen die hiermee bezig zijn dat ze in alles wat ze doen, in 
zichzelf, zoveel mogelijk gestoord worden door iets externs. Om je er echt doorheen te 
zetten. Dat de telefoon gaat in het moment dat je echt krachtig bezig bent op jouw manier 

met iets. De telefoon gaat, je aandacht gaat daar heen, je kunt hem zo weer terughalen 
naar jezelf en je hoort de telefoon in één keer een stuk zachter, terwijl er niets is gebeurd, 

hij wordt zachter en jij bent hier aanwezig. 
 
De wereld waar ik vandaan kom hebben we alleen, en dat hebben jullie ook, maar ik kan 

niet over jullie wereld gaan publiceren omdat ik alleen vanuit mijn wereld spreek, maar de 
wereld waar ik vandaan kom daar spreken we allemaal en communiceren we allemaal 

vanuit krachtige emotionele informatievelden. Komt allemaal vanuit bewustzijn 
tevoorschijn. Nou die informatievelden dat is het leven. Dat is het leven. Communicatie. 
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Dat hele veld wat er ontstaat wat we werkelijkheid noemen wordt in leven gehouden door 
de voedingsbron van emoties, daar is geen pijn en daar is geen euforie, daar is alleen maar 

kracht en binnen die kracht wordt gewoon genoten van het leven. Er wordt gedeeld in alle 
openheid. Dat informatiebewustzijn heeft een projectie gekregen. Een hele grote klap van 

een hyper dimensionaal technologisch ontwikkeld ras, die iets hebben geïmplementeerd in 
zichzelf, waardoor de krachtgolven van emoties zich anders gedragen. Dus de krachtgolven 
van emoties is aangepast naar een andere taal en vervolgens resulteert dat in de 

duizelingwekkende aanpassingsgeschiedenis, in hun taal, tot dit moment. En dan leef je 
hier op de aarde en voel je heel diep in jezelf dat er iets in jou schuilt wat toegang moet 

krijgen, en dat is dus niet alleen voor jou maar voor de hele wereld. Dus we hebben 
eigenlijk in die zin geen herinneringen nodig omdat herinneringen ontstaan op basis van 
nu. Dus een herinnering die we nu niet hebben als mensheid van dit leven omdat we ons 

alleen maar bepaalde moment kunnen herinneren die zijn er eigenlijk niet omdat we niet 
echt in de emotie leven, in de krachtgolf. Als je je nu verder in de emotionele intelligentie 

zou ontwikkelen in dit moment, krachtiger dan wat je nu op dit moment ervaart, produceer 
je ook op dit moment ook een historie of die wordt op dit moment voor je georkestreerd, 
geproduceerd, dus het gaat via de emotie. Dus daarmee kunnen we zeggen dat we, terwijl 

we deze hele doos van pandora aan het doorlopen zijn, en het gaat nu alleen nog maar om 
het stukje, stukje therapeut zijn, cliënt zijn, zelf cliënt zijn en zelf therapeut zijn, op het 

moment dat je bezig gaat met dat hele informatiebewustzijn wat emotie betreft, gaat het 
een enorm effect hebben, eigenlijk door die emotie, op hoe alles functioneert. Dus je 
persoonlijkheid, gevoelens, alles! 

 
Hoe vaak heb ik de afgelopen jaren hardop gezegd van zolang alles bestudeerd wordt, 

zolang we het aan het oppompen zijn, daar sta ik weer met die band, dan is het iets wat je 
voorstelt, wat je latent aanwezig voelt, wat je in je bewustzijn heel krachtig voelt maar in 

de werkelijkheid latent aanwezig is, allemaal heel handelbaar, maar dan. Dan dat moment 
dat er echt forse veranderingen komen in jezelf! Of dat jouw verandering zichtbaar wordt in 
iets bij een ander. Want dat kan ook. En dan staan. Want de verandering waar wij voor 

staan op deze aarde, die zullen ook heel fors zijn. En het gaat niet per se om de 
werkelijkheid waarin je nu leeft op deze aarde, maar het hele scenario wat daarvoor en 

daarna is geprogrammeerd, dus ook als we overlijden, wat we denken wat we doen, dat we 
in feite nog steeds in hetzelfde holografisch programma zitten, als voor het overlijden. Dat 
we daar ons bewustzijn inzetten, of hier of daar, maakt niks uit, dat we ons bewustzijn 

inzetten om die enorme verandering in onszelf, die opening te creëren of te genereren. Er 
zijn dus verschillende geheugencircuits waar je in kunt leven. Complex? Nee. 

 
Vraag: kun je het dan beter nu doen dan na de dood? 
 

Martijn: wat is bedoel je met dát? Ik begrijp het wel maar ik zou het fijn vinden om het 
nog terug te horen. 

 
Vraagsteller: je zei dat het niet uitmaakt of dat hologram van nu doorgaat tot na de dood. 
Ik ben hem zelf kwijt. Ik bedoel dat je je bewust wordt van wat er gaande is. Dat je je 

misschien niet laat misleiden. Ik ben 'm kwijt. 
 

Martijn: dat kun je niet vertalen hè? Ik vind de dood zoals wij die nu hier ervaren, op 
welke manier dan ook, vind ik een prachtige vorm van nog ontdekken dat je nog steeds in 
de matrix zit. Dus ook de gedachte wat de dood betekent. Want als blijkt dat dit dus een 

volledige herinnering is, tot in detail georkestreerd, waarin we dus nu zitting in hebben 
genomen, dan is de dood daar dus een onderdeel van. En als we dan de dood niet als een 

onderdeel daarvan zien maar eigenlijk nog steeds iets is zoals we het altijd vroeger hebben 
gezien, dan luisteren we nog steeds niet goed naar de diepere boodschap die erachter ligt. 
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Ik ga er nog wel iets vanuit een abstracter level spreken. Dus we gaan hem weer 
terugdraaien. Waar gaat het om? Het gaat erom dat we in onszelf met aandacht leiding 

kunnen nemen. En het woordleiding nemen is een heel groot woord maar dat is iets heel 
belangrijks. En leiding nemen betekent niets anders dan luisteren naar wat er in jezelf 

gebeurt. Ik heb net geluisterd naar haar en jullie ook, ik luister met oor, ik hoor van alles, 
hartstikke goed, je bent goed te horen, maar tegelijkertijd zijn er heel veel andere dingen 
te horen. Informatieoverdracht. Dat is echt fantastisch, daar gaat het om. 

Dus ik wil jullie uitnodigen om even mee te lopen in een bepaalde volgorde van de oefening 
om daarna nog eens even met elkaar helemaal stromend in beweging te zetten, stromend, 

dat betekent dat je hem helemaal op je eigen manier doorloopt. Dus ik kauw hem nog één 
keer in een vorm voor en daarna gooien we het aan de kant en dan gaan we zelf voelen 
hoe het is. 

46.10 
Oefening 

Laat ik zeggen dat als je nu op dit moment je ogen dicht doet en niets anders doet dan 
voelen terwijl je hier bent, beleven wat voor soort energie er is. Dus niet waar precies het 
zit, maar wat je in jezelf ervaart. Zoals ik het voorbeeld gaf ga eens met je aandacht naar 

je voet, nou dan voel je je voet, en dan geef je jezelf maar een instructie van dat je met je 
bewustzijn reist naar je lichaam, aandacht aan je lijf!  Er is energie, ervaar dat maar eens 

in stilte. ……...je houdt je aandacht maar eens lekker met je ogen dicht bij jezelf, en erken 
aan je zelf dat je energie voelt, dat er beweging is, dat er een ervaring is van 
energie. …………en met je ogen dicht voel je deze energie, deze beweging, het kan in je 

lichaam zijn, het kan ook anders ervaren worden, buiten je lichaam of groter dan je 
lichaam. En breng indien dat nog niet zo is je bewustzijn in je hoofd en dat je voelt dat je 

lichaam onder jou aanwezig is…je bent aanwezig met je voorstelling boven in je hoofd, je 
voelt ook energie. En je bent je bewust van je lichaam, er is geen betekenis, behalve de 

waarneming, de ervaring ...  En dan doe je midden in deze situatie nu je ogen open en ben 
je helder aanwezig ...op dit moment ben je een hele mooie gecenterde waarnemer. Als er 
nu iemand naast je komt zitten of tegenover je in je praktijk of een vriend, wie dan ook en 

je hebt zo contact met je lichaam. En ik ben nu de cliënt, dus je gaat niet alleen naar mij 
luisteren, je blijft nu aanwezig bij jezelf, dus je hoort mij praten en tegelijkertijd blijf je met 

je bewustzijn dit voelen wat je net deed met je ogen dicht. Dit is de twee richtingen. Hier 
zit het. …je voelt je lichaam, je blijft je bewust van de energie, het is niet lichamelijke 
energie, het bewustzijnsenergie. En tegelijkertijd praat ik, dus terwijl ik tegen je spreek 

stuur ik ook allemaal beelden over deze aarde door de atmosfeer heen, achter mijn praten 
stuur allemaal beelden op dit moment. En je zult nooit weten, omdat het niet gaat om 

weten, wat ik precies aan beelden produceer, en je blijft met aandacht nu verbonden met 
je lichaam...dit is een leuke hè. Goed voelen, ik heb 6.000 km gereisd om vandaag bij jou 
te zijn, dit is het enige moment en je voelt ook hoe kostbaar het is om samen nu te kijken 

in de energie...wees je bewust dat je hier zit, je zit zo ontspannen mogelijk, zo zit je ook in 
je praktijk, zo zit je ook in de ontvangst naar een ander, je voelt heel goed je lichaam, dus 

je kunt best naar buiten kijken, je kunt mij zien, je kunt de muren zien maar je blijft je 
lichaam voelen en je blijft ook heel duidelijk voelen dat je aanwezig bent met je bewustzijn 
dat je hier zit, met je bewustzijn zit je hier, dit is de gouden krans, je bent hier aanwezig, 

dus het bewustzijn, het etherische bewustzijn in de oude benaming is aanwezig, het 
neurologische bewustzijn  wordt getrakteerd op die aanwezigheid, dus je blijft ook hier (in 

hoofd) en je voelt je lichaam. En terwijl ik praat stuur ik gewoon door de beelden, ik stuur 
allemaal beelden in de atmosfeer, dus ik vertel tegelijkertijd mijn gigantische problemen en 
normaliter weet iemand dat niet, die vertelt alleen dat verhaal, maar mijn verhaal is dit. Je 

blijft heel spelenderwijs serieus aanwezig in je lichaam. Nu zijn we aan het zenden en aan 
het ontvangen, nu ben je aan het meten met je bewustzijn, je blijft hier aanwezig. Ons 

lichaam is in feite een kosmische antenne pas als je aanwezig bent! Op dat moment is het 
lichaam in staat om dingen te kunnen voelen maar ook te kunnen loslaten, dan blijft het 
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niet in je lichaam zitten, het stroomt door. Dus je luistert op een hele andere manier...en je 
blijft dit doen, niet omdat ik het zeg maar omdat jij ervoor hebt gekozen. En dit duurt 

gewoon twee uur, zolang duurt de sessie. En je gaat er niet uit, je blijft voelen de liefde 
voor de ander. Je blijft voelen de liefde voor jezelf. Je weet dat we aanwezig zijn en met 

focus luisteren met hart en oren, verandering brengt in die informatie die jij ontvangt van 
de ander, in dit geval mijn beelden. …en er is niets wat je hoeft te doen. Er is geen 
oplossing want er is ook geen probleem, er is ook alleen maar energie en trilling, die 

frequentie die energie is, die kunnen verschillende vormen hebben. Het kan de vorm zijn 
van mijn probleem, maar het kan ook vormloos worden doordat jij voelt wat het is in 

jezelf. In dit deel is de mensheid van deze wereld nog nooit gekomen, in wat jij nu doet. In 
deze wereld nog niet. Nog niet eerder. Hier is het goddelijke bewustzijn nog niet eerder 
binnen gestroomd………. En wees eerlijk tegen jezelf, monitor, onderzoek, volg jezelf, of je 

nog aanwezig bent in je lichaam. Als je dat heel eerlijk open en transparant naar jezelf toe 
vaststelt dan zal het intensiveren die kracht, anders neemt het brein leiding. Als je merkt 

dat dat weg is of als je merkt dat het minder wordt, dan ben je eerlijk en dan doe je je 
ogen gewoon weer dicht en dan maak je opnieuw verbinding. Steeds weer bij jezelf blijven, 
wat leeft daar, wat wordt er gevoeld, wat is de beleving in jezelf. Er is een tijd, buiten de 

aardse ruimte en tijd, dat jij leeft als een wezen die vanuit een heel groot innerlijk weten, 
een frequentie is wat uitgezonden wordt en dat is god, een analoge taal van heelheid en 

verbondenheid, evenwicht. En met dit krachtveld, heel helder aanwezig, voortdurend, waar 
geen moeite voor wordt gedaan dat je het bent, wordt elke verstoring, waar dan ook, 
gezien, gevoeld en geneutraliseerd, terug naar de analoge frequentie, trilling. Dat ligt zeer 

nauw verbonden aan de frequentie van de natuur. Dus de geluk en de gelukzaligheid van 
de krachten van de natuur dat is daar heel dicht aan grenzend bewustzijn. En dit is zo'n 

majestueus bewustzijn, zo'n krachtig frequentieveld, dat je weet heel diep in jezelf, dat dit 
veld, hoe groot de uitdaging ook kan zijn, in jezelf alle ruimte, en vanuit jezelf, alle ruimte 

nodig heeft om zich te ontvouwen. Dat elke gedachte gedragen wordt door dit bewustzijn. 
Kijk nu nog naar jezelf in hoeverre je de ervaring hebt dat je je lichaam bewust bent, en 
het gaat er echt niet om dat je je tenen en alles moet voelen, want anders ga je denken 

door je hele lichaam heen, dat moet ik voelen, dat moet ik voelen, dat is de aanzet. Het 
gaat om dat je bewust bent, besef hebt van energie, in je systeem, je bent stromend 

energie, je ervaart dat. Dan mag je je ogen nog even dicht doen als je dat ook oké vindt, 
en als dat voelt van niet dan hou je ze lekker open, doe wat je zelf voelt wat nodig is, en 
besef dat je aanwezig bent op de hoogte van je fysieke hoofd, daar is je bewustzijn en 

tegelijkertijd voel je ook je lijf. Overal is beweging. Je bent ergens in een ruimte waar jij je 
prettig voelt en tegenover jou zit of ligt iemand en deze persoon heeft een uitdaging in de 

vorm van een probleem met het lichaam, psyche, het maakt niets uit, er is iets aan de 
hand en jij voelt op dit moment hier nu met bewustzijn in je lichaam dat er beweging is in 
jezelf en tegelijkertijd stel je jezelf voor dat je in die andere kamer bent. Tegelijkertijd dus 

niet achter elkaar aan….deze vervloeiing van mind, voorstelling, hart, lichaam 
tegelijkertijd………..je bewustzijn blijft altijd alert en aanwezig en bewust van de stroming in 

het lichaam of rondom het lichaam, de aanwezigheid dat jouw lichaam er is...je bent in een 
ruimte waar iemand ligt of zit, die persoon heeft het verhaal net gedaan ..wat er allemaal 
gebeurd is, de lange weg van het leven. Stel je zelf maar voor dat het iemand is, er uit ziet 

zoals jij dat kunt zien, je kunt ook weten dat het iemand is die je niet kent of wel kent, dat 
maakt niks uit…. Merk je het op de trilling in jezelf tussen bewust aanwezig zijn, het weten 

van je lichaam, de energie hier, waarvan je zelfs kunt voelen dat het niet eens verbonden 
is met je lichaam, het is zelfs een ander trillingsveld en de waarneming, de voorstelling, dat 
je aanwezig bent tegenover die andere persoon. Dus hoe je die andere persoon ziet of dat 

je weet dat je daar aanwezig bent, dus met je aandacht, je bewustzijn daarnaartoe, in 
welke vorm dan ook, tegelijkertijd met bewustzijn bij jezelf wat je beleeft, dat deze twee 

dingen bij elkaar opgeteld tegelijkertijd in die situatie een ander diep liggend trilveld laat 
trillen in jezelf. Ga maar eens voelen wat er gebeurt in een laag dieper, fijnere frequenties. 
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Je hoeft er niet naar te zoeken, hou deze twee velden gewoon vast, van jezelf en de 
ander……………………………...Als je het gevoel hebt dat je je ogen open wilt doen dan doe je 

dat lekker...jullie zijn hier helemaal niets van mij aan het leren, jullie zijn hier iets in jezelf 
aan het ervaren. En dat is iets heel gemeenschappelijks en dat heeft gewoon aandacht 

nodig, tot in de details in onszelf heeft het aandacht nodig. Maar het is van cruciaal belang 
om met bewustzijn in jezelf te zijn en op de één of andere manier jezelf te ervaren. 
Waarom omdat daarmee de godscode, dat is bewustzijn, tot leven komt in dit lichaam. En 

aangezien wij in patronen denken van een andere macht en daarmee ook naar buiten toe 
treden als die andere macht, is het zo dat als wij ons godsbewustzijn naar binnen, dat is 

een vibratieveld, laten ontstaan dat we daarmee ook anders naar buiten treden. En het 
laten vibreren van god als krachtveld dat gaat veel verder dan elkaar ontmoeten in de 
natuur en daar een heerlijke wandeling maken Dat is iets heel wezenlijks in onszelf. Dus de 

koppeling zit 'm in die twee dingen. 
En dan komt natuurlijk dat stapje van “ja maar ho eens even als je nou ook nog eens een 

praktijk hebt waarin je wat activiteiten hebt qua handelingen, jij gaf net ook aan als je in je 
praktijk massage o.a. is niet alleen een fysieke massage, het is een gigantische 
energetische massage, maar er is ook een beweging gaande en dan vergt het dus een nog 

diepere integratie, dat je jezelf goed afstemt en in contact blijft met je bewustzijn bij jezelf, 
de aandacht hebt in jezelf naar de ander, tegelijkertijd met de ander werkt en ook nog eens 

een keer je denken in lijn zet met wat er binnenin je gebeurt op basis van het gevoel wat je 
voelt in jezelf en naar buiten denkt naar die persoon. Nou hoe kritiek is de situatie dat we 
daar moeite mee hebben? 

 
Opmerking: het is toch eigenlijk beroerd, het zou toch eigenlijk normaal voor ons moeten 

zijn dat we dat kunnen. We zijn heel ver weg van wat we ooit waren. 
 

Martijn: dat moeten we dus ook vaststellen, we moeten vaststellen hoever het uit de hand 
is gelopen dat we de wetgeving van de kwantummechanica op basis van ons innerlijke 
bewustzijn finaal buiten beeld zijn geraakt. In feite zijn we compleet al ingeleid in het 

denken van een compleet andere intelligentie. En ik spreek het uit om de noodzaak om 
weer terug te keren in het mens zijn, dat is aandacht voor elkaar hebben, hoe moeilijk dat 

voor mij ook is omdat ik zoveel mensen tegen kom die ook graag met mij een bepaald 
contact willen en ik ook met die mensen en met jullie, maar toch hier het contact leggen. 
Want er is iets, dit wat wij nu doen, wij creëren samen een atmosfeer hier, dat zenden we 

uit, we zijn het, dat is een gezamenlijk atmosfeer. Dit is dus eigenlijk een soort, laat ik 
zeggen een collectief bewustzijnsveld hier met elkaar, we zijn allemaal autonoom, het is 

een collectief bewustzijnsveld en precies dát bewustzijnsveld is ook aangevallen. Dus we 
hebben ook weer voorbeelden nodig naar elkaar toe, ook juist in dit proces, hoe bepaalde 
dingen werken en hoeveel tijd je ook ergens voor wilt nemen. En dat je daar ook merkt van 

“oh wacht even inderdaad door met aandacht te luisteren naar de ander en te voelen, gaat 
het bij mij weer tot leven komen” het repatriëren van het vermogen van de mens is 

verscholen in onszelf en tegelijkertijd is het ook het repatriëren van het collectief 
bewustzijnsveld. En dat collectieve bewustzijnsveld is een heel geavanceerd, maar in feite 
eenvoudig maar voor ons nu geavanceerd, informatiebewustzijn wat een emotioneel veld 

is. En dat emotionele veld daartoe ben jij aan het opstaan! En ik vind dat een hele mooie 
reis maar buitengewoon noodzakelijk. 

 
Het gaat hier om een nieuw vorm voor deze aarde van informatie herziening, herschikking, 
geneeswijze. Genees. Wat valt er te genezen, een verstoring die gezien moet worden! Niet 

met allemaal betekenissen erachter waar het aan gekoppeld is, hè “dat komt daardoor, je 
leven lang heb jij dat gedaan, dus ja” nee dat is niet van belang. De verstoring is er, de 

verstoring moet gezien worden en de verstoring moet belichaamd worden met de broncode 
van waarneming. En natuurlijk is dit een grote weg om te gaan waarnemen, want daar 
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wordt over het algemeen door ons allemaal veel te lichtzinnig over gesproken, wat 
waarneming is. Ik zeg niet dat jullie dat doen en ik per se, of jullie per se en ik, maar het 

gebeurt wel. Er wordt heel lichtzinnig gesproken over het waarnemen. Dat je dat eventjes 
snel kunt schouwen, dat je dat eventjes snel kunt waarnemen. Je merkt zelf wel in zo'n 

moment van nu hoeveel laagjes en hoeveel trillingen er zijn. En inderdaad het is waar wat 
je aandacht geeft groeit, als je er leiding inneemt dan vibreert het uit jezelf en als je er 
geen leiding inneemt en je gelooft dan wordt het groter ten opzichte van iets anders wat 

het orkestreert, maar het geldt ook voor de godscode, de code van de creatie. Dus ook 
voor waarneming. Goed voelen in onszelf. En het is heel fijn dat er dus oefengroepen zijn 

en het is heel fijn dat er mensen samenkomen, dat is brood en brood nodig, maar blijf voor 
jezelf altijd bewust dat een waarneming niet maar eventjes zomaar iets is als van een 
voorstelling van nou ik zet je even in een voorstelling, want dan zitten we heel snel in het 

oude paradigma van eventjes een visualisatie. En het gaat niet alleen om de visualisatie, 
het mag erbij zijn, het gaat om wat je ten diepste ergens in jezelf voelt. En een echte 

schouwsessie die begint in volledige openheid met uitwisselen, niet langdradig maar alleen 
openheid in uitwisselen wat je voelt. Dat hoef je niet eens te zeggen maar iedereen moet 
wel eventjes …?? “Nou ik voel dit even door mij heen gaan” prima niet een heel verhaal “dit 

is dus wat ik nu oprecht voel”. “Wat voel jij” “ik ga het niet in woorden doen, maar ik voel 
dit” en dan ben je je bewust. Dat is een hele open sessie van wat er gebeurt in de 

waarneming, open, dan ga je allemaal in de stilte naar binnen, op zoek naar je eigen 
broncode en de eigen vibratie, daar ligt een schoonheid die vergelijkbaar met een enorm 
krachtigste bewustzijnsfrequentie is wat in de hele universum en schepping overal gekend 

wordt. Zo'n klein stukje? Wees niet boos als het moeilijk gaat of je het niet kunt voelen. 
Ieder mens kan het lichaam voelen, dat is gewoon de start. En dan in het moment van de 

trilling, die frequentie, daar begint, begint de schouwsessie. Daar begint de waarneming. 
En niet met elkaar zitten om één persoon en even gaan schouwen, dat is een aanzet tot, 

maar waarnemen vergt het uiterste in jezelf! En er is eigenlijk niemand, gelukkig, die jou 
kan vertellen hoe het precies werkt. Maar je kunt wel diep in jezelf voelen wat het zo is wat 
er bij jezelf gebeurt. En de ene keer gaat het makkelijk en de andere keer gaat het gewoon 

niet. En dan potverdorie ik zit hier wel maar gatverdamme. Wees eerlijk. Je kunt een 
wandeling maken door het bos en je maakt eigenlijk een wandeling door niet het bos! Je 

hebt het bos doorgelopen en je hebt geen enkele keer genoten van de bladeren. Drie/vier 
kilometer, maar je kunt ook 10 meter door het bos lopen en geraakt worden tot in je wezen 
zo diep (ademt diep in) en dan is 10 meter echt geraakt. Het gaat niet om hoe groot het 

allemaal is, het gaat om wat je voelt binnenin jezelf. En dat is, als we het hebben over 
geneeswijze en daarom praten we over geneeswijze in resonantieverandering, de hele 

aarde verkeert in een zeer krampachtige draconische Annunaki greep, wat een gigantische 
machinerie die door het bewustzijn heen draait, met iets ongekends geavanceerds wat 
resulteert tot deze werkelijkheid, wat helemaal op denken gebaseerd is en dat mag 

allemaal zo zijn, en het mag ook allemaal niet zo zijn, het maakt allemaal niks uit maar ik 
kan niet anders dan steeds terugkeren naar de basis in mijzelf om vast te stellen van zo, 

wat ik nu zie heeft niets te maken met wie ik ben. Dit is het niet, dit is het niet! Ik snap 
het, ik begrijp het, ik begrijp ook waarom jij dat doet, ik begrijp ook waarom ik dit doe, en 
toch is het dat allemaal niet. Het is dit!! Dan is het een vibratie die ontstaat van binnenuit 

door met aandacht daar te zijn. Je kunt god niet buiten jezelf zoeken, want hij is buiten 
niet. In deze werkelijkheid is hij niet buiten jezelf. En als je hem tegenkomt dan wens ik je 

veel succes. Het zit in ons! Nou en dat is de basis. Dat is waar we het eigenlijk die twee 
dagen in allerlei vormen en bewegingen over hebben. En voor de duidelijkheid het is god, 
de kracht, trilling is niet een zachtzinnige kracht. In het begin lijkt 'ie heel zacht en heel 

vloeiend maar naar gelang je bewustzijn groter wordt en je daar leiding inneemt merk je 
dat je heel erg gaat reageren, die kracht, deze matrix, heel erg gaat reageren op jouw 

innerlijke kracht. Je gaat ineens merken dat je heel, toch wel een beetje voorzichtig moet 
gaan worden, dat hoef je nooit hoor als je vanuit je hart werkt, maar even zo uitgedrukt, 
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van alles gaat reageren op wat jij vibreert, op wat je uitzendt. Dat is een stap wat tot nu 
toe voor veel mensen hier nog steeds een sprookje is. En ik zeg het nog een keer. Ik kan 

het niet vaak genoeg zeggen. In het begin is het allemaal een soort gevoel, theorie, 
innerlijk weten, dan komt het moment dat je hem door gaat voelen in je dagelijks leven en 

dan ga je begrijpen waar die verborgen zit. Dan komt de vraag van “ja hoe maak ik het 
dan open, dat die verborgenheid weg is en dat 'ie gaat reageren op mijzelf?” En dan komt 
een moment dan gaat het gebeuren. En dan gebeurt 'ie, niet per se alleen bij jezelf, maar 

het kan ook bij een ander zijn. En dan gebeurt 'ie op zo'n manier dat er van alles doorheen 
speelt om jou te stoppen. Ik weet het. De gevolgen die voortkomen ui de broncode terug in 

jezelf beleven, de gevolgen daarin zullen altijd gepoogd worden gekaapt te worden zodat jij 
in het moment waarin het gebeurt razendsnel de gedachte hebt van degene die deze 
werkelijkheid bestuurt, waarbij het glansrijke moment waar het om gaat ineens naar de 

achtergrond schuift. En ze komen eraan deze momenten. Meer als dat we ons op dit 
moment kunnen voorstellen. In kleine en in grote dingen. Er zullen mensen zijn in deze 

wereld die zullen dat gaan classificeren als “nou dat had ik nou niet moeten hebben” Oh 
nee, dat hangt ervan af hoe je leeft. Want grote veranderingen, schokken, kunnen positief 
zijn of negatief, maar als er een grote verandering plaatsvindt of in je eigen leven, of in de 

wereld, dan is het maar net hoe groot, hoe negatief of hoe positief is het, waar ben je aan 
gehecht? Hoe staat je mind daarin? Op het moment dat er wat gebeurt terug naar jezelf, in 

dat moment, direct, direct, lijnen, bam, hopsa, hier ben ik! Het maakt helemaal niet uit of 
alles in de hens staat. Zo moet je het zwart wit eigenlijk zien. Zo diep in jezelf. Ik moedig 
niemand aan om de brandblusser niet te pakken als je huis in brand staat, dat is in ieder 

geval ook de boodschap die ik hier meegeef, maar vooral ook dat je paraat bent in je 
bewustzijn. 

 
Vraag: Zo kun je toch alles waarnemen en alles vrijmaken? Ook de archonten en 

manipulatie? Als je het waarneemt en het ziet? 
 
Martijn: ja dat klopt maar de kracht van de heersers van o.a. dit universum zijn zo 

ontzettend krachtig, die zijn, dat heb ik al eens eerder gezegd, onverslaanbaar, 
onverslaanbaar in het proberen hen te verslaan. Omdat zij regeren en orkestreren vanuit 

een heel andere intelligentie. Nou wij leven in die intelligentie in die manier van denken, 
dus ja het klopt wat je zegt, zo werkt het op alles, maar op het moment dat jij in dit 
krachtveld zit binnenin en die andere kracht komt tevoorschijn en die manifesteert zich 

gewoon 10.000 x krachtiger als wat je binnenin jezelf bent, dan moet je dus bewust zijn 
dat datgene wat maximaal geprojecteerd wordt, waar je brein in meegaat, moet je bewust 

zijn dat je toch tot jezelf keert! Je moet jezelf in dat moment voelen. 
 
Vraagsteller: maar dat zijn we toch aan het doen nu? Dat proberen zoveel mogelijk in 

jezelf te zijn door dat andere waar te nemen waardoor het vrij kan komen, want zo voelt 
het als je het zegt als toch weer iets wat ons manipuleert en onderdrukt. 

 
Martijn: Dat is precies wat ik zeg, dat is precies mijn boodschap. Dus het is beiden 
allemaal tegelijkertijd aanwezig. En ik zeg dit om geen spirituele boodschap hier te gaan 

creëren dat als je maar voldoende jezelf ontwikkelt vanuit die kernkracht binnenin dat je 
daarmee al die manipulaties voorbij bent. Want dat is het dus niet. Dus het is het proces 

waarin je in jezelf heel alert moet blijven en waarin je moet weten, als bewustzijnswezen, 
als mens van deze wereld, dat er alles aan gelegen ligt, dat alles in het werk gesteld wordt 
om het moment dat dat bewustzijn die broncode in jezelf, die diepere laagjes en lagen 

gevoeld gaat worden, dat er dingen worden ingezet in deze werkelijkheid, om jou eventjes 
die kant uit te zetten dat jij zegt “haha dat gaat niet door, ik ga weer die kant uit” en dat 

dat dus helemaal niet gebeurt, maar dat er iets anders gebeurt. Het zit in lagen verstopt. 
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Vraagsteller: maar als we dat met heel veel dan kunnen we dat toch doorbreken?  Ik wil 
er gewoon niet aan dat ik er niet doorheen kan breken. 

 
Martijn: waar wil je doorheen breken? 

 
Vraagsteller: dat niet die archonten of die draconen mij manipuleren of onderdrukken of 
mij houden in een soort gevangenis of in een bepaalde staat waardoor ik daar niet buiten 

kan kijken, ik wil daar juist doorheen kijken en ik denk dat we daarom ook hier zijn om dat 
te doen. 

 
Vraag: is het niet de tijd dus ombuigen? 
 

Martijn: ik ben mij heel bewust van wat ik allemaal zeg. En dat is maar goed ook. Ik 
begrijp wat je zegt. Je sluit aan op iets wat ik ook zeg. Maar ik zeg ook iets anders. 

 
Vraagsteller: ja je zegt eigenlijk het kan allebei. 
 

Martijn: meer dan dat. Kijk het is helemaal zo gek nog niet om te beseffen dat je echt iets 
niet kunt. Nu even helemaal uit de vorm, in woorden, als je in een situatie, of wordt 

gemanoeuvreerd in een situatie, in dit geval in een denksysteem van deze wereld, wat 
eigenlijk niet overeenkomt met hoe je oorspronkelijk hebt gedacht. Dus in een andere taal. 
Dan probeer je toch vanuit dat lichaam, wat wel die taal spreekt wat jij niet spreekt als 

aanwezige in dat lichaam, probeer je toch d.m.v. de taal van het lichaam ergens een 
oplossing te bedenken op basis van de krachten die het zo hebben gemaakt dat er geen 

oplossing is, want zij zijn de cliënt. Dus dat is onoplosbaar. 
 

Vraagsteller: zij moeten het oplossen wil je zeggen? 
 
Martijn: Nee, Het is geen ja of nee hoor, het gaat om blokjes verschuiven van oké wat is 

er nou mis mee, wat is er mis mee om te beseffen dat bepaalde dingen gewoon niet 
kunnen? Dat kan gewoon niet. 

Oké ik ga het even plat zeggen. Ik ben aanwezig geweest in allerlei gigantische voertuigen 
van de draconiërs. Ik weet dat nog krachtiger als die droom van dat vierkante hokje in mijn 
hoofd. En de krachten die daar zijn, die intelligenties die daar zijn, die zijn zo gigantisch 

sterk ten opzichte van waar de mens zit in haar lichaam en in haar spirituele 
denkmodellen, die is zo krachtig dat het echt geen overdreven toestand is en dat 

paradigma nu even helemaal kapot te maken in datgene wat we het als heel…??? zijn, dat 
je dat kunt veranderen. Je kunt het niet veranderen. De krachten van deze intelligenties, 
van deze overmacht, is zo gigantisch dat er geen mogelijkheid is om dat te veranderen. En 

ik ben er zo blij om want daarom doe ik het ook niet. 
 

Vraagsteller: maar wat zijn we aan het doen dan hier? 
 
Martijn: ja precies, wat doen we dan? Laat ik daar het antwoord maar niet op geven want 

dan ga ik sturen. Maar dit is een cruciale vraag maar in feite komt die in de hele dag door 
in alle vormen voorbij, in golven, van waar gaat het om? Wat doe je? Wat is dat bewustzijn 

wat we de broncode noemen? En wat is dat bewustzijn en wat doet dat bewustzijn? Wat 
doen we, wat doe jij, wat doe ik? 
 

Vraag: In het voorbeeld wat je gaf van je moeder van wat zou zij op dat moment kunnen 
doen om te weten dat het misschien. Jij observeert dat het geen droom is, zij zegt iets 

tegen jou en jij observeert dat anders, dat is jouw waarneming... 
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Martijn: je kunt deze situatie waarin we nu zitten, je kunt het ook anders doen, maar 
eigenlijk komt het er wel op neer, je kunt hem alleen maar vanuit jezelf steeds aanvliegen. 

Dat maakt het juist zo bijzonder. Ik beschouw die draconische machten gewoon als een 
aanwezigheid binnen het hele veld van wat er is. Laat ik er maar geen woord aan geven, 

het is er, zij zijn er en ze zijn er altijd geweest. 
 
Vraag: maar zijn zij er overal? 

 
Martijn: zij zijn er altijd geweest en jij bent er ook altijd geweest! Alleen nu zitten we in 

een soort modus van wat we noemen tijd. En we zitten met ons bewustzijn gekoppeld in 
een werkelijkheid. Waardoor we in tijd leven en het idee hebben dat geboren zijn op basis 
van onze herinnering “nou ja er zijn foto's van toen ik een baby was dus het is zo” en dat 

we doodgaan en binnen die format moet ik ook begrijpen van ja maar dan moeten zij dat 
kennelijk ook wel ergens hebben, maar dat is niet zo. Zij zijn er altijd geweest en zij zijn er 

omdat ze onverslaanbaar zijn, in hun taal. En wij ook!!! In onze taal! En nu komt het 
cruciale punt, wij zitten dus met onze taal, onze oorspronkelijke taal, die er nog steeds is, 
zitten wij in een werkelijkheid, hè nog een keer de wereld is heel mooi, er zijn hele mooie 

dingen te zien ook, maar wij leven nu in een wereld waarin we eigenlijk denken op hun 
manier! En dat willen wij niet zien. Want wij willen niet zien dat de dingen die wij doen 

eigenlijk dezelfde taal is als die intelligentie, dat willen we niet want we zijn afhankelijk, 
denken we, van die denker wereld. Ja dat is pittig hè? Ik zeg het heel lang inderdaad. 
 

Vraag: zijn er dan universa schoon? Dus waar ze niet zijn? 
 

Martijn: nee Ja er zijn werelden die vrij zijn, universa, kwantumwerelden die vrij zijn maar 
dat zijn ook werelden waar geen bewustzijnswezens zijn. 

 
Vraag: wat zeg je daar nou mee? Dat zij hier ook overal zijn? 
 

Martijn: ja maar niet in het hele universum. Als we dit beschouwen als ons universum 
waar we in leven met al die sterrenstelsels, dan is dit universum een volledig ingenomen 

universum, maar het is een radio bandbreedte, dus nee ik moet het anders zeggen. Stel je 
voor je ziet de aarde en de aarde daar zijn allemaal landen op en er zijn een aantal landen 
op die aarde en die staan onder het bewind van een andere macht en als je die zone in 

komt dan kom je eigenlijk ook in de cultuur en het gedachtegoed van die wezens. Zo zijn 
de sectoren van het kwantumveld van onze kosmos, dus onze kosmos waar dit een 

onderdeel van is, is het kwantumveld van onze kosmos op verschillende plekken 
overgenomen door de draconiërs d.m.v. technologie te gebruiken die we archon noemen. 
En de technologie die wordt ingezet, dat is archon, dat is een technologie, die onder 

toezicht valt van de draconische roepen, die zorgt ervoor dat bepaalde delen van het 
universum een andere radio bandbreedte krijgen en alle wezens die daarin leven worden 

aangepast en ervaren het als zodanig daarna ook een andere werkelijkheid met een 
compleet andere herinnering daarin vastgelegd. En dat zijn bepaalde sectoren en die 
sectoren worden hoofdzakelijk ook gemeden door beschavingen die vanuit de broncode 

leven en in de verbinding leven met alles wat er is. Die blijven daar hoofdzakelijk buiten, 
hoofdzakelijk, niet allemaal, maar ze gaan er wel massaal in. En dat eindigt dan 

bijvoorbeeld in zo'n situatie wat we nu beleven in Zwaanshoek. Alleen je hebt het niet door, 
want jij denkt dat je hier je persoonlijke leven en je ballast aan het opruimen bent en daar 
gaat het hier helemaal niet om. Ik ben niet geïnteresseerd in jouw persoonlijke ballast, 

maar jijzelf ook niet. Wij hebben wel de illusie dat dat zo is omdat we elkaar denken op die 
manier van dienst te zijn. En dat mag er dan ook zijn, dus dan heb je weer wel 

belangstelling voor elkaar, maar tegelijkertijd voel je ook dat binnen die belangstelling er 
een veel grote geheel is. 
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Vraag: betekent het dan dat wij, nu we in dit hologram leven en laat maar zeggen onder 

die draconische macht, dat we als heelheidwezen of ziel of hoe je het wil zien ook 
tegelijkertijd in een ander gedeelte van het universum leven waar we niet onder een macht 

of 
 
Martijn: Nee. 

 
Vraagsteller: dus we zijn alleen maar hier? 

 
Martijn: hoe zou je dat vinden? Stel je voor dat dat nou alleen hier is, wat dan? 
 

Vraagsteller: nou dat geeft me het idee dat ik nooit vrij zou komen van de draconische 
machten. 

 
Martijn: of je besluit juist om dat wel te doen. 
 

Vraagsteller: dat is wat ik net al zei, dat ik dat wel wil. 
 

Martijn: er is één en dat is een prime cosciousness, dat is het hoofdbewustzijn, dat is een 
unieke identiteit van …? Over mensen, dat zijn mensen die volledig in de verbondenheid 
leven met de taal van andere rassen en beschavingen, andere universa. Maar het wordt 

wel op een andere manier wat geïnterpreteerd, maar de eerbied en gelijkwaardigheid is 
overal aanwezig. Overal is assistentie en ruimte voor elkaar. Beschavingen maken ruimte 

voor elkaar om daar te doen wat volgens die andere beschavingen nodig is om broncode te 
ervaren op hun manier. Ja, dat is gewoon de essentie. 

Wat is jouw punt wat je naar voren bracht? 
 
Vraagsteller: of ik zowel hier ben als buiten deze macht van de draconische in dus een 

ander veld van het universum, dat ik, zoals er meerdere tijdlijnen zijn en meerder 
hologrammen dat het ook kan zijn dat ik als bewustzijn ergens anders ben. 

 
Martijn: simpel tekeningetje. Dit is de hoofdidentiteit van wie je bent. (Cirkel met P erin) 
ik praat even voor het gemak over mensen, een heel krachtig kosmisch mens die het 

vermogen heeft om alles wat je maar zou kunnen fantaseren bereikt. Frequenties, 
trillingen, kracht, er is eigenlijk niets anders dan de volledige verbinding met iedereen en 

toch heb je daarbij ook je eigen autonome vermogen, dus je kunt wel degelijk dingen voor 
jezelf houden in dat moment en toch wordt het zichtbaar in het hele veld. Er is een soort 
respectvol reactiesysteem ook, een primair, dus prime cosciousness, een hoofdidentiteit, 

die hoofdidentiteit is gewoon een mens die leeft in een volwaardigheid als mens. En dat 
mens is onsterfelijk. Logisch want ons bewustzijn is onsterfelijk. En in die werkelijkheid en 

dat is niet heel ver hier vandaan, maar loopt hier dwars doorheen, in die werkelijkheid leeft 
dat menswezen helemaal vrij en leeft dat menswezen maar op één plek en dat is daar! In 
dat bewustzijn. Dus het is niets anders dan die mens daar. Dat vermogen van die mens, 

dus het bewustzijn, die is wel zo sterk dat het zich kan verplaatsen door tijdlijnen zoals wij 
dat noemen of naar andere werelden, maar verplaatst zichzelf of zelf dus letterlijk, dat is 

dus de hoofdidentiteit, die onsterfelijk is, of, dat kan, creëert een projectie van zichzelf en 
zendt deze naar een andere wereld. Dat is het, meer niet. En het is tegelijkertijd alles. 
Deze werkelijkheid hier is gekaapt en zorgt ervoor dat er in ons een heel arsenaal van 

allerlei draconische tijdslijnen en de hele machinerie van de Annunaki wordt ervaren. En 
één van die werkelijkheden die uiteindelijk, die wij nu ervaren, ik teken hem aan de 

onderkant maar het gaat niet om onder of boven, dus deze werkelijkheid passende dus bij 
deze verdieping van het flatgebouw kunnen wij andere levens tegelijkertijd ervaren die 
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tegelijkertijd zich afspelen in deze werkelijkheid maar die horen wel bij de draconische 
insertie systemen. Dus wij hebben het idee dat we tegelijkertijd in andere werelden leven 

en elke gedachte en gevoel die daaraan gelinkt is komt uit die machinerie van die andere 
machten. Dat zijn niet die 188. 

 
Vraag: dit is ook het Zwitsers huis? 
 

Martijn: ja precies dat is het. Als je dit doorhebt en dit is gewoon weg, dan kom je 
erachter dat als je hier en dat is gewoon thuis, uit de diepst mogelijke narcotische toestand 

terugkeert in je bewustzijn, dan kom je erachter dat je bewustzijn hier gekoppeld is aan 
één groot script, één groot script waarbij in dat script allemaal verschillende videobanden 
tegelijkertijd afspelen. Maar dat zijn allemaal verschilleden videobanden, dat is één script. 

Net als dat er 300 pagina's in een boek zitten dan zeg ik toch ook niet ik heb 300 boeken? 
Het is één boek. Dat is wat zij doen. Dat is hoe het functioneert. Dus er is één 

hoofdidentiteit en die hoofdidentiteit die is helemaal niet iets vaags of iets concreets, dat is 
gewoon de mens van heelheid en oorsprong, die in een grootse en eenvoudige kracht god 
uitdraagt, de kracht van het leven, de wereld, de dieren, de natuur en alle andere wezens, 

die vanuit dat eerbied gevoel van binnenuit dat hele bewustzijn onsterfelijk leeft en zelf 
beschikking heeft over in welke tijdszone op welke plaats er een leven wordt gemaakt, 

want wat hier nu gebeurt, dat doen wij namelijk zelf ook in onszelf, wij kunnen zelf in 
onszelf dus onze beleving kunnen wij verplaatsen, ons eigen bewustzijn naar een ander 
universum naar een ander hologram, en dat kunnen we doen in de eeuwigheid en daar 

kunnen we 240 jaar die ervaring hebben daar die niet past binnen de tijdslijn van hier. Dus 
dat is totaal buiten het concept van de mind. Maar belangrijk is dat wij hier en dat is op de 

aarde, ik vind het echt een ontvoering, dat de mens denkt, ik krijg te horen dat we uit deze 
werkelijkheid zijn dat we dan vormloos bewustzijn zijn, en dat is absoluut niet het geval. 

Wij zijn echt absoluut geen vormloze mensen of bewustzijn die maar ergens bewustzijn 
vormloos rondzweeft, nee, nee, nee, wij zijn echt mensen die hier liggen in het gras en 
genieten van de natuur en zich mee laten voeren door het beekje wat voorbij kabbelt, daar 

liggen onze gevoelens ook van wat we hier op aarde kennen. En deze werkelijkheid hier is 
helemaal ontkleed, daar is heel veel informatie uit weggehaald en een deel van de 

informatie die er nog is, van wie jij bent, wordt herschikt en omgebogen door deze 
krachten en het leidt door een heel arsenaal van allerlei levens, tegelijkertijd, die niet, dus 
hier in dit stukje zitten dan de incarnaties, waar je niets mee te maken hebt, dit zijn alle 

galactische tijdslijnen, maar in feite is het deeltje wat er over blijft van wie je werkelijk van 
oorsprong bent, wordt helemaal herschikt en leidt uiteindelijk dus tot deze werkelijkheid 

hier. Want ze kunnen namelijk de bron nooit weghalen, ze kunnen alleen maar de vorm er 
omheen veranderen. Hè, je kunt met alle letters in het boek kun je een ander verhaal 
maken. Je hebt geen letter eruit gehaald en een woord toegevoegd, alleen maar gecreëerd 

aan de hand van herschikken van informatie. En zo moet je deze wereld ook zien. Het is 
een informatiebewustzijn wat herschikt wordt en dat is precies wat er aan de hand is 

binnen een therapeutensysteem, mensen die echt in nood verkeren, in nood eigenlijk 
binnen archon, binnen de wet van archon macht, binnen de controlemachten van de 
draconiërs en Annunaki groepen o.a., zijn de mensen in hele diepe traumatische toestand, 

fysiek, emotioneel, mentaal, maakt allemaal niks uit, alles is in verkramping, die mensen 
komen dus ergens terecht en nou is het aan ons en aan jou de vraag waard “waar uit wil jij 

andere mensen ondersteunen?” Wil je ze ondersteunen vanuit dit systeem? Dat is allemaal 
mind projectie met allemaal falsificaties of ga jij in dit systeem dit doen, zonder dat je weet 
wat de uitslag is. 

 
Vraag: als je helemaal in je oorspronkelijke kracht zit zoals we net in de oefening deden 

ben je dan een wezen daar, daar in het oorspronkelijk zijn? 
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Martijn: nee, nou ja je kunt zeggen dat het zo is maar in deze uitbeelding is het zo dat de 
vibratie en dat is de broncode, die is helemaal uitgekleed en dat de broncode die er is, dat 

dat deeltje daar wordt gevoeld. Maar of hij daar wordt gevoeld of daar, feitelijk speelt het 
zich dus daar af. Dus het is een enorme machinerie die draait in dit geheel. 

 
Vraagsteller: want je bent ergens 
 

Martijn: stel je nou eens voor dat dat niet meer zo is, dan komen we op dat punt uit. Want 
waar ben jij als deze trilling, informatieveld wat dus uiteindelijk ook leeft en een vorm heeft 

als een mens, wat blijft er van die trilling over als alles wordt herschikt, wat blijft er dan 
nog over van die oorspronkelijkheid van jouzelf? Of wordt die informatie omgezet in hele 
andere vorm, wordt een grootste deel van die informatie gekaapt, gaat 'ie ergens anders in 

een andere la, blijft er een deeltje over en dat is deze werkelijkheid met de bron in onszelf, 
wie zegt jou dat dit er dan nog is? En het is in feite ook zo. Daar moeten we ons geen 

zorgen over maken, het is in feite ook zo. Want dit kan er pas zijn als jouw bewustzijn daar 
is. Eerder bestaat het niet. 
 

Opmerking: we creëren dat met elkaar. 
 

Martijn: Ja en dit stukje, dat komt vaker voor, op deze planeet zijn meerdere mensen 
hierover aan het spreken in iets andere vorm, maar de strekking is gelijk en ik vind dat 
heel dienstbaar en waardevol aan de andere kant is het insinueren dat je altijd terugkeert 

hier naar de grootste reden waarom dat niet gebeurt. Omdat dat namelijk weer een mind 
concept is. Omdat wij hebben zoveel spirituele modellen en religies gehoord en wij hebben 

zoveel hoop nodig, denken we, we zijn zo afhankelijk en verslaafd aan wat, nou laten we 
het nou maar eens verslaafd zijn aan dat wat we hier voelen! En dát oppompen! Derde 

keer vandaag. Dit is misschien even onthutsend om ook die mogelijkheid in te bekijken, 
maar als dit zo zou zijn, dat deze werkelijkheid pas weer er is op het moment dat die hier 
vervormd en terugkeert dwars door alles heen of in dit leven of dwars door de dood heen 

die we ervaren, dan ontstaat die ook pas weer op het moment dat ik mij bewust word dat 
ik mijn krachtveld weer ontvang. En dat betekent dat ik krachten die in mij zitten, die het 

grootste deel van mijn krachtveld belasten om hun redenen, dat ik die belasting eruit moet 
halen, niet door ze eruit te duwen maar door mijzelf er weer in te zetten!! (Jippie!!!! roept 
het in mij, de notulist) 

En als ik mijzelf er weer in zet dan worden die cycli ‘s weer actief en wij noemen dat we 
kunnen weer voelen, we kunnen weer trillingen in onszelf ervaren, we krijgen ook een hele 

andere manier van hoe we de wereld zien. De manier hoe wij nu, als bewuste mensen die 
met dit prachtige proces bezig zijn, hoe wij nu denken en hoe we de wereld ervaren en hoe 
we nu over onszelf denken en over dit hele gebeuren, dat zal, als dit doorzet en dat zet 

zich door, zal dit weer in een compleet andere manier krijgen van hoe we ernaar kijken. 
Omdat wij zelf veranderen, onze gedachten worden gedelete door onszelf omgezet in een 

gevoel intelligentie. 
 
Opmerking: we luisteren meer naar de informatie vanuit onze binnenkant i.p.v. naar de 

informatie van buiten. 
 

Martijn: precies, ja 
 
Vraag: als je eenmaal in dat brongevoel zit en je krijgt aanvallen, want zij willen dat niet, 

de archonten en de draconiërs, die willen dat voorkomen, dan krijg je in principe meer 
aanvallen, maar als je er helemaal in zit dan kan je nooit wat gebeuren, in dat 

oorspronkelijk gevoel? 
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Martijn: het gaat om verschillende informatie, trillingsvelden in jezelf. Het hangt af van je 
beleving. Als jij in je huiskamer zit en er wordt 's avonds ingebroken, dat is eigenlijk het 

systeem, er wordt ingebroken in je systeem, dan is het vrij normaal dat je voelt dat je zone 
wordt geënterd en dat je veiligheid weg is. Bam. Het schild van veiligheid is weg. Dan zit je 

op dat moment in de reactie van die situatie die zich voordoet. Logisch hè? Die situatie is 
er dus gewoon. Dan is die situatie veel groter ogenschijnlijk, ogenschijnlijk is hij veel groter 
dan het moment wat je kunt voelen als je stil op de bank gaat zitten op dat moment. 

Misschien is het op dat moment wel zo dat je dan veel minder in je bron zit en dan die 
werkelijkheid om je heen veel krachtiger is en veel meer indruk en druk op jezelf uitoefent. 

Maar het enige wat je kunt doen is dan en dat is niet leuk wat ik nu zeg voor de mensen 
die dit heel goed kennen en die daar veel last ook van hebben, is in dat moment dat dat 
gebeurt A. niet in gevecht gaan daarmee, het wel heel goed observeren, het niet zomaar 

makkelijk even weglachen, wegduwen van nou het is niet echt, want het is wel echt, want 
je hebt ermee te maken, maar in dat moment dat dat gebeurt beseffen dat dat dus zo is, 

en terwijl jij dat beseft dit is die situatie, contact met jezelf en daar die bron, hoe klein die 
op dat moment ook lijkt ook ten opzichte van de overmacht van niet leuke gevoelens, dat 
je die bron daarin met je bewustzijn daar aan linkt. Hoe minimaal dat ook lijkt ten opzichte 

van. En dan is het niet zo dat er op dat moment niks kan gebeuren want je zit wel in een 
script wat uitvergroot wordt en wat veel groter over je heen wordt gelegd. Dit is allemaal 

gebaseerd op jouw bewustzijn op dat moment. Als jouw bewustzijn daar heel snel in kan 
schakelen, ja dan gaat het in één keer zo, tjoek, of terwijl de inbreker aan het inbreken is 
dat je nog koffie gaat zetten omdat je je bron voelt. Dat hangt helemaal van jezelf af. Alles 

is gebonden en verbonden aan je eigen staat. 
 

Opmerking: dat is de grootste uitdaging die er is. 
Opmerking: hoe meer je er mee bezig bent, hoe meer je aangevallen wordt dat ervaar ik 

zelf, hoe moeilijker ik het soms vind om daarbij te blijven, want dat gaat via het systeem 
zo geniepig ook in relaties, om jou uit het veld te houden. 
 

Martijn: Tuurlijk en dat is hetzelfde als dat je werkt met een cliënt, ook daar komen de 
vormen in terug, je vindt het moeilijk om in dat moment bij jezelf te blijven en al die 

dingen die werken op je in, en op dat moment word je gegijzeld door de externe situatie. 
Dus de cliënt vertelt je wat er aan de hand is en toch ga je reageren op het verhaal. Dus je 
mag wel reageren op het verhaal, de situatie van nou dit is wat er gebeurt, potverdorie 

vind ik niet leuk, het doet van alles met me, ik ben ook kwaad en ik word er verdrietig van, 
maar je zult ook in het moment dat dat dus gebeurt zul je ook naar binnen toe moeten 

gaan en kijken dat je in jezelf beleeft, energie. Je zult merken dat als je het doet dat het 
andere veld stabiliseert, er komt een evenwicht in. Maar dat doen we vaak niet op zo'n 
moment omdat we gewoon niet opletten. 

 
Opmerking: ja het is of vanuit een reflex in dat script stappen wat uitgerold wordt voor je 

of dus teruggaan in jezelf waarmee je al eigenlijk knip doet zal ik maar zeggen, maar 
vervolgens doordat je zo schouwt en in jezelf bezig bent rol je een ander script uit. Je gaat 
niet mee in wat er van buiten naar je toe wordt 

 
Martijn: ja en daarbij moet je en dat is echt moeten, je moet daarbij beseffen dat alles 

draait om jou, het draait om jou hoe jij ernaar kijkt. Want de hele wereld kan dwars over 
en door je heen denderen en allerlei krachten die er zijn en die echt niet mals zijn, want 
daar hebben we het eigenlijk nooit echt over gehad, want we moeten eerst dit zaadje 

helemaal goed uitrollen en krachtig neerzetten, maar er zijn krachten die er alles aan doen 
om dat zo in onbalans te houden. Dus hoe krachtiger je jezelf ontwikkelt, hoe meer ook 

inzet er wordt gedaan, want tegelijkertijd hoe meer inzet er wordt gedaan om jou ervan af 
te houden, hoe meer verplicht je eigenlijk jezelf ook bent om dat bronbewustzijn, 
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bewustzijn bij jezelf in te zetten en te vergroten. 
En precies daar wordt de wissel getrokken van gaat ze links of gaat ze rechts?  Haakt ze af 

of gaat ze door?  Ziet ze het nog zitten of ziet ze het niet zitten? En ook nog eventjes 
bijzetten, klets, zo, schaakmat hè!  En dan zeg jij nee hoor ik heb nog een koningin. Het is 

schaken met ons bewustzijn en dit is niet een of ander spiritueel spelletje maar het is echt 
gigantisch wat hier gebeurt. 
 

Opmerking: ik ben heel dankbaar dat we hier samen zijn en al doende meer mogen 
ontwikkelen van wat ons bewustzijn is of terugvinden, een soort van. Maar wat mij opvalt 

is dat over het algemeen is dat er heel weinig kennis is over de mindcontrol Programma’s 
die op deze planeet spelen en dat die zo een enorme impact hebben op het bewustzijn van 
de mensheid en dat ook heel vaak wat ik heb meegemaakt dat mensen daar ook bij 

wegblijven. Dat ik het belangrijk vind wat ik de laatste jaren wel merk dat je dat stuk 
probeert te vinden van wat is dan mijn stuk in mijzelf, of wat ben ik dan in mijzelf en 

daarnaast ook niet je ogen sluiten voor externe werkingen die er ook bestaan want als 
mensen zeggen ik wil door die krachten heen en ik heb ook weleens gehoord ik moet het 
gaan omarmen en zo dan zeg ik ja ik heb ze nooit gezien, ik heb ze nooit ontmoet, dan 

weet je ook niet wat het is met die krachten zie zo'n intelligentie hebben en zo alles kunnen 
verschuiven in onze realiteit. 

 
Martijn: Hoor ik jou nou in discussie gaan met een cliënt? Niet om jou hè. Het is allemaal 
voor open en transparantie, want dat is wat je doet. Begrijpelijk. Jij weet voor jezelf wel 

wat je waar hebt genomen en wat er is. Het maakt niet uit wat er allemaal tegen jou wordt 
gezegd. Jij weet voor jezelf wat er allemaal aan de hand is en met die kennis daar moet jij 

het mee doen. En wat er dan naar je toe komt, wat van alles oproept en ook overseint van 
de ander of iets oproept in jezelf, dat heeft drastisch aandacht nodig. En dat kan niet met 

de zweem der liefde, met de mantel der liefde eventjes recht gezet worden, daar is echt 
wat voor nodig en dat is ook duidelijk voelbaar. En er zijn een heleboel mensen die 
inderdaad totaal niets weten van mindcontrol en helemaal niets weten van al die 

gigantische grote gebeurtenissen die ontvoeringen en zo worden genoemd, daar weten 
heel weinig mensen daadwerkelijk iets van af, in de mind. Maar de mensen die het wel 

weten zijn wel de mede initiators en als jij dat ook weet ben jij een mede initiator om dat 
veld te openen en als dat veld nu nog niet helemaal open kan, die gesprekken kunnen nog 
niet plaatsvinden of andere mensen zijn bezig met eerst die broncode in zichzelf dan kan 

dat best weleens overkomen zo van nou kom op jongens jullie zijn alleen maar aan het 
broncode resoneren en trillen, er is potverdorie veel meer aan de hand dan alleen bron. Zo 

makkelijk is het niet. Dan is dat weten voor jou in het moment van oké dit is ook iets waar 
ik mee bezig ben, maar ik kom eraan, ik zet hem in, en tot dat moment goed bij jezelf 
voelen waar je zit. 

 
Martijn: de vraag is van zijn de twaalf galactische rassen ook onderdeel van dit?  Ik heb 

altijd gezegd tijdens de lezing van ik noem het de twaalf galactische rassen, maar het zijn 
eigenlijk bewustzijns. Het zijn universa, resonantievelden die ontstaan door alle leven die 
daarin aanwezig is en de mens komt voort uit twaalf verschillende kwantum, twaalf 

verschillende meta universa. Dus de mens komt voort uit twaalf meta universums, losse 
universums, elk universum bestaat uit miljarden bandbreedtes en verdiepingen. En alles 

wat daarin leeft en dat heeft uiteindelijk geresulteerd in dat bewustzijn zich kan vormen in 
een humanoïde beschaving. Dus die humanoïde beschaving die is veranderd, uiteindelijk de 
werking daarvan, maar wat er met ons gebeurt, gebeurt dus ook met alles waar we uit zijn 

ontstaan. Dus in die zin zijn ook zij die daar allemaal achter schuil gaan als het ware, 
ervoor zitten, worden allemaal kwantumfysica buiten ruimte en tijd mede beïnvloed. Maar 

dit is zo gigantisch ver weg van waar wij nu eigenlijk staan, dit stukje. Ik heb een week of 
4 geleden door die lezingen zitten bladeren in het computertje en toen dacht ik van goh 
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waarom heb ik het daar eigenlijk ooit over gehad?  Niet omdat ik het niet zou willen maar 
omdat het zo ontzettend ver weg is, het zijn zoveel lagen en verdiepingen verder terug, dat 

kan je eigenlijk helemaal niet goed uitleggen. Soms heb je die ladder wel nodig, om naar 
beneden te klimmen. 

 
Oké deze dag staat dus centraal in alles wat er vandaag is gepasseerd. Het gaat om besef 
wat god is in onszelf, het gaat om besef dat we er niet te zachtzinnig over denken maar dat 

we er ook niet te moeilijk over denken. Het moet gaan om dat we het zelf kunnen 
oppakken in onszelf, daar binnenin. 

Ik ben heel blij dat jullie gekomen zijn. De vraag is meerdere keren gesteld over 
smartphones wat is nou wel en niet verstandig om te kopen. Waar zit die techniek in. Nou 
deze computer die heeft nu ineens zijn beste tijd gehad zei die laatst tegen mij, dus ik ben 

gaan kijken van wat zal ik nu hiervoor in de plaats kopen. Ten aanzien van smartphones. 
Wat is het grootste gevaar van een smartphones, smartphones is een combinatie, tablets 

hebben dat ook, maar vooral smartphones zijn daar nog beter gedetailleerder in 
ontwikkeld, de chips die smartphones hebben die creëren een organisch holografisch 
bewustzijn, een fysieke chip met een heel informatieveld. Dat informatieveld leest ons 

brein uit omdat ons brein ook informatie is. Dat functioneert vooral samen met de apps. 
Dus de software die erop zit, wat wij als software zien, software is ook informatie, voegt 

zich in dat holografisch bewustzijn en de werking tussen de software en de technologie van 
de chips, die zorgen voor een zeer kunstmatige intelligentie die je monitort in wat je denkt, 
wat je zegt maar ook wat je nog gaat doen. Als je nu denkt van je moet eigenlijk gewoon 

een andere telefoon hebben en welke telefoons zijn nou wel of niet geschikt. Waar zit nou 
wel of niet die chip in, kijk ik heb daar geen aandelen in, Ik weet dat niet. Ik weet niet 

welke dat wel en niet hebben, dat kan ik je niet zegen, ik heb daar ook de tijd niet voor om 
ernaar te kijken. Maar grofweg gezegd kun je wel zeggen dat als een smartphone apps 

heeft, als een telefoon apps heeft dat er dan blue light technologie chips in zitten. 
Deze computer daar zat windows 8 op toen ik hem kreeg en windows 10 heb ik er een keer 
opgezet voor en deel en hij functioneerde gewoon niet, de apps wilden niet goed draaien. 

Dan weet ik van oké. Aan de nadere kant je kunt het ook wel voelen, niet zo van hm even 
voelen, nee beschouw die computer, die laptop als een cliënt. Naar binnen toe, zelfde 

techniek. Je moet met je bewustzijn gaan uitzoeken waar dat ding op trilt. Het is ook 
gevaarlijk als ik zeg je moet dat en dat type wel kopen want het kan best zijn dat dat ene 
type het wel heeft van die serie en die jij koopt niet of andersom. Want er wordt geschaakt 

in de matrix. Dus ik zou zeggen neem een normale telefoon en een smartphone eruit, ook 
geen apps erop, gewoon een normale telefoon en afgezien van de technologie, van de 

chiptechnologie is een normale telefoon heeft een veel lager zendvermogen, maar ook de 
radiogolf lengte waar die in vibreert, dus 1,2 gigahertz is heel anders dan twee of drie 
gigahertz. Het is een aantal trillingen per seconde dat die zender informatie in de 

atmosfeer zet, is bij een gewone telefoon ook gewoon drie keer lager. 
 

Vraag: dus ook al zit er een chipje in de laatste modellen is het toch beter? 
 
Martijn: er zijn nog een aantal modellen, de laatste gewone telefoons, dus die geen 

smartphones, die zou ik ook niet kopen. Ik zou echt goed kijken naar de specificaties en 
meestal kom je dan uit op een telefoon van een jaar of twee maximaal drie oud. En die kun 

je nog nieuwkopen. Dat heb ik ook gedaan. En ik koop er altijd twee tegelijk omdat ik weet 
ik slijt ze, dan kan ik overschakelen. Zorg dat er geen apps op staan, zorg ervoor dat 'ie 
een lage bandbreedte heeft en lage frequentie, dat is dus 1,2 gigahertz, en verder geen 

andere toestanden erop. En dan nog word je wel afgeluisterd maar daar gaat het niet om, 
er zitten geen of zo weinig mogelijk frequenties in die jouw hersenen lezen. 

 
Vraag: is de chip die in de Apple laptop zit dan oké? 
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Marijn: natuurlijk daar zitten altijd chips in. Dat is maar net afhankelijk. Het zit 'm echt in 

de chip. Het is een samenwerking tussen chip en software, maar dat is moeilijk te zeggen. 
Ik zou zeggen grofweg alles na 2015 standaard laptops, computers zijn allemaal Blue light 

technologie. Maar er zijn allemaal verschillende groepen achter die blue light technologie 
die erachter zitten. Wordt nu geleid door inlichtingendiensten, inlichtingen kartels die dat 
gebruiken en misschien hebben jullie het ook wel gezien dat in Amerika en andere landen 

zijn ze bezig om het merk Huawei te blokkeren daarvan zeggen ze van, ze zeggen niet 
precies waarom het gaat maar het heeft te maken met dat ze bang zijn dat de Chinese 

overheid mensen die Huawei gebruiken kunnen controleren en afluisteren, bespioneren 
maar uiteindelijk gaat het natuurlijk om de techniek van de chips die daarin zitten. Dus er 
worden allemaal verschillende chiptechnologieën gebruikt om te interacteren met het 

menselijk bewustzijn. Nou, ik zou zeggen gewoon weg die dingen. Maar ja wie ben ik, ik 
ben niet degene die daarover gaat, dit moet je voor jezelf beslissen. 

 
Vraag: wifi uit, bluetooth uit 
 

Martijn: je kunt de chips die erin zitten kun je niet uitzetten. De computerchips …?? de 
software en een stuk hardware die kun je niet uitzetten want daar navigeert je hele 

smartphone op. De smartphone is iets heel anders dan een gewone telefoon. Het is niet 
voor niks “smart” En de techniek die daarin zit die doet zoveel meer, hij verifieert de pasjes 
in je omgeving, hij onderschept wifisignalen in je omgeving, hij signaleert wat je buurman 

en jouw buurvrouw allemaal in de computer heeft staan het gaat via een 
kwantumcomputer systeem die super snel in een halve seconde tijd eigenlijk uitleest wat 

wij drie dagen lang via internet moeten gaan verzenden. In een tel. Dat zit in een chip dus 
ik zou zeggen niet gebruiken. Het gaat niet om databescherming, ik ben helemaal niet 

bang voor data, iedereen mag van mij alles zien maar wat ik niet oké vind is dat dit 
lichaam, wat al ook eigenlijk een programma is, dat dat ook nog een keer extra hier in 
deze werkelijkheid ook nog eens een keer bestuurd gaat worden door chiptechnologie. 

Want dat is de cyborg. Kijk eens naar Android, androïde, dat is een besturingssysteem, kijk 
eens naar het logo van Android. En kijk ook eens een keertje op YouTube, dat kun je nog 

wel terugvinden dat ik geloof in 1988 of 1985 een promofilmpje is van Macintosh, van 
Apple, dan schrik je je rot, dat was het eerste promofilmpje.  Daar wordt de mens wordt 
daar voorgesteld en worden allemaal hele grote robots. Dus het zit allemaal al in het 

systeem. Wij zijn levende wezens, wij houden van het leven. Wij komen hiervoor onszelf 
ons bevrijden en wij komen hier iets moois brengen en dat is niet één of andere boodschap 

van een christelijk kerk maar dat is gewoon onze boodschap in onszelf en die kan hier 
geleefd worden en zo weinig mogelijk toestaan in bewustzijn dat er technieken zijn die daar 
nog extra, extra in gaan navigeren en niemand kan wifi voorkomen op dit moment. Overal 

is wifi. De hele wereld zit onder de wifi, overal zijn radiogolven. En mensen weten nog niet 
eens wat wifi is. Wifi is in feite een scalaire golf die informatie door de ether heen zet die 

gelijk is aan hoe de synapsen in ons brein informatie doorgeven aan elkaar. En dat is wat 
ze doen, dus wat ik net zei over die verschillende boxjes dat als ik naar de ene 
werkelijkheid ga naar van die hele historie en zo werkt in feite wifi ook. Ja je bent 

hartstikke complottheorie als je dit zegt. 
 

Vraag: ik heb er dus geen één maar mijn man heeft er dus wel één. Hoe werkt dat ding 
dan op mij? 
 

Martijn: werkt! Een telefoon is iets heel persoonlijks, personal ...pak maar eens een 
smartphone uit iemand zijn handen, nou moet je eens kijken. Is nog erger als dat je een 

boterham pakt van een kind die 10 dagen niet gegeten heeft. Nou zeg ik wel iets heel ergs. 
Je eigen telefoon brengt een heel groot profiel, een 5-dimensionaal profiel in de wereld van 
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wie jij bent, alles. Dat is zoiets geavanceerds en jouw telefoon is daarin een ingang. Daar 
wordt mee geconnect. Als je die telefoon niet hebt dan is er voor 80% minder informatie 

over jou maar ook minder mogelijkheid om in te breken in jou. Maar ze moeten eruit. 
Raymond heeft ook een telefoon maar hij heeft hem altijd uit staan, maar af en toe staat 

'ie even aan. Ik kan niet zeggen weg dat ding. Ik kan wel zeggen hier binnenin oké. 
Die chip functioneert altijd. Als hij uit staat dan wordt er dus niet mee gewerkt en dan hoef 
ik me er niet aan te ergeren als ik dat zou doen. Maar wifi staat niet aan. De chip staat 

altijd aan. Maar als je de telefoon aanzet dan gaat wifi werken en dan gaat 'ie verbinding 
maken met de zendmasten, dat valt uit, als je hem uitzet is 'ie uit. Dan zijn de wifisignalen 

weg, maar de Blue light chip die erin zit die blijft aan.  En die kan door speciale 
telemetrische systemen altijd aangezet worden zonder dat jij weet dat 'ie aan staat. 
 

Iemand deelt dat zij gaat spreken over haar ervaringen bij een bijeenkomst. 
 

Martijn: ja vele mensen zullen op gaan staan die hun verhaal doen en die ruimte moet er 
gewoon ook zijn, want het gaat ook om het openen ervan, anders loop je met geheimen 
rond in dat opzicht. 

Ik vind het een bijzondere dag, Ik heb dus geen verwachting gehad van deze dag omdat ik 
ook niet weet hoe en wat. 

Wat ik wel weet is dit. We gaan verder en je bent van harte welkom om waar dan ook jezelf 
te laten zien en in te brengen. Voor de mensen die voor de vergoeding die ik daarvoor 
vraag niet kunnen uitwisselen geef het gewoon even aan dat komt altijd wel goed. Het is 

mijn dankbaarheid dat ik er wel financieel van door kan draaien, want ik vind het heel 
belangrijk dat wat ik doe dat ik dat ook blijf doen. Ik maak me nooit druk om geld, ik maak 

me er ook geen zorgen over, sterker nog ik vergeet het eigenlijk altijd tot grote ergernis 
ook van andere mensen. Maar voel dat dit helemaal open ligt. Ken jij mensen die hier ook 

mee bezig zijn en het gevoel hebben ik wil daar ook mee aan de slag, alles kan. Dus het is 
niet een exclusieve groep, daar moeten we ook voor waken. Dus alles mag open tot zover 
mogelijk. En je bent zelf welkom om nog eens die eerste twee dagen te doen want die ga ik 

nog een keer organiseren en die mogen alle mensen gewoon kosteloos nog een keer bij 
aanwezig zijn en jezelf inbrengen. Het gaat om de kracht van herhaling ook moeten 

gebruiken om dingen dieper te laten beklijven ook al heb je sommige dingen al 500.000 
keer gehoord, bij wijze van spreken, dat ene frequentiedeeltje wat nog open moet in jezelf, 
tsjak, daar gaat 'ie. Ja. De twee dagen waarin jullie allemaal van harte welkom zijn ik ga 

jullie daar allemaal een mail over sturen. Ik weet niet of het weer 5 groepjes worden weer 
van 20 of weer twee groepen van 35. In ieder geval niet in deze grote opstelling en 

misschien is dat helemaal niet waar wat ik nu zeg. Dat zal ergens in maart zijn. Er gebeurt 
heel veel. 
Ik ben ook de komende tijden een aantal keren uit deze locatie van dit deel van de aarde 

weg, dus ik ben ook met heel veel dingen bezig en allemaal om het grotere geheel, waar 
we met elkaar mee bezig zijn, krachtiger te benoemen, want het gaat natuurlijk in essentie 

om die kracht in ons maar er speelt veel meer en daar moeten we ook naar toe gaan. 
 
Ik voel heel diep hoe fijn en belangrijk maar ook wat er allemaal nog te wachten staat waar 

we doorheen lopen. Sta klaar voor jezelf en voor je medemens. Wel thuis. 
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